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ПРОТОКОЛ  № 82 

 

от осемдесет и второто заседание на Великотърновския общински съвет, проведено на 
26.03.2015 г. от 09.15 часа в залата на община В. Търново. Присъстват 36 общински съветника. 

Отсъства арх. Николай Георгиев. 
 

 Преди откриването на заседанието председателят на Общинския съвет предложи 

присъстващите да почетат паметта на загиналите в самолетната катастрофа в Алпите с 
едноминутно мълчание. 
 Г-н Ашиков покани на трибуната представители на Младежкото обединение на БСП – 

Велико Търново, които се обърнаха към присъстващите с думите: 
 Уважаеми г-н Председател на Великотърновския общински съвет, уважаеми г-н Кмет, 
уважаеми дама и господа общински съветници, днес членовете на Младежкото обединение на 
БСП - Велико Търново даряват мраморна плоча с изписано на нея името на бележития 
български поет, публицист и общественик Петко Рачев Славейков.  

Както знаете, наша постоянна инициатива е поддържането и почистването на паметници 

на бележити личности и важни исторически събития в община Велко Търново. Неотдавна ние 
почистихме пространството около паметника и забелязахме, че няма надпис, който да указва 
коя е личността на паметника. Със собствени средства поръчахме изработването на тази 

мраморна плоча.  
Аз вярвам, че община Велико Търново ще намери начин тя да бъде поставена там, 

където е нейното място – на паметника на Петко Славейков, за да можем да покажем за 
поколения напред, коя е личността на Петко Рачев Славейков. 
 Плочата беше връчена на председателя на Общинския съвет. Г-н Николай Ашиков 
благодари и отговори, че на паметника липсва плоча в момента, тъй като бронзовата плоча, 
която е била поставена там, е била открадната. 
 Председателят на Общинския съвет обяви, че в залата е налице необходимият кворум за 
провеждане на заседанието на Общинския съвет и откри заседанието, след което даде думата на 
общинските съветници за изказвания по проекта за дневен ред. 

 

1. Информация за резултатите от дейността на общинските предприятия през 2014 г., 
собственост Община Велико Търново, Вх. № 3305/13.03.2015 г. 
2. Приемане на отчета за дейността на Местната комисия за борба срещу 
противообществените прояви на малолетните и непълнолетните за 2014 г., Вх. № 

3273/10.03.2015 г. 
3. Отчет за дейността на общинска администрация по ликвидирана съсобственост с 
юридически и физически лица на територията на общината, Вх. № 3323/16.03.2015 г. 
4. Бюджетна прогноза за периода 2016-2018 г. на постъпленията от местни приходи и на 
разходите за местни дейности, Вх. № 3310/13.03.2015 г. 
5. Промени по приходната и разходната част на бюджета към 28.02.2015 г. и по 

Инвестиционната програма на Община Велико Търново за 2015 година, Вх.№ 3308/13.03.2015 

г. 
6. Приемане на краткосрочен дълг за финансирани на разходи по проекти по Оперативни и 

други европейски програми, Вх. № 3309/13.03.2015 г. 
7. Освобождаване на средства от Срочен депозит, открит с Решение № 557 от 07.02.2013 г., 
Вх. № 3267/06.03.2015 г. 
8. Участие на община Велико Търново във фонд „Общинска солидарност“ – целева дейност 
към НСОРБ, Вх. № 3333/16.03.2015 г. 
9. Кандидатстване на община Велико Търново по покана за представяне на проектни 

предложения, чрез процедура на директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ, 
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чрез отпуснатите от Европейската комисия средства от фонд „Солидарност“ за щетите от 
бедствията от 19.06.2014 г., Вх. № 3365/19.03.2015 г. 
10. Приемане на Решение за въвеждане на комплексно административно обслужване в 
Общинска администрация Велико Търново, Вх. № 3317/13.03.2015 г. 
11.  Промяна в Правилника за организация и дейността на Общинско предприятие „Общинско 
кабелно радио – Велико Търново“, Вх. № 3249/27.02.2015 г. 
12. Промяна в правилника за организацията и управлението на дейността на ОП „Зелени 

системи“, Вх. № 3263/05.03.2015 г. 
13. Питане от Валентин Ламбев – Председател на група съветници от БСП, Вх. № 

3304/12.03.2015г. 
14. Питане от Николай Илчев – общински съветник от група съветници АБВ, Вх. № 

3351/17.13.2015 г. 
15. Приемане на годишен план за развитие на социалните услуги за 2016 година към Стратегия 
за развитие на социалните услуги на Община Велико Търново /2011-2015 г./, Вх. № 

3334/16.03.2015 г. 
16. Промяна на вида на специализираната институция за предоставяне на социалните услуги за 
деца от Дом за деца, лишени от родителска грижи „Христо Смирненски“, с. Балван, Вх. № 

3335/16.03.2015 г. 
17. Увеличаване на капацитета на социалната услуга, предоставяна в общността „Център на 
социална рехабилитация и интеграция“ за деца и младежи с увреждания и техните семейства, 
Вх. № 3256/27.02.2015 г. 
18. Увеличаване на капацитета на социалната услуга, предоставяна в общността „Център за 
обществена подкрепа“ за деца, Вх. № 3257/27.02.2015 г. 
19. Приема на Отчет за изпълнение на Програма за детето за 2014 г. към Стратегия за детето на 
Община Велико Търново 2012-2015 г. и Програма за детето за 2015 година, Вх. № 

3312/13.03.2015 г. 
20. Приемане на Отчет на План за действие за 2014 г. и План за действие за 2015 г. към 

Стратегия за осигуряване на равни възможности за хората с увреждания в Община Велико 

Търново /2012-2015 г./, Вх. № 3311/13.03.2015 г. 
21. Приемане на План за действие през 2015 година в изпълнение на Стратегията за 
подобряване на психичното здраве на Община Велико Търново /2013-2016 г./, Вх. № 

3301/12.03.2015 г. 
22. Приемане на Информация за дейността по Програма СИНДИ и Детската компонента 
„Здрави деца и здрави семейства“ през 2014 година и Финансов план за дейности по Детската 
компонента „Здрави деца и здрави семейства“ на Програма СИНДИ през 2015 година, Вх. № 

3295/12.03.2015 г. 
23. Приемане на План за действие на Общински съвет по наркотични вещества през 2015 

година и отчет за дейността на Общински съвет по наркотични вещества за 2014 година,  Вх. № 

3313/13.03.2015 г. 
24. Изменение на Решение № 830/18.02.2010 г. на ВТОбС, Вх. № 3314/ 13.03.2015 г. 
25. Откриване на процедура за приватизация на общински нежилищен имот, със стопанско 
предназначение, с. Шемшево, Вх. № 3361/18.03.2015 г. 
26. Намаляване на начална цена за продажба на общински нежилищен имот, гр. Велико 
Търново, Вх. № 3362/18.03.2015 г. 
27. Предоставяне на Община Велико Търново на безвъзмездно право на управление върху 
имот публична държавна собственост, Вх. № 3326/16.03.2015 г. 
28. Преобразуване на имот в публична общинска собственост, Вх. № 3329/16.03.2015 г. 
29. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот частна общинска 
собственост, с. Хотница, Вх. №3354/17.03.2015 г. 
30. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, Вх. № 3321/16.03.2015 г. 
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31. Предварителен договор по чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ и чл. 43 от НРПУРОИ, Вх. № 

3325/16.03.2015 

32. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Шереметя и с. Малки чифлик, 
Вх. № 3327/16.03.2015 г. 
33. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Леденик, Вх. № 3328/16.03.2015 

г. 
34. Предоставяне на имоти – полски пътища, включени в заповедите по чл. 37в, ал. 4 от ЗСПЗЗ, 

Вх. № 3355/17.03.2015 г. 
35. Утвърждаване на промени в годишния план за ползване на дървесина от горските 
територии, собственост на Община Велико Търново за 2015 г. и приемане начина за нейното 

ползване, Вх. № 3292/10.03.2015 г. 
36. Предоставяне на гаражна клетка за ползване от ОП „Горско стопанство“, Вх. № 

3350/17.03.2015 г. 
37. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, с. Самоводене, Вх. № 

3324/16.03.2015 г. 
38. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Вонеща вода, Вх. № 

3332/16.03.2015 г. 
39. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Шереметя, Вх. № 

3236/20.02.2015 г. 
40. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, с. Пчелище, Вх. № 

3279/ 10.03.2015 г. 
41. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3280/10.03.2015 г. 
42. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3281/10.03.2015 г. 
43. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3282/10.03.2015 г. 
44. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3283/10.03.2015 г. 
45. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3284/10.03.2015 г. 
46. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3285/10.03.2015 г. 
47. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3286/10.03.20125 г. 
48. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3287/10.03.2015 г. 
49. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3288/10.03.2015 г. 
50. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3289/10.03.2015 г. 
51. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3290/10.03.2015 г. 
52. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3291/10.03.2015 г. 
53. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3322/16.03.2015 г. 
54. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3330/16.03.2015 г. 
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55. Одобряване на техническо задание и даване разрешение за изработване на проект за 
частично изменение на Подробния устройствен план – план за регулация и план за застрояване, 
гр.Велико Търново, местност Козлуджа, Вх. № 3300/12.03.2015 г. 
56. Даване разрешение за изработване на проект за ПУП, местност „Пишмана”, гр. Велико 

Търново, Вх № 3296/12.03.2015 г. 
57. Даване разрешение за изработване на проект за частично изменение на ПУП, с. Присово и 

одобряване на планово задание за изработване на проект за частично изменение на ПУП, Вх. № 

3297/12.03.2015 г. 
58. Даване разрешение за изработване на проект за ПУП, местност Чуката, землището на с. 
Буковец и одобряване на техническо задание за изработване на проект за ПУП – план за 
застрояване, Вх. № 3298/12.03.2015 г. 
59. Даване разрешение за изработване на проект за ПУП,  с. Малки чифлик и одобряване на 
планово задание за изработване на подробен устройствен план, Вх. № 3299/12.03.2015 г. 
60. Одобряване проект за ПУП в землището на гр. Дебелец, Вх. № 3306/13.03.2015 г. 
61. Даване разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Ново село, местност, Вх. 

№3331/16.03.2015 г. 
62.  Даване на разрешение за изработване на проект за частично изменение на ПУП, с. 
Арбанаси, Вх. № 3336/16.03.2015 г. 
63. Доклад на работна група образувана с Решение № 1353, Вх. № 3319/13.03.2015 г. 
64. Питане от Румен Димитров – общински съветник, Вх. № 3369/20.03.2015 г. 
 

 Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ: В рамките на няколко дена имаше доста интензивна 
информация, която имаше за цел да информира гражданите на Велико Търново относно това, 
което ще се случва на днешното заседание. Всички вече разполагаме с проекта за дневен ред, в 
който аз не съм участвал като член на Председателския съвет, и точно заради това имам 

няколко предложения. 
 Първото предложение: точка 64 от проекта за дневен ред е моето питане; предлагам тя да 
стане точка 9, за да може моето питане да донесе пълна яснота в процесите, свързани с 
комплексното административно обслужване; това, което самият закон регламентира и това, 
което различни държавни институции са провеждали като информация, указания и са изисквали 

насреща от всяка една от общините.  
Моето питане е с над 20 въпроса. Повечето от тях, обаче, са известни на нашата община,  

или поне се предполага, че са известни на нашата община, тъй като тези въпроси са били 

оправяни от институциите към всички общини във връзка с подготовката на общините за 
въвеждането на комплексното административно обслужване.  

Защо точка 64? Веднага ви отговарям. Защото изисквах информация, която съпътства 
моето виждане и коментари, а същата беше забавена. Изисках  допълнителна, която и към 

днешна дата липсва или поне от няколкото основни документа ми беше даден само един. Но 

явно тези, които са ми го дали, не са съобразили, че информацията в това писмо носи 

предварителна информация, какво се е случвало като административна кореспонденция и точно 

заради това аз трябваше да изискам пълна информация. Но това, че нашата администрация си 

позволява да не ми дава пълна информация, не значи, че аз не съм намерил същата информация  
от други общини и затова въпросите ми са толкова много и обемни.  

Искам също да разбера и на всички нас да ни бъде ясно защо Великотърновският 
общински съвет точно на 26 март трябва да гласува нещо, което самият закон регламентира 
кога и как трябва да се случи. Аз мисля, че тук има хора, които разбират от право, и те знаят, че 
сроковете са едни от основните реквизити, които указват кога започва и кога свършва или 

колко е влиянието, силата на действие на конкретния административен акт. 
Разбира се, искам също да получа яснота. В града витаят доста коментари, че някой е 

пропуснал тази една година, в която законът регламентира някой да си подготви 

администрацията и да бъде готова в съответните законодателни нормативни изисквания, за да 
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може наистина с днешна дата ние да започнем изпълнението на комплексното административно 

обслужване. Питам аз: Как от днес ние ще въведем комплексното административно 

обслужване, което не ни дава яснота какво правим с нашите поднормативни актове, които ние 
самите сме регламентирали и сме въвели изискване, когато някой от нашите съграждани иска 
услуга, какво и как трябва да се случи във времето и евентуално какви пари трябва да заложи.  

Нещата са изключително обемни, много сериозни, както казах,  и искам да получа яснота 
дали някой е пропуснал, „проспал”, тази година, в която е трябвало да се случат много неща, 
или в последната секунда ни го внасят за разглеждане в Общинския съвет, едва ли не само да се 
получи един параван.  

 (Председателят на Общинския съвет направи забележка на г-н Димитров, че изказването 

не е по конкретния дневен ред.) 

Напротив, говоря защо съм направил питането. Би трябвало да убедя колегите си защо 

имам питане. Това, че има предварителна нагласа у някои от вас да саботират моето 

предложение само и единствено да съхранят хората от тази администрация, които не са си 

свършили работата, не ви прави чест и ние след малко ще видим за какво иде реч и дали вашите 
емоции са основателни, или неоснователни. 

Второ предложение: всички предложения за отдаване под наем на част от имоти, 

публична общинска собственост, гр. Велико Търново, да се отложат, докато се изпълни 

разпоредбата на чл. 34 от Глава VІ на Наредбата за търговска дейност и преместваеми 

съоръжения, изменена с наше решение № 1084 от 24.04.2014 г.,  което гласи: „Местата за 
поставяне на преместваеми съоръжения за съответната календарна година се определят със 
заповед на кмета на населеното място по схема, одобрена от главния архитект на община 
Велико Търново”. Искам категорично да заявя, че моето предложение в момента не касае 
работата на Общинския съвет и ние нямаме вина за това, че договорите на някои от нашите 
наематели са изтекли.  

 Г-н ТОДОР ТОДОРОВ: Г-н Димитров, свърши Ви времето! 

 Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ: На много от колегите времето им свършва, а Вие 
продължавате да си ги оставяте. Пак Ви казвам: не искам да ставам член на БСП, за да ми 

въртите по няколко пъти часовника.  
Трето предложение:Предлагам всички предложения, които са внесени в секретариата на 

Общинския съвет след датата 13.03.2015 г. да се отложат за следващото заседание, защото 

разглеждането им противоречи на нашия правилник, глава 8, чл. 72, ал. 1.  

Разбира се, правя едно изключение, тъй като и Правилникът регламентира, тогава когато 

имаме важни и неотложни въпроси, които изискват нашето решение, вследствие на което 

трябва да продължи процедурата, предлагам предложение с  входящ №  3365 от 19.03.2015 г. да 
остане в дневния ред. Това е предложението на г-н Динко Кечев. 
 Четвърто предложение: предлагам точка 32 от проекта за дневен ред да отпадне, защото 
няма задължително становище на кмета на населеното място – нещо, което е регламентирано 
поне в няколко норми. Разбрах, че някои от последващите точки в проекта за дневен ред вече са 
получили становища, затова нямам коментар по тях. 

 Колеги, много Ви моля да осмислите предложенията ми и да ги подкрепите, защото те са 
единствено и само в затвърждаването именно на функциите, които нашите избиратели са ни 

оправомощили, а то е единствено и само - да даваме върховенството на закона и да се водим от 
него, да налагаме норма на справедливост чрез закона, защото взаимоотношението между човек 
и човек, човек и групи е именно този социален регулатор на правото, с който можем да 
балансираме взаимоотношенията; особено когато говорим за права и задължения на всеки един 

от нас. 
Г-н СТЕФАН МИХАЙЛОВ: Аз ще кажа само две неща. Първото нещо е: 64 точки е 

несериозно да ги гледаме в едно заседание; просто е абсурд, 10 часа не трябва да излизаме 
оттук. Моля ви да ги сведем до някакъв минимум, който е поносим и по силите на общинските 
съветници. 
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 Другото, което искам да кажа: на януарската сесия Общинският съвет взе едно решение 
на следващата сесия да влезе предложението на групата на  „Десните” за църквата „Свети 

Димитър”. То не влезе на следващата, нито на по-следващата сесия. Тогава даже не ни дадохте 
думата да кажем какво искаме, затова напуснахме.  

Много ви моля, дайте ни думата, за да чуете какво имаме предвид! Въпреки че това не е 
по Правилника, но не е по Правилника предложението ни да не влезе на две последователни 

сесии. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Вземам отношение по дневния ред по два въпроса. Едно 

от нещата е, че в дневния ред имаме една точка с № 34, с входящ номер, който наистина е след 

13 март, но тя е много важна, тъй като касае полските пътища, които се обработват, и ние 
трябва да я разгледаме, защото срокът е до 15 април. Можем да направим един пропуск, който 
да коства на община Велико Търново над 40 000 лв., затова тази точка наистина трябва да се 
разгледа днес. 

Другото е относно отлагане на точка 32, „Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 

от ЗОЗЗ за селата Шереметя и Малки чифлик”, но с условие на следващото заседание да бъде 
представена цялата преписка. Имаме становище на кмета на Малки чифлик. Имаме шест 
парцела, от които пет са в землището на Малки чифлик и имаме положително становище, но за 
единия парцел, който е в с. Шереметя, нямаме становище. Има възражения от гражданите на 
селото. Нека бъдат представени всички документи! Няма нито една скица на парцелите.  

Искам да огледаме комплексно нещата, не само да дадем съгласие за преминаване на 
водопровод и канализация, а да намерим вариант – така, както е казано и от Експертния съвет 
от специалисти, евентуално да се намери друго решение за транспортния достъп до имота, 
което да удовлетвори всички страни, т.е. жителите на село Шереметя и новия инвеститор.  Не 
може инвеститорът да прави нови сгради (което е похвално и го подкрепяме), но за сметка на 
жителите и на инфраструктурата на селото. Малко по-отсреща се видя как инвеститорът може 
да направи пътища, за да си устрои терена, и да ги дари после на общината.  

Не може всичко това да се прави на парче. Нещата трябва да се разгледат отначало 

докрай – по какъв начин ще бъде захранването, откъде ще бъде достъпът, по какъв начин ще се 
извърши строителството. В крайна сметка, даже се засяга и републиканската пътна мрежа – 

пътя София – Варна. Няма никаква лента за  престрояване, ще се създаде опасност. Аз ходих на 
място и който иска, може да се качи там, да види възможностите и мисля, че може да се намери 

начин на следващо или на по-следващо заседание да се реши този въпрос. Затова ви предлагам 

да бъде отложено и да бъде предложена алтернативност на трасето за захранването на тези 

имоти, на които се иска смяна на предназначението. Но тъй като те даже са извън регулация, 
ние не сме длъжни да им осигуряваме инфраструктура. 

Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ: Съгласен съм с г-н Петко Тюфекчиев – точката, касаеща 
пътищата, да остане.  

Колеги, пред всички вас, пред журналистите, гражданите, пред цялата общественост за 
пореден път се препотвърждава това, което аз преди малко казах: не искам да ставам член на 
БСП, за да се ползвам с преференции. Беше ли обърнат часовника на колегата Тюфекчиев от 
БСП? Тогава за какво говорим? Казвам го за протокола, за да остане, се знае и да се помни. 

Г-н НИКОЛАЙ АШИКОВ: Моля, коментарите да бъдат по дневния ред. 

Г-н КАМЕН АЛЕКСИЕВ: Точно затова излизам, г-н Председател, защото днес имаме 
64 точки и докато приемем дневния ред може би ще стане 10 часа. Г-н Председател, г-н 

Заместник-председател, апелирам: към всички с еднакъв критерий. Дори и към Вас, г-н 

Димитров, който не ходите на Председателски съвет, идвате тук в началото на заседанието и ни 

засипвате с 5-6 въпроса, които дори не сме прочели. Как да Ви подкрепим? 

Апелирам! Един футболен съдия, един съдия от граждански съд трябва да постави 

всички страни при равни условия. Не ги ли поставите, ще има скандали и разправии, защото на 
един човек часовникът работи, а на друг – не. 
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Г-н Ашиков подложи на гласуване предложението на г-н Димитров точка 64 от проекта 
за дневен ред да стане точка 9 от дневния ред. 

Предложението беше отхвърлено с 15 „за”, „против” няма, 18 „въздържал се”. 

Второто предложение на г-н Димитров: предложенията, касаещи „отдаване под наем на 
част от имот, публична общинска собственост”, да се отложат, докато се изпълнят разпоредбите 
на чл. 34 от Глава VІ на Наредбата за търговска дейност и преместваеми съоръжения, беше 
подложено на гласуване.  

Предложението беше отхвърлено с 14 „за”, 2 „против”, 17 „въздържал се”. 

Третото предложение на г-н Румен Димитров: всички предложения, които са внесени 

след 13 март, да се отложат; с изключение на предложение с вх. № 3364 от 19.03.2015 г., беше 
подложено на гласуване. 

Предложението беше отхвърлено с 13 „за”, „против” няма, 20 „въздържал се”. 

Предложението на г-н Димитров относно точка 32 от проекта за дневен ред беше 
подложено на гласуване с корекцията, предложена от г-н Тюфекчиев: точката да бъде 
отложена. 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

 

Целият дневен ред, заедно с гласуваната промяна, беше подложен на гласуване и приет с 
22 „за”, 11 „против”, 1 „въздържал се”. 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Информация за резултатите от дейността на общинските предприятия през 2014 г., 
собственост Община Велико Търново, Вх. № 3305/13.03.2015 г. 
2. Приемане на отчета за дейността на Местната комисия за борба срещу 
противообществените прояви на малолетните и непълнолетните за 2014 г., Вх. № 

3273/10.03.2015 г. 
3. Отчет за дейността на общинска администрация по ликвидирана съсобственост с 
юридически и физически лица на територията на общината, Вх. № 3323/16.03.2015 г. 
4. Бюджетна прогноза за периода 2016-2018 г. на постъпленията от местни приходи и на 
разходите за местни дейности, Вх. № 3310/13.03.2015 г. 
5. Промени по приходната и разходната част на бюджета към 28.02.2015 г. и по 

Инвестиционната програма на Община Велико Търново за 2015 година, Вх.№ 3308/13.03.2015 

г. 
6. Приемане на краткосрочен дълг за финансирани на разходи по проекти по Оперативни и 

други европейски програми, Вх. № 3309/13.03.2015 г. 
7. Освобождаване на средства от Срочен депозит, открит с Решение № 557 от 07.02.2013 г., 
Вх. № 3267/06.03.2015 г. 
8. Участие на община Велико Търново във фонд „Общинска солидарност“ – целева дейност 
към НСОРБ, Вх. № 3333/16.03.2015 г. 
9. Кандидатстване на община Велико Търново по покана за представяне на проектни 

предложения, чрез процедура на директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ, 

чрез отпуснатите от Европейската комисия средства от фонд „Солидарност“ за щетите от 
бедствията от 19.06.2014 г., Вх. № 3365/19.03.2015 г. 
10. Приемане на Решение за въвеждане на комплексно административно обслужване в 
Общинска администрация Велико Търново, Вх. № 3317/13.03.2015 г. 
11.  Промяна в Правилника за организация и дейността на Общинско предприятие „Общинско 
кабелно радио – Велико Търново“, Вх. № 3249/27.02.2015 г. 
12. Промяна в правилника за организацията и управлението на дейността на ОП „Зелени 

системи“, Вх. № 3263/05.03.2015 г. 
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13. Питане от Валентин Ламбев – Председател на група съветници от БСП, Вх. № 

3304/12.03.2015г. 
14. Питане от Николай Илчев – общински съветник от група съветници АБВ, Вх. № 

3351/17.13.2015 г. 
15. Приемане на годишен план за развитие на социалните услуги за 2016 година към Стратегия 
за развитие на социалните услуги на Община Велико Търново /2011-2015 г./, Вх. № 

3334/16.03.2015 г. 
16. Промяна на вида на специализираната институция за предоставяне на социалните услуги за 
деца от Дом за деца, лишени от родителска грижи „Христо Смирненски“, с. Балван, Вх. № 

3335/16.03.2015 г. 
17. Увеличаване на капацитета на социалната услуга, предоставяна в общността „Център на 
социална рехабилитация и интеграция“ за деца и младежи с увреждания и техните семейства, 
Вх. № 3256/27.02.2015 г. 
18. Увеличаване на капацитета на социалната услуга, предоставяна в общността „Център за 
обществена подкрепа“ за деца, Вх. № 3257/27.02.2015 г. 
19. Приема на Отчет за изпълнение на Програма за детето за 2014 г. към Стратегия за детето на 
Община Велико Търново 2012-2015 г. и Програма за детето за 2015 година, Вх. № 

3312/13.03.2015 г. 
20. Приемане на Отчет на План за действие за 2014 г. и План за действие за 2015 г. към 

Стратегия за осигуряване на равни възможности за хората с увреждания в Община Велико 

Търново /2012-2015 г./, Вх. № 3311/13.03.2015 г. 
21. Приемане на План за действие през 2015 година в изпълнение на Стратегията за 
подобряване на психичното здраве на Община Велико Търново /2013-2016 г./, Вх. № 

3301/12.03.2015 г. 
22. Приемане на Информация за дейността по Програма СИНДИ и Детската компонента 
„Здрави деца и здрави семейства“ през 2014 година и Финансов план за дейности по Детската 
компонента „Здрави деца и здрави семейства“ на Програма СИНДИ през 2015 година, Вх. № 

3295/12.03.2015 г. 
23. Приемане на План за действие на Общински съвет по наркотични вещества през 2015 

година и отчет за дейността на Общински съвет по наркотични вещества за 2014 година,  Вх. № 

3313/13.03.2015 г. 
24. Изменение на Решение № 830/18.02.2010 г. на ВТОбС, Вх. № 3314/ 13.03.2015 г. 
25. Откриване на процедура за приватизация на общински нежилищен имот, със стопанско 
предназначение, с. Шемшево, Вх. № 3361/18.03.2015 г. 
26. Намаляване на начална цена за продажба на общински нежилищен имот, гр. Велико 
Търново, Вх. № 3362/18.03.2015 г. 
27. Предоставяне на Община Велико Търново на безвъзмездно право на управление върху 
имот публична държавна собственост, Вх. № 3326/16.03.2015 г. 
28. Преобразуване на имот в публична общинска собственост, Вх. № 3329/16.03.2015 г. 
29. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот частна общинска 
собственост, с. Хотница, Вх. №3354/17.03.2015 г. 
30. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, Вх. № 3321/16.03.2015 г. 
31. Предварителен договор по чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ и чл. 43 от НРПУРОИ, Вх. № 

3325/16.03.2015 

32. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Леденик, Вх. № 3328/16.03.2015 

г. 
33. Предоставяне на имоти – полски пътища, включени в заповедите по чл. 37в, ал. 4 от ЗСПЗЗ, 

Вх. № 3355/17.03.2015 г. 
34. Утвърждаване на промени в годишния план за ползване на дървесина от горските 
територии, собственост на Община Велико Търново за 2015 г. и приемане начина за нейното 

ползване, Вх. № 3292/10.03.2015 г. 
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35. Предоставяне на гаражна клетка за ползване от ОП „Горско стопанство“, Вх. № 

3350/17.03.2015 г. 
36. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, с. Самоводене, Вх. № 

3324/16.03.2015 г. 
37. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Вонеща вода, Вх. № 

3332/16.03.2015 г. 
38. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Шереметя, Вх. № 

3236/20.02.2015 г. 
39. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, с. Пчелище, Вх. № 

3279/ 10.03.2015 г. 
40. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3280/10.03.2015 г. 
41. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3281/10.03.2015 г. 
42. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3282/10.03.2015 г. 
43. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3283/10.03.2015 г. 
44. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3284/10.03.2015 г. 
45. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3285/10.03.2015 г. 
46. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3286/10.03.20125 г. 
47. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3287/10.03.2015 г. 
48. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3288/10.03.2015 г. 
49. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3289/10.03.2015 г. 
50. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3290/10.03.2015 г. 
51. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3291/10.03.2015 г. 
52. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3322/16.03.2015 г. 
53. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 3330/16.03.2015 г. 
54. Одобряване на техническо задание и даване разрешение за изработване на проект за 
частично изменение на Подробния устройствен план – план за регулация и план за застрояване, 
гр.Велико Търново, местност Козлуджа, Вх. № 3300/12.03.2015 г. 
55. Даване разрешение за изработване на проект за ПУП, местност „Пишмана”, гр. Велико 

Търново, Вх № 3296/12.03.2015 г. 
56. Даване разрешение за изработване на проект за частично изменение на ПУП, с. Присово и 

одобряване на планово задание за изработване на проект за частично изменение на ПУП, Вх. № 

3297/12.03.2015 г. 
57. Даване разрешение за изработване на проект за ПУП, местност Чуката, землището на с. 
Буковец и одобряване на техническо задание за изработване на проект за ПУП – план за 
застрояване, Вх. № 3298/12.03.2015 г. 
58. Даване разрешение за изработване на проект за ПУП,  с. Малки чифлик и одобряване на 
планово задание за изработване на подробен устройствен план, Вх. № 3299/12.03.2015 г. 
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59. Одобряване проект за ПУП в землището на гр. Дебелец, Вх. № 3306/13.03.2015 г. 
60. Даване разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Ново село, местност, Вх. 

№3331/16.03.2015 г. 
61.  Даване на разрешение за изработване на проект за частично изменение на ПУП, с. 
Арбанаси, Вх. № 3336/16.03.2015 г. 
62. Доклад на работна група образувана с Решение № 1353, Вх. № 3319/13.03.2015 г. 
63. Питане от Румен Димитров – общински съветник, Вх. № 3369/20.03.2015 г. 
 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (отрицателен вот): Очевидно колегите, които подкрепиха 
дневния ред, гласуваха, нарушавайки правилника - поне за тези предложения, внесени след 13 

март.  
Второ, беше проявен разумен компромис - това, което до 15-ти трябва да се свърши, да 

се свърши, но останалите колеги на инат (извинявам се за този изказ) или по някакви други 

съображения не подкрепиха това предложение за отпадане на точките.  
И друго: на някого трябва да му светне жълтата лампа. Този Общински съвет има три 

години и малко повече;  за първи път цялостен дневен ред получава толкова много отрицателни 

гласове. Една трета от колегите не подкрепиха дневния ред, а в същото време ние ще участваме 
в дебатите и обсъждането на тези точки. Освен това ще се създаде ненормална обстановка за 
дебати; може би това е целта; и ние се обявяваме против този подход. И пак казвам: трябва да 
ви светне жълта лампа, за да не светне утре червена! 

Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ (отрицателен вот): Аз ще бъда малко по-дързък в стремежа 
си да демонстрирам какво всъщност представлява този Общински съвет с това гласуване, което 

всички вие видяхте. Вие по категоричен начин потвърдихте, че си позволявате да бъдете над 

законите; само и единствено, че не ги познавате. И точно заради това се получават тези фарсове 
на местно и на национално ниво. Виждате каква плеяда има в момента, какво напрежение има в 
държавата и как всички коментират колко е лоша съдебната система. Да, всеки един, който 

познава нормите,  преценява, че има пропуски, има вакууми, но най-големият проблем е не в 
съдебната система, а в човешкия фактор; този, който вие доказвате към настоящия момент, 
защо именно човешкият фактор е проблемът в прилагането на нормите. 

Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ: Ще се обърна към г-н Председателя: г-н Ашиков, Вие 
сте чудесен човек и сте много добър, но ще Ви помоля в качеството си на председател да не 
бъдете толкова добър, защото е 10 часа и ние още не сме започнали заседанието, а ни предстоят 
64 точки.  

Спорно беше позволяването за вземане на думата и от г-н Витанов, и от г-н Димитров.  
Много ви моля, колеги: дайте да не се упражняваме в риторика; наближават избори, да 

си правим предизборната кампания навън, а не тук, защото има доста важни неща. 
Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ: Зная, че бързате всички, но затова че бързате всички, аз 

имам едно предложение: Дайте да гласуваме всички точки от дневния ред анблок! 
 

ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за резултатите от дейността на общинските 
предприятия през 2014 г., собственост Община Велико Търново, Вх. № 3305/13.03.2015 г. 
 

Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ: Какво значи: „Айде, стига?” Значи всяко изказване, в което 
аз използвам правото си, регламентирано по закон и по правилник…? 

Г-н ТОДОР ТОДОРОВ: Обиждате целия Общински съвет. 
Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ: Как го обиждам? Като казвам, че има правилници, има и 

закони, които аз следвам? Това ли е обидата? Аз съм си направил разчет почти по всяка една от 
точките си, защото ако всеки един се възползва от правото си да се изказва, знаете ли колко 

дена трябва да стоим тук? Обаче понеже някой вече се е разбрал, някой вече си е контролирал 

мнозинството, с което трябва да мине, или точките, които трябва да се случат… 
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Да, тече ми часовникът, мога да си говоря каквото си искам, защото съм по същество. Г-

н Алексиев, Вие казахте за равенството. Аз се опитвам да въвеждам равенство. Това, че на 
някого не му изнася, си е негов проблем.  

Както виждате, в резултатите, които са дадени от заседанията на комисиите, има един, 

който се е въздържал, и това  съм аз. И понеже всички общински предприятия са подложени на 
обсъждане и гласуване анблок, аз ще кажа, че има общински предприятия, от които аз не съм 

доволен – от тяхната дейност, от всичко това, което те показват като резултати. Ще се въздържа 
и в момента. 

Г-н ДРАГОШ МЕТОДИЕВ: Аз ще бъда кратък. Ще ви върна във времето на Мигел де 
Сервантес, който е казал: „Човекът не е нито ангел, нито животно, но в стремежа си да бъде 
ангел, се държи като животно”. 

Г-н КАМЕН АЛЕКСИЕВ: Много е хубаво когато се цитират класиците и някои хора 
трябва да се замислят върху тези уникални думи. Искам да направя един паралел със сесията, 
на която приехме общинския бюджет и тогава Групата на БСП имаше претенции по разходната 
част. Никъде не казаха откъде трябва да се намерят пари. Ние имаме една идея, която ще 
предложим на вниманието на великотърновци, която, надявам се, в твърде значителна степен 

може да спести едни огромни разходи, които се извършват от общината във всички нейни 

подразделения.  
Но какво имам предвид? Преди малко приехме дневния ред. Някои хора направиха 

предложение за промяна в дневния ред. Тяхното предложение мина; предложението на г-н 

Димитров и на г-н Тюфекчиев мина – отпадна точката за Шереметя и Малки чифлик. Ние се 
съгласихме с тях. Впоследствие, при приемане на целия дневен ред, те гласуваха „против”. 

Добре, тяхно право, няма проблем. Да, обаче, след като не са приели дневния ред, с какви очи 

идват и говорят по този дневен ред, за който те са дали отрицателно становище. И сега Румен 

Димитров на всяка точка ще става и ще говори. Няма лошо, но той не е гласувал за този дневен 

ред с тези 63 точки, за който днес трябва да стоим до пет-шест часа следобед. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Аз мисля, че г-н Трифонов преди малко каза: „нарушаваме 
Правилника”. Продължаваме да нарушаваме Правилника.  

Г-н Алексиев, искате феърплей, а Вие не се изказвате по същество по точката и губите 
времето на всички в момента. И не може да обръщате Общинския съвет на битпазар и да 
говорите, че точката на Румен и на Петко е паднала, а не подкрепили останалите. Не може 
точка за точка; не може, когато се нарушава Правилникът и се вкарват нови точки, ние да 
гласуваме и да нарушим Правилника.  

В знак на протест, аз напускам председателското място, защото тази сесия стана 
наистина цирк в момента. 

Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ: Аз много харесвам личностите, които се поставят в ролята 
на слугинаж, само че за разлика от качествените артисти, някои го правят много качествено, а 
други - много зле. И сказката, че волът, като рови, хвърля върху врата си - в момента виждаме 
какво се случва.  

Наш колега преди малко каза, че някои от материалите не били четени и защо да ги 

подлагаме на гласуване. Каква е нашата функция тук? Нима не е да си четем материалите, да се 
информираме и именно днес ние да дадем нашия вот, от който зависи житието на нашите 
съграждани? 

Г-н НИКОЛАЙ АШИКОВ: Отнемам Ви думата! Ние сме в точка 1 от дневния ред. 

Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ: Имам отрицателен вот, колега Ашиков. В унисон с това, 
което направи Петко Тюфекчиев, аз споделям и приемам неговото морално поведение и аз 
също напускам заместтник-председателскто място.  

Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ: Г-н Димитров събра овациите на БСП. Просто Ви 

завиждам, г-н Димитров! Колеги, ако продължаваме по същия начин, аз не само ще се махна от 
заместник-председателското място, но ще изляза и от залата и няма да участвам в този цирк. 
Ние имаме работа. Това не е предизборна кампания. Стана 10 часа, ние не можем да започнем. 
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Моля ви за конструктивна работа, защото ще стане два часът и ще отложим една камара 
точки незнайно за кога! Ние сме избрани за общински съветници от гражданите на Велико 
Търново, за да вършим работа, а не за да говорим общи приказки. 

Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ: В залата се чуват ръкопляскания, защото в момента сме 
разделени на знаещи и можещи. 

Г-н НИКОЛАЙ АШИКОВ: Ако някой не се изказва по същество по точката, ще му 
отнемам думата! 

Г-н ВАЛЕНТИН ЛАМБЕВ: По точка 1 от дневния ред си направих труда да изчета 
тези 130 страници, които са хронологична информация за дейността на общинските 
предприятия. И какво ми направи впечатление? Първо, считам, че в тази информация трябва да 
бъдат отчетени и дейността на ДКС „Васил Левски”, и на Младежкия дом. Защото те, като 

Правилник и като Наредба, трябва да бъдат осъвременени съгласно последните изменения на 
ЗОП, тъй като техните правилници за работа не отговарят на действащата нормативна база. 

Второто, което е по-важно: освен хронологично изброяване на информация, по-скоро 
трябва да дискутираме около концепцията и посоката, в която трябва да се развиват тези 

общински предприятия в тяхната роля, функция и ефективност. В тази връзка този материал 

само отразява действията на тези общински предприятия, но не дава основната посока и 

концепция, как ще се развива общинската икономика и тези общински предприятия, вписани в 
основните цели и задачи, които имаме като Общински съвет и като собственик на тези 

предприятия. Имаме такава концепция, тя ще бъде предложена при обсъждането на Общинския 
съвет, защото е важно общинската икономика да бъде жизнена и да бъде ефективна и да 
кореспондира с тези субекти, които са наша собственост. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Имам да кажа нещо извън точката. Убеден съм, че няма да 
бъда заподозрян в политическа кампания или игра, няма да бъда заподозрян и в лицемерие, но 

аз искам, като човек, който е водил една 15-годишна тежка политическа дискусия; който е имал 

тежки лични конфликти с кметувалия 12 години Румен Рашев, да го поздравя за неговия 
юбилей днес. Днес той прави 60 години. Като кмет той е оставил диря. Тя е със знак плюс и със 
знак минус, поне според мен, но нека по чисто човешки, извън политическите битки и дебати, 

да му пожелая, тъй като той с част от вас е работил, да му пожелаем от тази висока трибуна да е 
жив и здрав, да е живо и здраво семейството му, детето му, внука му, а и да се реализира на 
поприще, каквото той намери за добре. Да е жив и здрав д-р Рашев! 

Сега мога да мина по същество. Казвам го даже с един личен упрек, говорейки за 
общински предприятия, защото и в годините, и в този мандат за първи път дискутираме 
общинските предприятия така цялостно. Но ние не казваме 2014 г., никъде няма 2014 г. 
Неслучайно г-н Ламбев говори и за концепция, каквато няма. Когато гледаме общинските 
предприятия, ние трябва да ги гледаме в едно-единно цяло; и общинските фирми и общинските 
предприятия. Защото имахме БКС; по едно време „Б” изчезна, по едно време изчезна и „К”, по 
едно време отидоха в „Инвестстрой”. После майче го махнаха от „Инвестстрой” и му се загуби 

дирята. Вместо тогава да инвестираме пари; знаем, че идва строителство; приватизирахме, 
продавахме общинска собственост, какво ли не.  Ето, като казвам: „Д-р Рашев” - един от 
поводите е бил този - в ръцете на кмета да има една мощна институция, която действа във всеки 

един момент, когато има бедствия и аварии… Търсим фирми, възлагаме… Ето една грешка, 
която накрая доведе до едно ОП, което се занимава със сметосъбиране, сигурно ще му дадем 

накрая и контейнери.  

Упрекът е към администрацията, може би и към нас, но най-малко към БСП, защото ние 
повдигнахме въпроса. Ето, и г-н Ламбев беше откровен, че ние ще представим една солидна 
концепция за една съвместимост между фирми и предприятия. Например „Обредни дейности” – 

трябва ли да бъде фирма, или трябва да бъде предприятие? Ще намалеят с 20 %, вероятно, 

услугите. Ето, това трябва да се дискутира. Или обратно – някое предприятие да стане фирма. 
Такава дискусия няма, такава дискусия не забелязваме и в този отчет, така че нямаме никакво 
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основание да подкрепим представения отчет за дейността през 2014, а не както е записано: „за 
дейността на общинските предприятия”, като точка 1 от дневния ред. 

Г-н МИХАИЛ ХАРАЛАМПИЕВ: В нашия всекидневен живот се налагат много 

модерни думи, например като думата „визия”, идваща от английската „вижън”, като 

„концепция” – „консепшън”. Аз не искам да влизам в полемика с онези хора, които зад една 
красива дума предлагат нещо, което, видите ли, тези общински предприятия нямат. Вижда се на 
слайда. Те са изписани, но да ме извинят икономистите, тъй като съм изучавал и прилагал 

икономика на химическата индустрия, икономика на спасителни операции и др., имам известна 
компетентност да говоря, че всяко едно съществуващо предприятие, на което някой иска да му 
предложи концепция или визия (хайде да се спрем на „концепция”) това говори, че тези хора 
игнорират съществуването на ръководен и икономически състав в тези споменати предприятия.  

Така че да се предлага нещо, което тук, в този момент не се прожектира на слайда… 

Нали всеки общински съветник е общински съветник на всички цветове хора, които са ни 

избирали, и ние сме призвани да дадем най-доброто за всички нас, а не по този начин - с 
определени цветови факсимилета в нашите местни медии да правим предизборната си 

кампания. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Професор Харалампиев, обикновено когато човек се обръща 

към един професор, никога не бива да казва: „Разбрахте ли ме?”; трябва да каже: „Не бях ясен”. 

Очевидно не съм бил ясен.  

Тук говорим за гледане в единство: слагаме на масата пет общински предприятия, 
слагаме на масата три общински фирми, извън здравеопазването, и казваме как извършваме 
комунални, обществени, културни и всякакви дейности; кое да го прави фирма, кое да го прави 

предприятие, кое как да става. И не по силата на обстоятелствата: оглеждаме едно парче, което 

го е правила фирма, правим го предприятие, създаваме предприятие специално за това;  после 
още едно парче, после става събитие, айде пак на предприятие. И става недобре. Това исках да 
кажа и това казвам още веднъж. 

Г-н ПЛАМЕН РАДОНОВ: Когато става въпрос за общински предприятия, ние не 
можем да говорим за общинска икономика, можем да говорим за общински финанси. Ние не 
можем да говорим за печалба, в истинския смисъл на думата, от общински предприятия, г-н 

Витанов. Те могат да реализират печалба, но те са на издръжка от общинския бюджет. Нека да 
не бъркаме общинската икономика, която е в търговските дружества, и се извършва по 

Търговския закон и последващите и Закона за държавния бюджет и в частност за общинския 
бюджет, който финансира дейността на тези общински предприятия.  

Аз съм съгласен, че тук обаче можем да говорим за подобряване на ефективността, т.е. за 
намаляване на харчовете, които те имат към общинския бюджет, за увеличаване ефекта от 
тяхната работа, например по отношение на развитие на по-добра рекламна, маркетингова среда 
- ако говорим за ОП „Реклама”,  където съм убеден, че са взети мерки, защото наскоро 

разговарях с ръководителя на тези теми.  

Но нека да не бъркаме тези две неща. Общинската икономика е много широко понятие. 
Една малка част от общинската икономика заемат общинските търговски дружества или 

търговските дружества, общинска собственост, а 99,99 % от общинската икономика са частните 
търговски дружества но нека да не ги бъркаме, когато говорим за общинска икономика, с 
общинските предприятия. 

Г-н КАМЕН АЛЕКСИЕВ: Дебатът ми харесва и ще кажа няколко думи по тази тема, 
защото дали формира печалба, или не, все пак каква е разликата между общинските 
предприятия и търговските дружества? Разликата е 20 %, Данък добавена стойност; и други - 

Корпоративен данък и данък „Печалба”.  

Нека ди спомним: на предишната сесия взехме решение, с което прекратихме концесията 
на „Титан” и част от дейността, най-вече по метеното на улиците. Бяха прехвърлени 52 щатни 

бройки в нашето предприятие „Зелени системи”. Тогава беше съобщено, че само от това 
прехвърляне на тази дейност към нашето общинско предприятие, ще спестим около 500 000 лв. 
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на годишна база. Т.е., според мен, големият проблем е, че много дейности, които могат 
общинските предприятия и общинските търговски дружества да извършват, са дадени на 
външни фирми. Оттам идват и големите харчове за външните услуги, които общината дава на 
тези фирми,  които минават по Закона за обществените поръчки, там цената става много висока 
и ние плащаме доста висока цена за една услуга, която, ако имаме наше предприятие, бихме 
могли да спестим тези разходи.  

И нещо, с което да завърша; дори бих казал, че някои хора могат да ми се разсърдят, но 

ако видите на слайда, имаме две общински предприятия, които са със сходен характер, с почти 

идентична дейност – това са Общинското кабелно радио и ОП „Реклама”. Ако говорим за 
икономии и ако искаме да преструктурираме нашите общински предприятия, бихме могли да 
помислим за идеята  за едно последващо обединение и вливането им в едно общо предприятие. 
Г-жа Вълковска и г-н Недев може да ми се разсърдят. Аз не казвам, че може да се случи, но 

просто отварям дебата за мислене в тази посока. 
 

Предложението по т. 1 беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, 6 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1460 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет приема 
информация за резултатите от дейността на Общинските предприятия през 2014 г., собственост 
на Община Велико Търново. 

 

ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на отчета за дейността на Местната комисия за 
борба срещу противообществените прояви на малолетните и непълнолетните за 2014 г., Вх. № 

3273/10.03.2015 г. 
 

Изказвания не бяха направени.  

Предложението по т. 2 беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1461 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет приема 
отчета за дейността на Местната комисия за борба срещу противообществените прояви на 
малолетните и непълнолетните за 2014 г. и дава положителна оценка за извършеното като цяло 

от страна на Комисията през отчетния период 

 

 

ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет за дейността на общинска администрация по 
ликвидирана съсобственост с юридически и физически лица на територията на общината, Вх. 

№ 3323/16.03.2015 г. 
 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Уважаеми колеги, уважаеми г-н Кмете, аз държа в ръцете си 

нещо уникално – информация от г-н Панов относно „Отчет за дейността на общинската 
администрация по ликвидиране на съсобственост с юридически и физически лица на 
територията на общината”. След това има точно три изречения (не броя последното, както и 

подписа), в които се обяснява какво е направено през 2014 г.  
От 1995 година съм общински съветник на пресекулки; такова пренебрежение и такова 

отношение - за първи път се сблъсквам с подобно нещо. Само за сравнение: ето точката, която е 
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за общинските предприятия, пет общински предприятия; направих си труда да изброя 
страниците – 174, срещу един хвърчащ лист – за мен това не е нищо повече.  

Първо, ние искахме да видим тук един анализ, да видим общината знае ли си имотите, в 
които тя е съсобственик. И да видим като е съсобственик, как използва този ресурс на 
собственост.  

Второ, има едно решение на Общинския съвет за ликвидиране на съсобственост с РПК. 

Там не зная дали са милиони, ама са стотици хиляди левове, от които ние не получаваме нищо. 

Ние през  2009 г. махнахме по ред други причини една точка, която инкриминираше 
безстопанствеността, но това е безстопанственост. Аз искам да разбера, а предполагам и вие, 
какво става с нашата съсобственост в РПК-тата, заведени ли са дела, има ли доброволна делба; 
какво става. За сметка на това ние получаваме една такава страница. Г-н Панов, обидно е, не за 
нас. Може би  Вие отмъщавате ли си, какво правите, не зная, но извинявайте, тази игра, „Не се 
сърди, човече”, се играе в детската възраст, а не в тази възраст, в която ние се занимаваме с 
политика и с управление. Под достойнството ми е да чета и да гласувам това. 

 

Предложението по точка 3 беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с 22 „за”, 7 „против”, 2 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1462 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет приема 
отчет за дейността на общинска администрация по ликвидирана съсобственост с юридически и 

физически лица на територията на общината. 
 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Бюджетна прогноза за периода 2016-2018 г. на 
постъпленията от местни приходи и на разходите за местни дейности, Вх. № 3310/13.03.2015 г. 

 

Изказвания не бяха направени.  

Предложението по т. 4 беше подложено на гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Александър Нанков - за, Росен Иванов - за, 
Михаил Харалампиев – за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов - за, Лидия Прокопова - за, 
Желка Денева - за, Петко Тюфекчиев – за, Стоян Витанов - за, Йордан Грозданов - за, Любен 

Велчев - за, Калина Широкова - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, Драгош 

Методиев – за, Николай Илчев – за, Пламен Радонов - за, Стефан Михайлов – за, Николай 

Николов - за, Румен Димитров - против, Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за. 
Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, 1„въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1463 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, във връзка с ал. 2 от ЗМСМА, Решение № 62 от 
30.01.2015 г. на Министерски съвет на Република България за бюджетната процедура за 2016 г. 
и писмо БЮ № 1 от 11.02.2015 година на Министерство на финансите – Указания за 
подготовката и представянето на бюджетните прогнози на ПРБ за 2016-2018 година, 
Великотърновски общински съвет одобрява Бюджетна прогноза за периода 2016-2018 г. на 
постъпленията от местни приходи и на разходите за местни дейности. 
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ПО ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на бюджета към 

28.02.2015 г. и по Инвестиционната програма на Община Велико Търново за 2015 година, Вх.№ 

3308/13.03.2015 г. 
 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Преди четири месеца зададохме една поредица от въпроси към 

г-н Панов, които касаеха финансовото състояние на общината. Тревожни въпроси; зададохме ги 

публично; най-вече за дълговете. Ще припомня само, че ние се събудихме на 1 януари с 
плащания, които падежите им са по кредити, по просрочени, към държавата в размер на 
6 700 000 лв. Тогава г-н Панов отговори по възможно най-убедителния начин  - с мълчание. 
Надявам се и днес да не замълчи отново, макар че наистина начинът е убедителен и затова като 

начало искам да задам няколко въпроса. Някой ще каже: „Защо не ги зададе в комисиите?”. 

Защото в комисията ту имаше кворум, ту нямаше кворум; ние брояхме кворума и не гледахме 
точките.  

Имам няколко въпроса, г-н Панов. Във функция „Здравеопазване” – увеличение в размер 

на 8000 лв. за разходи, свързани с изпълнение на проекти във функцията. Кои проекти? За да не 
каже някой, че се заяждам надребно, ето: по функция 5, „Социално осигуряване” – 5000 лв. за 
изпълнение проекта на ЦНСТ; казано е. А тук има нещо да се крие ли, какво? Защо увеличаваме 
и по кои проекти?  

Второ, във функция „Почивно дело”. Предназначени: 21 369 лв. за обект 
„Инвестиционна програма на община Велико Търново, 2015 г.”. Кои обекти? Защо? Отделно: 

5619 лв. -  „Осигуряване средства по Инвестиционна програма”. За кои обекти? Икономическа 
дейност и услуги – увеличението в размер на 31 700 лв. е предназначено за обект 
„Инвестиционна програма на община Велико Търново, 2015 г.”. Кои? Или тук са някакви, 

които...? То се знае, има  хора, които гласуват. Чул, не чул, гласува, без да обиждам когото и да 
било.  

Другите въпроси. Става въпрос за разпределение на числеността и разходите. Прави 

впечатление, че миналата година разходите във функция „Общодържавни служби” са били 

148 души с фонд „Работна заплата” около 122 000 лв. Тази година те стават 121, т.е. минус 27 

души. Същият фонд - което означава, че служителите в тази функция получават 1011 лв. средна 
заплата на месец. Вярно ли е това, или не е вярно? Тези средства, които даже самият кмет не 
оспорва, че не трябва да се вдигат; става въпрос за средствата за държавни дейности, 

финансирани с местни приходи. Там се увеличава точно с толкова, с колкото е намалено в 
„Общодържавни дейности”, само че ги финансира общината. Там средната заплата се получава 
682 000  лв., ако е вярно. Аз не зная дали е вярно. Мисля, че трябва да се даде отговор на този 

въпрос.  
На последно място: тук има обяснения по промените в бюджета, има една обяснителна 

записка. Да виждате обяснителна записка по промените в Инвестиционната програма? Няма 
такава. А там се правят много промени, които обект по обект ги виждаме, но защо? Защо един 

месец, след като приехме бюджета? Какво се случи? Местните приходи ли се увеличиха, 
защото това е от собствени приходи; има тенденция за това ли? Или ние ще направим кухи 

някои други разходи,  за сметка на тези. Вкарваме за четири села повече средства; сигурно има 
нужда, но защо?Да се дадат в обяснителната записка мотивите. Защо, примерно, в едно, а не в 
друго Такова нещо липсва в този документ и аз съжалявам за пореден път. 

Г-н МАРИЯН МАРИНОВ – директор на дирекция „Бюджет и финанси”: Това, което 
визира г-н Витанов, са промени основно в Инвестиционната програма, които са свързани с 
работно проектиране на финансиране за кандидатстване по определени програми, които ще се 
отварят. Има една промяна, която произтича от ваше решение. Това е разделянето на инвентара 
на ОП „Зелени системи” за закупуване на товарен автомобил, което решение беше взето на 
предната сесия.  

Основните промени, ако гледате Инвестиционната програма, това са: Проектиране на 
Открит спортно-тренировъчен комплекс в УПИ 9 - това е ледената пързалка;  Консервация, 



Протокол № 82  от заседание на Вeликотърновски общински съвет – 26.03.2015 год. 

17 

 

реставрация и експониране на западна крепостна стена на хълма Трапезица. Това е също 
проектиране за кандидатстване по програма; експлоатационно обновяване на трите църкви със 
стенописи. Това са промените по Инвестиционната програма. И има закупуване на един 

джипиес за ОП „Горско стопанство”, тъй като тази година се взе решение. Миналата година се 
проведе търгът за маркирането и този джипиес се купува, за да може  ОП „Горско стопанство” 

само да извърши маркирането на горския фонд, с който следва общината да се разпореди. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Г-н Маринов, това е формален отговор. Аз чета 
Инвестиционната програма, чета това, което е в обяснителната записка. Напишете го за 
проектиране; това, което е за здравеопазване, напишете: 8191 лв. за проект във функцията и 

какъв е той. Вие нямате поначало обяснителна записка по Инвестиционната програма. И не 
винаги правите това. Понякога давате такова нещо. 

Второ, не отговорихте на другия въпрос за щатовете. Намалявате щата общодържавни 

дейности, които се финансират от държавата, и увеличавате за сметка на това. И попитах: 

„Вярно ли е, че по този начин качвате средната заплата на хората, които се издържат по тая 
функция на 1011 лв.? Това попитах. 

Г-н МАРИЯН МАРИНОВ: Извинявам се! Пропуснах да отговоря на този въпрос. Това, 
което Вие сте забелязали, е вярно. Тъй като в резултат на атестиране има повишаване в 
длъжност на хора в администрацията, това е отразено на планова основа, какво би се получило 

до края на годината. Към полугодието, като се види какви ще бъдат резултатите от атестациите, 
тогава ще можем да кажем, да изчислим относително верните резултати на планова основа, тъй 

като никой от нас не може да предвиди каква заболеваемост ще има през годината, и ще се 
получи нормалното съотношение между държавната и общинската отговорност.  

А за това, което говорите, сте прав, тъй като, за съжаление, към общините има 
прехвърлени  много неосигурени с финансиране държавни отговорности. Като заместник-
председател на Комисията по финанси към Сдружението на общините искам да ви кажа, че в 
понеделник ще има среща с министъра на финансите във Варна точно по този въпрос,  тъй като 
беше събрана информация от всички общини, какви неосигурени с финансиране държавни 

отговорности са възложени и този въпрос ще бъде поставен на министъра на финансите, за да 
бъде решен поне частично в хода на бюджетната процедура за 2016 г. Засега имаме някакво 

уверение, че ще има осигуряване на средства, без значение какви ще бъдат те; дали през някоя 
програма за финансиране на определени дейности на общините, или чрез пряко бюджетно 

финансиране. 
Финансирането е еднакво, няма първа и втора категория. 
Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ: Аз съм запознат с предложението на кмета относно 

промените в Инвестиционната програма. Колегата от Общинската администрация беше 
достатъчно обстоятелствен. Има неща, с които съм съгласен с Витанов. Надявам се, че 
вметките, които бяха направени тук, ще се взема под внимание и няма да се допускат повече.  

Така или иначе, сме в точка, в която говорим за Инвестиционната програма, искам да 
използвам възможността публично да помоля г-н Кмета, който в личен разговор е споделял, че 
е крайно наложително да възложим възстановяване на уличната мрежа, т.е. изкърпването на 
дупките и полагането на маркировката. Вие казахте, че трябва дойде подходящото време, 
мисля, че вече е дошло, затова много Ви моля! Създава се леко обществено напрежение, 
особено в района на „Качица”. Зная, че не наше, но Вие можете все пак да сигнализирате. Вие 
като кмет имате достатъчно сила и тежест, авторитет в този град, да убедите съответните 
държавни институции и по този начин да си бъдем взаимно полезни, защото има участъци, 

които наистина не търпят отлагане. 
Предложението по т. 5 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Александър Нанков - за, Росен Иванов - за, 
Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - за, Валентин Ламбев – въздържал се, Стефан 
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Антонов – въздържал се, Лидия Прокопова – въздържал се, Желка Денева – въздържал се, 
Петко Тюфекчиев – въздържал се, Стоян Витанов – въздържал се, Йордан Грозданов - за, 
Любен Велчев - за, Калина Широкова - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, Николай 

Илчев – за, Пламен Радонов - за, Стефан Михайлов – за, Румен Димитров - за, Мариян Кенаров 
- за, Камен Алексиев – за, Мирослав Трифонов – за. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, 6 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1464 

 

На основание чл. 21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, чл.124, ал.2 от Закона за публичните финанси, 

Великотърновски общински съвет реши: 

 

1. Утвърждава промените по приходната и разходната част на бюджета към 28.02.2015 г. и по 
Инвестиционната програма на Община Велико Търново за 2015 година /Приложение №1/, 

както следва: 
 

 
ПРИХОДИ 

ПРИХОДИ "ДЪРЖАВНА ОТГОВОРНОСТ" 

ИМУЩЕСТВЕНИ 

ДАНЪЦИ И 

НЕДАНЪЧНИ ПРИХОДИ 

Неданъчни приходи §§ Всичко: І тр. ІI тр. IIІ тр. IV тр. 

Приходи и доходи от собственост 2400 966 966 0 0 0 

 - прих.от наеми на имущество, в т.ч.: 2405 966 966 0 0 0 

 -Дирекция "Образование, мл.д-сти и спорт" 966 966 

Други неданъчни приходи 3600 17 17 0 0 0 

 - получени застрахователни обезщетения за 
ДМА 3611 17 17 0 0 0 

 -Дирекция "Образование, мл.д-сти и спорт" 17 17 

Събр.и внес.ДДС и др.дан.в/у 

продажби/нето/ 3700 -1 200 -1 200 0 0 0 

 - Внесен ДДС 

(-) 3701 -136 -136 0 0 0 

 -Дирекция "Образование, мл.д-сти и спорт" -136 -136 

 - Вн. д-к в/у прих. от стоп. дейн. на бюдж. пр. 3702 -1 064 -1 064 0 0 0 

 -Дирекция "Образование, мл.д-сти и спорт" -1 064 -1064 

Помощи и дарения от страната 4500 217 217 0 0 0 

 - дарения, помощи и др.от страната, в т.ч.: 4501 217 217 0 0 0 

 -Дирекция "Образование, мл.д-сти и спорт" 217 217 

ВСИЧКО НЕДАНЪЧНИ 

ПРИХОДИ:     0 0 0 0 0 

ВСИЧКО ИМУЩ. ДАНЪЦИ И НЕДАН. 

ПРИХ.   0 0 0 0 0 

                      

Трансфери от/за държавни предприятия и 

други лица, включени в консолидираната 

фискална програма  6400 5 000 5 000 0 0 0 

 получени трансфери /+/ 6401 5 000 5 000 0 0 0 

 -Дирекция "Образование, мл.д-сти и спорт" 6401 5 000 5 000 

ВСИЧКО ТРАНСФЕРИ:       5 000 5 000 0 0 0 

                      

ВСИЧКО ПРИХОДИ ЗА ДЕЛЕГ.ОТ 

ДЪРЖ.Д-СТИ:   5 000 5 000 0 0 0 

МЕСТНИ 

ПРИХОДИ 
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Неданъчни приходи §§ Всичко: І тр. ІI тр. ІІІ тр. ІV тр. 

Приходи и доходи от собственост 2400 210 210 0 0 0 

 - прих.от лихви по тек.банкови сметки, в т.ч.: 2408 210 210 0 0 0 

 -Дирекция "Образование, мл.д-сти и спорт" 210 210 

Други неданъчни приходи 3600 284 284 0 0 0 

 - получени застрахователни обезщетения за 
ДМА 3611 284 284 0 0 0 

 -Община Велико Търново 284 284 

Събр.и внес.ДДС и др.дан.в/у 

продажби/нето/ 3700 -210 -210 0 0 0 

 - Внесен ДДС 

(-) 3701 -210 -210 0 0 0 

 -Дирекция "Образование, мл.д-сти и спорт" -210 -210 

Помощи и дарения от страната 4500 500 500 0 0 0 

 - капиталови помощи и дарения от страната, в 
т.ч.: 4503 500 500 0 0 0 

 -Община Велико Търново 500 500 

ВСИЧКО НЕДАНЪЧНИ 

ПРИХОДИ:     784 784 0 0 0 

ВСИЧКО ИМУЩ. ДАНЪЦИ И НЕДАН. 

ПРИХ.   784 784 0 0 0 

Трансфери м/у бюджети (нето) 6100 0 0 0 0 0 

 - вътр. трансф.в системата на първост.р-л  6109 0 0 0 0 0 

 - Община Велико Търново 6109 -485 120 -60 968 -98 782 -137 419 -187 951 

 - Център за социални услуги 6109 284 284 

 -Дирекция "Култура и туризъм" 6109 14 981 14 981 

 - Кметство Килифарево 6109 14 463 14 463 

 - ОП "Зелени системи" 6109 455 392 31 240 98 782 137 419 187 951 

ВСИЧКО ТРАНСФЕРИ:       0 0 0 0 0 

                      

ВСИЧКО ПРИХОДИ ЗА МЕСТНИ 

ДЕЙНОСТИ:   784 784 0 0 0 

ВСИЧКО ПРИХОДИ:       5 784 5 784 0 0 0 

 

 

РАЗХОДИ 

РАЗХОДИ ЗА ДЕЛЕГИРАНИ ОТ ДЪРЖАВАТА ДЕЙНОСТИ 

1. Функция 3 Образование 5 000 лв 

 - в т. ч.: Дирекция "Образование, мл.дейности и спорт" 5 000 лв 

ВСИЧКО РАЗХОДИ ЗА ДЪРЖАВНИ ДЕЙНОСТИ:     5 000 лв 

РАЗХОДИ ЗА ДЪРЖАВНИ ДЕЙНОСТИ, 

ДОФИНАНСИРАНИ С ОБЩИНСКИ ПРИХОДИ 

1. Функция 2 Отбрана и сигурност 14 463 лв 

Група 5. Защита на населението, управление и дейности при стихийни бедствия и 

аварии  14 463 лв 

 - в т.ч.: Кметство Килифарево 14 463 лв 

2. Функция 3 Образование 1 146 лв 

 - в т. ч.: Община Велико Търново 1 146 лв 

3. Функция 5 Социално осигуряване, подпомагане и грижи 6 065 лв 
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Група 3 Работи и служби по соц. осигуряване, 

             подпомагане и заетостта 6 065 лв 

 - в т. ч.: Община Велико Търново 5 781 лв 
Център за социални услуги 284 лв 

4. Функция 7 Почивно дело, култура, религиозни дейности 14 981 лв 

Група 3 Култура 14 981 лв 

 - в т. ч.: Дирекция "Култура и туризъм" 14 981 лв 

ВСИЧКО РАЗХОДИ ЗА ДЪРЖАВНИ ДЕЙНОСТИ,       

ДОФИНАНСИРАНИ С ОБЩИНСКИ ПРИХОДИ:     36 655 лв 

РАЗХОДИ ЗА МЕСТНИ ДЕЙНОСТИ  

1. Функция 2 Отбрана и сигурност -14 463 лв 

Група 5. Защита на населението, управление и дейности при стихийни бедствия и 

аварии  -14 463 лв 

 - в т.ч.: Община Велико Търново -14 463 лв 

2. Функция 3 Образование -9 337 лв 

 - в т. ч.: Община Велико Търново -9 337 лв 

3. Функция 4 Здравеопазване 8 191 лв 

 - в т.ч.: Община Велико Търново 8 191 лв 

5. Функция 5 Социално осигуряване, подпомагане и грижи -2 лв 

Група 3 Работи и служби по соц. осигуряване, 

             подпомагане и заетостта -2 лв 

 - в т. ч.: Община Велико Търново -2 лв 

4. Функция 6 Жилищно строителство, БКС и опазване  

    на околната среда -78 939 лв 

Група 1 Жилищно строителство и БКС 500 лв 

 - в т. ч.: Община Велико Търново 500 лв 

Група 2 Опазване на околната среда -79 439 лв 

 - в т. ч.: Община Велико Търново -534 831 лв 
ОП "Зелени системи" 455 392 лв 

5. Функция 7 Почивно дело, култура, религиозни дейности 26 979 лв 

Група 2 Физическа култура и спорт 21 360 лв 

 - в т. ч.: Община Велико Търново 21 360 лв 

Група 3 Култура 5 619 лв 

 - в т. ч.: Община Велико Търново 5 619 лв 

6. Функция 8 Икономически дейности и услуги 31 700 лв 

Група 6 Други дейности по икономиката  31 700 лв 

 - в т. ч.: Община Велико Търново 31 700 лв 

ВСИЧКО РАЗХОДИ ЗА МЕСТНИ ДЕЙНОСТИ:     -35 871 лв 

ВСИЧКО РАЗХОДИ ЗА МЕСТНИ ДЕЙНОСТИ И       

ДОФИНАНСИРАНЕ НА ДЪРЖАВНИ ДЕЙНОСТИ:      784 лв 
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ВСИЧКО РАЗХОДИ:         5 784 лв 

 

2. Приема актуализация на Инвестиционната програма на Община Велико Търново за 2015 

година, съгласно Приложение 1 към настоящото решение. 
 

3. Променя Приложение 16 от Решение  №1419/12.02.2015 год., съгласно Приложение 2 

към настоящото решение. 
 

ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на краткосрочен дълг за финансирани на разходи 

по проекти по Оперативни и други европейски програми, Вх. № 3309/13.03.2015 г. 
 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Аз имам един въпрос: За кои проекти става въпрос, г-н 

Маринов? Г-н Кметът не иска да отговаря, отговаряте Вие, затова се обръщам към Вас, макар че 
той би трябвало да бъде генераторът на тези неща. По моя информация от това, което давате 
като отчет, реално от аванси се нуждаят три проекта до края на мандата и на годината. Първият 
проект е Шишмановата баня. Базисната цена беше около 750 000 лв. Второ, 550 000 лв. по 

подготовката на проекти за следващия програмен период, станаха 1 300 000 лв.  И 250 000 лв. 
по един нероден проект за енергийната ефективност, станаха  1 550 000 лв. Приемаме, че 
авансът е 30 %. 30 х 1 550 000 лв. са 500 000 лв., а останалите 1 900 000 лв. какво ще ги правим? 

Или променете заглавието, или но пасаран! 

Г-н МАРИЯН МАРИНОВ: Под авансово финансиране се има предвид това, че 
общината вади първо собствени средства и тогава получава възстановяването от управляващия 
орган. Общината тази година е бенефициент за два големи проекта. Единият е депо, другият е 
Комплексен онкологичен център. Възможно е в някой момент, в който трябва да се извадят 
екстрено средства, да кажем, в рамките на 5-10 дена, докато се получи междинно плащане и да 
се стартира процедурата по следващо междинно плащане, да се наложи общината да плати. 

Този кредит е такова финансиране по изпълнението на такива проекти. За Ваше сведение ще 
припомня за Водния цикъл - там имахме заем близо 10 000 000 лв., от които ние ползвахме 
500 000 лв.  

Този кредит е без такси и комисионни, т.е. ние няма да плащаме такса „Ангажимент”, 

затова ние искаме максималният размер, който е допустим спрямо нашите средства, а дали ще 
го ползваме, това зависи от конкретните нужди на проектите. Аз се надявам дори да не го 

използваме, за мен това би било най-доброто, но ние винаги трябва да имаме буфер, с който да 
поемем евентуално финансиране.  

Този кредит е револвиращ, докато кредитът от ФЛАГ е еднократен. Там  ползваш и 

връщаш. Този кредит е револвиращ кредит, т..е ползваш и връщаш. Той е от типа на 
овърдрафтите. 

Г-н ТОДОР ТОДОРОВ: Предлагам да прекратим дебата и да преминем към гласуване 
на точката. 

Предложението за прекратяване на дебата беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с 17 „за”, 8 „против”, „въздържал се” няма. 
Предложението по т. 6 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Росен Иванов - за, Атанас Атанасов - за, 
Валентин Ламбев - против, Стефан Антонов – въздържал се, Лидия Прокопова - против, Желка 
Денева – въздържал се, Петко Тюфекчиев – въздържал се, Стоян Витанов - против, Йордан 

Грозданов - за, Калина Широкова - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, Николай 

Илчев – за, Пламен Радонов - за, Стефан Михайлов – за, Николай Николов - за, Румен 

Димитров - за, Мариян Кенаров - за, Мирослав Трифонов – за. 
Предложението беше прието с 23 „за”, 3 „против”, 3 „въздържал се”. 
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РЕШЕНИЕ № 1465 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 10 от ЗМСМА, във връзка с чл. 3, т. 2 и чл.17 от ЗОД, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие за поемане на общински дълг като определя:  
       

1.  Обект на дълга – Авансово финансиране на разходи по проекти по Оперативни и други 

европейски програми, средствата за които предстои да бъдат осигурени в рамките на 
бюджетната 2015 година. 
2.  Максимален размер на дълга по Номинална стойност – 2 400 000 лева;  

3.  Валута - лева;       

4.  Вид на дълга – Търговски кредит;       

5.  Начин на обезпечаване - Собствени приходи      

6.  Условия за погасяване - Съгласно погасителен план  

7.  Максимален лихвен процент – ОЛП плюс надбавка – до 4 % 

8. Без такси и комисионни при обслужването на дълга.  

 

Възлага на Кмета на Община Велико Търново да проведе процедура за избор на финансова 
институция, която да осигури необходимото финансиране по проекта 
 

 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (отрицателен вот): Гласувах „против” по две причини. 

Първата е, че вместо да получа убедителен, ясен, смислен отговор на зададените въпроси, тук 

чух някаква приказка.  
Второ, недейте говори за комисиите и Вие, г-н Панов. Аз ако имам въпроси в комисията, 

съм ги задал. Моите въпроси бяха към Вас. Вие за пореден път не отговорихте. Така че като не 
мога да си задам въпросите към Вас на комисия, на която Ви няма, ги задавам на сесията. Ето 

затова ми дайте правото да задавам въпроси към кмета. Не ме лишавайте от него и не ми 

обяснявайте правилника така, както дяволът чете евангелието. 

 

ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Освобождаване на средства от Срочен депозит, открит с 
Решение № 557 от 07.02.2013 г., Вх. № 3267/06.03.2015 г. 

 

Г-н СТЕФАН МИХАЙЛОВ: Четейки това, не е много ясно, но ще се опитам аз да си го 

изясня за себе си пред вас. Най-вероятно, става дума за пари по план-сметката, които с 
различни решения на Общинския съвет, предходните общински съвети, са гласувани да се 
слагат на срочен депозит, да се купуват държавни ценни книжа, като целта на това е да има 
един буфер в план-сметката и когато се изгради депото за отпадъци, да се получи плавно 

увеличаване на такса „Смет”, а не това да стане изведнъж, шоково за гражданите. Боя се, че 
става дума за тези пари. 

 А ако става въпрос за парите по план-сметката, съм длъжен да ви кажа, че има едно 

решение на Министерския съвет № 788, където всички бюджетни организации, преди да платят 
пари на фирмите, които изпълняват тази дейност, искат разрешение от НАП и тогава извършват 
разплащания. Доколкото зная, в тази връзка общината дължи пари на няколко фирми, които 
имат задължения към държавата. Тъй като държавата е първи взискател, на първо място трябва 
да се преведат парите към тези фирми, които да си покрият задълженията към държавата, и чак 

тогава, ако останат пари, да говорим за депозит по план-сметката. Това е според мен първо и 

много важно нещо.  

Не на последно място, съществува риск, защото последното изречение казва, че ще ги 

възстановяваме, след като се получи одобрение. Съществува риск да има санкции, да не ги 

одобрят. Какво правим тогава с тези пари? Нещо не е както трябва. Освен това, в предната 
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точка, която аз подкрепих, за заема (връщам се на нея, защото двете са свързани) ако даваме 
пари за строителството на регионална система за управление на отпадъците по този проект, ние 
защо не гласувахме 4 000 000 търговски кредит, а трябва да вземем от план-сметката? Защо го 

разделихме на две? Не е ли по-добре наведнъж?  Защо трябва да си усложняваме живота -  

веднъж търговски кредит, втори път - от план-сметката, че да чакаме одобрение от 
управляващия орган; не е ли по-добре наведнъж? Убеден съм, че трябва да разплащаме на 
фирмите.  

Моето предложение е да парите да бъдат от търговския кредит, а не от план-сметката. 
Казах ви съображенията, които имах, за да ви информирам по този въпрос. 

Г-н ВАЛЕНТИН ЛАМБЕВ: Аз съм съгласен, че така предложеният проект за решение 
не дава категорично обяснение за какво ще бъдат изразходвани тези средства, тъй като в 
преамбюла пише: „с инвестиционно предназначение”, а в самото решение пише: „за оборотни 

средства”, т.е. има някаква колизия.  
На второ място, възстановяването на тези средства се предполага, че ще стане след 

окончателното плащане от управляващия орган. Защо не кажем: „от следващото междинно 
плащане”, съгласно подписания договор между общината и управляващия орган? Защо 
изпращаме това решение назад във времето, към края на годината; не дай си, Боже, и в 2016 г.? 

А ако не се възстановят изцяло направените разходи по строежа на депото? Тогава общината 
губи тези пари, тя не може да ги възстанови обратно по план-сметката.  

Другият въпрос, който излиза: така както чета предложеното решение, излиза, че ние 
правим мостово финансиране на строителя. Дайте тогава да правим мостово финансиране на 
всички изпълнители по всички проекти, които се изпълняват на територията на общината!  

В тази връзка, ние предлагаме кметът да оттегли това предложение от дневния ред. И ако 

има необходимост от средства и тази необходимост бъде обоснована пред нас, да вземем 

решение за търговско финансиране, ако има необходимост, за строителството на този обект. 
Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ: Определено, вече имаме сблъсък на титаните. Казвам 

неслучайно така, защото всеки, който разбира от финанси и от икономика, трябва да има 
някаква гледна точка. С някои от нещата съм съгласен, но с някои не съм. Няма да влизам в 
конкретика, в детайли, за да не ви отегчавам, ще бъда малко по-общ.  

В конкретното предложение буферът, за който говорихме, буферът, който се трупаше 
години наред, е именно този. И ако говорим, че трябва да си помагаме, за да можем да 
реализираме нашия проект, парите са именно това. Няма как да не взема отношение по Вашите 
предположения, че, виждате ли, ако нещо се случи или нещо не стане… Да, това е така със 
сигурност, но като човек от бизнеса, няма как да развиваш търговска дейност, без да 
инвестираш, няма как да разгръщаш търговски намерения, без да стартираш с някакъв паричен 

финансов поток, та било то и авансово в самата икономическа зависимост на законите, които 
дават движение на тези парични обороти.  

Има резон в предложението на г-н Михайлов, но ако решите да го подкрепите, аз ще 
подкрепя и него, но тези пари, за да се ползват, те трябва да бъдат именно след решение на 
Общинския съвет, те няма как да бъдат ползвани, ако ние не дадем правото да бъдат 
освободени, защото те са в депозит. Това са наши пари, това са налични пари, с които ние 
можем и трябва да оперираме и според мен е грехота да ползваме други финансови 

инструментариуми. 

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Няма да се спирам на въпроса за законосъобразността на това 
решение. За мен то е ясно, че е законосъобразно. Ще се спра по-скоро на въпроса за 
целесъобразността на това решение. Има ли логика, имайки собствени пари, да търсим кредит 
или да търсим някаква друга форма на финансиране?  

И вторият ми въпрос е: Кой от нас би се осмелил да постави под въпрос такъв голям 

проект за Велико Търново? Имайте предвид, че ако не успеем да затворим успешно този 

проект, това означава увеличаване на таксите на гражданите на община Велико Търново в 
бъдеще време. Ако не успеем да затворим този проект, т.е. не осигурим необходимите средства, 
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за да го изпълним в срок и качествено, рискуваме не само да не получим обратно пари, а години 

наред да се чудим, как да излезем от тази ситуация. За мен е целесъобразно да подкрепим това 
решение. 

Г-н КАМЕН АЛЕКСИЕВ: Поставени сме пред много сложна ситуация: липсва 
информираният избор; нямаме възможност да вземем правилното решение. И тук се обръщам и 

към Стоян Витанов, и Стефан Михайлов - хора, които уважавам, но по комисиите поставете 
тези въпроси. Г-н Кмете, ходете и Вие, и г-жа Данева по комисиите. Много ви моля, колеги, не 
тук да поставяте въпросите и те по спомен или на първо четене да ви отговарят каквото могат. 
Поставете въпросите в комисиите; не да правите служебни питания, на които могат да ви 

отговорят след месец. В комисиите, когато се разглеждат тези въпроси, да се сблъскат 
експертните мнения, защото говорим за икономика, за овърдрафт. Не всички разбираме от това. 
Искаме и Общинската администрация да си защити точката, за да можем ние да я подкрепим.  

Стефан Михайлов, като шеф на НАП, каза нещо наполовина. Който успя да се сети за 
какво иде реч, може би го е разбрал. Той не може да го каже ясно от микрофона по обясними 

причини.   

Г-н Председател, понеже стана дума в изказването на Стоян Витанов: един-два пъти 

ходих, когато се събират заедно икономическата и бюджетната комисия. Променете ги като 

часове, защото се сливат в един и същи час двете комисии: кой от едната комисия, кой от 
другата комисия, имаме ли кворум, нямаме ли кворум. Разделете ги, всяка комисия да се събира 
в отделен час. Да идват представители на Общинската администрация и там да се поставят 
въпросите и да се дискутира, защото, г-н Витанов, г-н Маринов много неща Ви отговори, но ако 
бяхте му ги казали в комисията, той да си ги запише, да направи необходимата справка, щеше 
да бъде по-детайлен сега. 

Г-н МАРИЯН МАРИНОВ: Още един път ще се опитам да поясня какво имам предвид с 
това предложение. С това предложение сме имали предвид да осигурим мостово финансиране 
за изграждане на Регионалното депо. В съответствие с решението на Общинския съвет, ако то 
се вземе, администрацията ще го изпълни. Ако запишем: „след междинно плащане”, след 

междинно плащане. Ако бъде: „след окончателно”, след окончателно, но към края на годината, 
към 31 декември, съгласно изискванията за отчитане на такса „Смет” тези 2 000 000 лв. би 

следвало да са в сметката на общината в преходния остатък за 2016 г. През месец октомври би 

следвало да свършим този проект, тъй като ние имаме едно финансиране от ФЛАГ, имаме 
аванс, имаме едно междинно плащане.  

Надяваме се с този проект за депото, тъй като той също е много сериозен, да се запази 

схемата на финансиране, както беше с Водния цикъл, т.е. финансирането да бъде на много 

бързи междинни плащания, така че да не се стигне до освобождаването на тези пари. Тези пари 

няма да бъдат освободени веднага, а само ако възникне нужда от тях. Защото ако ние ги 

освободим сега, ние ще загубим лихвата по тях. Ако трябва да бъде детайлизирано и това, това 
също ще бъде детайлизирано.  

Това, което лично мен ме притесни, е един аспект, който визира г-н Михайлов. Към 

настоящия момент все още няма накакви официални документи, излезли от министъра на 
финансите или от НАП, за начина за прилагането на Решение № 788. За съжаление, се оказва, 
че много бюджетни организации не го спазват. Това също го казвам като заместник-
председател на Комисията по финанси към Сдружението на общините, където получаваме 
бюлетини, от които става ясно това. Това би довело до втвърдяване на позицията на министъра 
на финансите чрез органа по събирането - НАП. Притеснението там е точно в поредността на 
изпълнение на плащанията по Решение № 788.  

Дори да се вземе това решение, което е за освобождаване на депозита, ние не бихме си 

позволили да ги използваме за мостово финансиране, ако излезе някакво тълкуване от 
министъра на финансите, без значение дали ще е пряко от него, или чрез НАП, тъй като тя е 
оторизирана; или от Агенция „Митници”.  
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Да, според мен, парите ще се възстановят от управляващия орган. Притеснението ми е 
по-скоро от някакви последващи указания, които ще излязат.  

Г-н СТЕФАН МИХАЙЛОВ: Само искам да поясня: никой не е против финансирането 

на проекта. Предлагам това да стане с търговски кредит, както го гласувахме преди малко. Защо 

преди малко разрешихме 2 400 000 лв. а не можем да разрешим до 4 000 000 лв.? Проблемът е в 
източника на финансирането.  

Има три причини, поради които съм против да ползваме тези пари. Първо, обясних във 
връзка с план-сметката; второ, имаме да плащаме на длъжници към държавата; трето, 

съществува риск да не се върнат. 
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ – кмет на община Велико Търново: Първо искам да ви кажа, 

че никъде не е предвидено, че такса „Смет” ще се увеличава. Напротив, след изграждането на 
Регионалното депо, където участваме шест общини, таксата се предвижда да остане същата или 

даже да се намали. Но първо е най-важно проектът да се изпълни. Срокът на проекта е до 31 

октомври. Ние в момента си осигуряваме източници за финансиране, ако стане така, както 
миналата година - проектите и програмите бяха спрени. За радост, нашата община не беше от 
тези общини, които имаха да получават средства по проектите, но имаше много общини в 
България, включително Габрово, Русе и други общини, които реално не си получиха 
финансирането по програмата и трябваше да търсят начин на финансиране. 

В момента, както каза и г-н Росен Иванов, при условие, че ние имаме средствата у нас, е 
безсмислено да теглим кредити, за да плащаме лихви. Ние няма да изтеглим тези средства, при 

условие че няма някакви форсмажорни обстоятелства. В момента искаме само принципно 
съгласие, ако, не дай си, Боже, проекти и програми бъдат отново прекратени, да имаме някакъв 
начин на финансиране. 

Г-н ТОДОР ТОДОРОВ: Предлагам да прекратим дебата и да гласуваме. 
Предложението за прекратяване на дебата беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с 24 „за”, 8 „против”, 1 „въздържал се”. 

Предложението по точка 7 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Александър Нанков - за, Росен Иванов - за, 
Михаил Харалампиев – за, Валентин Ламбев - против, Стефан Антонов - против, Лидия 
Прокопова - против, Желка Денева - против, Петко Тюфекчиев –против, Стоян Витанов - 

против, Йордан Грозданов - против, Любен Велчев - за, Калина Широкова - за, Иван 

Александров - за, Радка Крумова – за, Ваня Павлова - за, Драгош Методиев – за, Николай Илчев 
– за, Пламен Радонов - за, Стефан Михайлов – против, Николай Николов – въздържал се, Румен 

Димитров - за, Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за, Мирослав Трифонов – за. 
Предложението беше прието с 25 „за”, 7 „против”, 1 „въздържал се”. 

РЕШЕНИЕ № 1466 

 

На основание чл.21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА Великотърновски Общински съвет: 
 

 

Възлага на Кмета на Община Велико Търново да освободи наличните средства по 

шестмесечен депозит в размер на 2 000 000 лева в „Общинска банка” АД, открит в изпълнение 
на Решение №557 от 07.02.2013 г. на Великотърновски общински съвет.  

 

Същите да бъдат прехвърлени по бюджетната сметка на Община Велико Търново и да 
бъдат използвани за оборотни средства по проект „Изграждане на регионална система за 
управление на отпадъците в регион Велико Търново”. 
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 След приключване на проекта и възстановяване на средствата по окончателно искане за 
плащане от УО на ОПОС да бъде открит шестмесечен депозит в размер на освободеният 
депозит в едно с натрупаните до момента лихви. 

 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (отрицателен вот): Даже човек да кипи от желание да 
подкрепи това предложение, няма как да се случи. Ще ви кажа аргументите. Най-малкото, г-н 

Михайлов предложи един друг вариант. Човекът говори два пъти, нито гласуване, нищо. 

Мнозинството е решило, мачка, върви. 

Г-н Иванов каза, че това било законно. Аз имам аргументи, че това не е законно. Най-

малко, защото ние, като Общински съвет, сме приели „с инвестиционно предназначение”. 

Трябваше да кажем: „отменяме решение еди-кое си и ги даваме като оборотни средства”. За 
първи път виждам в община Велико Търново възложител да дава оборотни средства на 
изпълнител.  

На следващо място: 1 700 000 лв. фактурирани по сметосъбиране, най-общо казано, 

които не са разплатени към 31 декември. В същото време, към 31 декември имаме преходен 

остатък 2 600 000 лв.  
Егати общината, егати финансите! 
В 11.15 часа беше обявена почивка. 
След почивката г-н Николай Ашиков се обърна към общинските съветници с думите: 

Моля ви да се успокоим малко, защото стигнахме до нивото тук, от трибуната на Общинския 
съвет, да слушаме жаргони. На никого не му прави чест да се държи по този начин. 

 

ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Участие на община Велико Търново във фонд „Общинска 
солидарност“ – целева дейност към НСОРБ, Вх. № 3333/16.03.2015 г. 

 

Изказвания не бяха направени.  

Предложението по точка 8 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Петко Тюфекчиев – за, Станислав Рашков - за, Йордан Грозданов - за, Любен Велчев - за, 
Калина Широкова - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, Ваня Павлова – въздържал 

се, Николай Илчев – за, Пламен Радонов - за, Стефан Михайлов – за, Николай Николов - за, 
Румен Димитров - за, Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за, Мирослав Трифонов – за. 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

РЕШЕНИЕ № 1467 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и във връзка с чл. 27, ал. 3 и ал. 5 от ЗМСМА, чл. 31, ал. 6 

от устава на НСОРБ и Правилника за устройството и дейността на фонд ”Общинска 
солидарност”, приет с Решение № 2 от Протокол № 35 от  30.01.2015 г. на УС на НСОРБ,  

Великотърновски общински съвет: 
 

 

1. Дава съгласие за участие на община Велико Търново във фонд „Общинска солидарност” – 

целева дейност към НСОРБ. 

2. Определя участието на община Велико Търново във фонда със следните вноски: 

2.1.встъпителна вноска в размер на 1 000 лв.; 
2.2.годишна вноска за 2015 г. в размер на 300 лв. 
3. Определя инж. Даниел Димитров Панов – Кмет на община Велико Търново за представител 

на община Велико Търново в Общото събрание на Фонда. 
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4. Възлага на Кмета на общината да: 
4.1. Внесе определените с т.2 вноски във фонда в сроковете, съгласно Правилника за 
устройството и дейността му; 
4.2. Подава пред Фонда искания за временно финансово подпомагане при възникнала 
необходимост при условията и реда на Правилника за устройството и дейността му. 
4.3. Подписва съответните документи, свързани с ползването на временно финансово 

подпомагане по т. 4.2. 

4.4. Възстановява ползваните средства за временно финансово подпомагане в определените в 
Правилника срокове. 
 

ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Кандидатстване на община Велико Търново по покана за 
представяне на проектни предложения, чрез процедура на директно предоставяне на 
безвъзмездна финансова помощ, чрез отпуснатите от Европейската комисия средства от фонд 

„Солидарност“ за щетите от бедствията от 19.06.2014 г., Вх. № 3365/19.03.2015 г. 
 

Изказвания не бяха направени.  

Предложението по точка 9 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Петко Тюфекчиев – за, Станислав Рашков - за, Йордан Грозданов - за, Любен Велчев - за, 
Калина Широкова - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, Ваня Павлова – въздържал 

се, Николай Илчев – за, Пламен Радонов - за, Николай Николов - за, Румен Димитров - за, 
Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за, Мирослав Трифонов – за. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1468 

 

На основание чл. 21 ал.1 т. 23 от ЗМСМА,  Великотърновски общински съвет: 
 

1. Дава съгласие за кандидатстване на община Велико Търново по покана за представяне на 
проектни предложения, чрез процедура на директно предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ, чрез отпуснатите от Европейската комисия средства от фонд 

”Солидарност” по Заявление 2014BG16SPO001 за щетите от бедствията от 19 юни 2014г. 
 

2. Разходите за съответните операции са за щети, настъпили като пряка последица от 
бедствието от периода 19-23 юни 2014г., и не надвишават необходимото за възстановяване 
на състоянието на инфраструктурата от преди бедствието. 

 

3. Осигурява собствен принос на кандидата по проекта в случай на проекти за подобрения на 
инфраструктурата или в случай, че стойността на разходите надвишава размера на 
определената безвъзмездна финансова помощ. 

 

4. Поема ангажимент за пълно или частично възстановяване на получената безвъзмездна 
помощ, в случай че се установи, че средствата не са използвани по предназначение или че 
декларираните щети са значително по-високи от действително претърпените в резултат на 
бедствието от         19-23 юни 2014 г.  
 

5. Поема ангажимент за инвестиране на същия размер средства за други дейности, свързани с 
преодоляване на последиците от бедствието или превенция на друго такова бедствие (в 
случай че с безвъзмездната финансова помощ се финансират вече извършени разходи). 
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ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на Решение за въвеждане на комплексно 

административно обслужване в Общинска администрация Велико Търново, Вх. № 

3317/13.03.2015 г. 
 

Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ: Аз задавам много прости въпроси, които по една или по 

друга причина са следствие на определени нормативни актове, които според мен изискват 
задължителни отговори. Лично аз в не съм в състояние да отговоря в момента или да дам 

някакво обяснение на нашите съграждани, имаме ли някакви правила, които да са въведени в 
община Велико Търново, разписани в Наредбата за административно обслужване, които са в 
сила от  15.01.2012 г., които правила са за организация на административно обслужване, които 
разглеждат взаимодействието на звена, които осъществяват административно обслужване и 

последователността на извършените и от тях действия .  
Натрупват се много въпросителни. В този ред на мисли лично аз съм много изненадан от 

становището на трите комисии, през които е минал материалът, как там всички се изказват с 
положителна насока, без да се задават конкретните въпроси, а конкретният въпрос, един-

единствен, е: иска ли се Общинският съвет Велико Търново да бъде параван, или не; влиза ли в 
сила комплексното административно обслужване от дата 26 март, или не влиза - така, както го е 
записал законът? А този закон е към Закона за изменение и допълнение на Административно-

процесуалния кодекс, който разписва, че влиза в сила една година след като е приет. След като 
няма конкретен отговор, питам: Защо е от днес, при положение че законът казва: „25-ти”. И 

какво всъщност се случва де факто и де юре? От 26 март ние можем ли да предложим тази 

услуга, за която говорим – комплексното административно обслужване?  

В този ред на мисли, как можем да предложим една услуга, при положение че към 

настоящия момент имаме действащи наши подзаконови нормативни актове, в които ние сме 
разписали какво, как и колко ще струва евентуално като услуга, която предоставяме на нашите 
съграждани, и тези нормативни актове в момента са действащи. Моето твърдение е, че  именно 

в този период в рамките на една година е трябвало всичко това да се сглоби и на 25 март ние да 
дадем възможност законът да влезе в сила, така както е разписано. Това не се случва и аз съм 

изключително разочарован от начина и поведението и отношението на всички тези, които не ме 
подкрепиха в посока да изясним, да дадем отговори не само на нас, но и на всички тези, които 
са извън тази зала, защото всички тези несъответствия ще рефлектират именно върху нас. Не 
искам да навлизам в правната материя какво и как ще последва евентуално, ако някой има 
някакви обструкции, защото хората са си в правото си да защитават правата, особено когато 

ние, които сме избрани, ги нарушаваме. 
Повтарям: много е сериозен въпросът и въпреки привидното, бих казал ироничното, 

поведение на някои, аз мисля, че отговорността ще падне върху нас, защото именно от нас се 
иска в момента ние да се произнесем върху нещо, което един закон вече е регламентирал, какво 

и как да се случи. Затова казах, че колегите, които не ме подкрепиха, се поставят в позиция да 
бъдат над законите, които регламентират условията и обстоятелствата, които  са разписани в 
тях. Не може ние, като съветници, с толкова ограничени правомощия да се опитваме да 
надскачаме не само боя си, но и върховенството на закона. Това просто е абсурд. Затова казвам, 

че аз искам много малко – просто да получим едни отговори.  

 Ще бъда много внимателен към всичко това, което ще бъде изнесено от трибуната и си 

запазвам правото за следващ коментар. 

Г-жа МИНА ИЛИЕВА –секретар на община Велико Търново: Първо искам да 
благодаря на всички общински съветници, които подкрепиха това решение, след като 

внимателно го прочетоха и разбраха същността му! Благодаря ви и на Вас, г-н Димитров, 
защото Вие го направихте много популярно! Това беше една от нашите цели - да 
популяризираме комплексното административно обслужване, по което сме пилотна община и 

сме го описали в предложението. Ако бяхте чели внимателно, щяхте да разберете още от 
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преамбюла, че ние сме въвели комплексно административно обслужване преди всички общини 

в България, още през 2013 г. И като пилотна община ние имаме честта наши колеги - Павел 

Христов и аз, да бъдем лектори и да обучаваме хората в държавата какво е комплексно 

административно обслужване.  
Предложението, което сме направили, касае тези 52 услуги, които в края на месец 

декември бяха разпратени до всички администрации в България от кабинета на вицепремиера, 
отговарящ за административната реформа - г-жа Румяна Бъчварова. Тук говорим наистина едно 

към едно, какво е по закон. По закон ние не сме длъжни това да го вкараме в Общинския съвет, 
защото ние сме го въвели. Направихме го от уважение към Общинския съвет, за да сте наясно с 
каква материя се работи в Администрацията; направихме го с ясното съзнание, че всички медии 

присъстват, гражданите, които се интересуват,  гражданското общество, и ще може да бъде 
популяризирано по най-добрия начин. Ние никъде не сме нарушили закона.  

Ето, това е брошурата за комплексното административно обслужване, която е 
разпространена в цялата държава. Тук, в нея, пише кога е приключил проектът и кои услуги с 
приключването на проекта е въвела община Велико Търново. Тя ги въведе още преди законът 
да бъде гласуван, така че не приемам подобни квалификации, че Общинският съвет ще извърши 

нещо неправомерно, както Вие се изразихте. Аз не съм юрист, но съм се допитала до юристите. 
Относно комплексното административно обслужване искам да кажа още няколко думи:, 

че това е политика на държавата до 2020 година, без значение кое правителство е на власт, и 

като такава политика до 2020 г., са предвидени изключително много средства за този следващ 

програмен период в оперативна програма „Добро управление за внедряване на комплексното 
административно обслужване”.  

По отношение на вътрешните правила ще Ви кажа само едно: и към момента Наредбата, 
която Вие цитирахте, не е публикувана в „Държавен вестник”, защото тя и в момента 
продължава се обсъжда. Тя беше представена за първи път на 6 март на срещата на всички 

администрации в България от екипа на г-жа Бъчварова от Министерския съвет. Очакваме до 
края на месеца или в началото на следващия месец тази наредба да бъде факт и след като тя 
бъде факт, тогава вече ние  можем да преминем към същинското писане на правилата. А това, 
което ние сме свършили за тези 52 услуги, които предлагаме на вашето внимание, всичко е 
свършено в срок, защото в края на месец декември е получено писмото и през месец януари с 
две заповеди на кмета са формирани две комисии. Едната е приключила работата си с 
реинженеринг на услугите - това, което ви предлагаме, и с доклад към другата комисия, на 
която е председател г-жа Данева. Аз, като председател на тази комисията, за която говоря, съм 

докладвала на г-жа Данева какво сме свършили и какво предстои оттук нататък. Това е един 

много дълъг процес, който ще продължи напред във времето и той ще наложи с наши 

предложения и с ваше решение, на Общинския съвет, впоследствие да бъдат променени 

наредби, включително за устното заявяване на услугите – това, което Вие цитирате.  
Искам да Ви кажа, че образците, които излязоха, са приети като образци на национално 

ниво, но устното заявяване като цена ще бъде за всички администрации в България, след като 

излязат промените в Наредбата за административна дейност на Министерския съвет. Мога да 
Ви кажа и къде да прочетете проектонаредбата. Там е написано по какъв начин ще бъде 
заплащането на тези услуги и по какъв начин ние да ги предложим после на общинските съвети 

за гласуване. Защото НАП е една от институциите, които работят комплексно в държавата. Те 
имат сключени договори с някои институции, но те нямат Общински съвет, затова се налага 
тази наредба да излезе централно, за да можем ние да си свършим заедно с вас работата.   

Така че, искам да уверя всички общински съветници и Вас, г-н Димитров, че няма нищо 

незаконно в това, което правите! 
Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ: Аз мисля, че говоря на български, и то на доста разбираем 

език. Аз зададох няколко въпроса и получих само два отговора. Въобще не съм искал 

разяснения какво представлява комплексното административно обслужване. Да, аз съм 

запознат; да, зная, че сме пилотна община. Във връзка с това аз трябваше да получа отговор на 
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много по-сериозни въпроси, които аз представих. Част от тях е: Защо трябва ние да гласуваме, 
след като в Закона пише: 25-ти, а в момента е 26-ти? Защо трябва да променяме нормите си, 

които ние се въвели, постфактум? Аз имах такива въпроси. Не искам да прозвучи грубо, но аз 
не искам да бъда човекът, който е поставен до стената и трябва да се съобразява с нещо, което 

тепърва ще се предстои; т.е. да гласувам за бъдещо несъществуващо време: може би, някога, 
евентуално, обаче. 

Законът е конкретен. Един от основните реквизити в прилагането на правните норми са 
именно сроковете, които указват кога започва, кога свършва. В тази посока са въпросите ми и 

не приемам този коментар за актуален; не приемам, че след като някой се е консултирал с 
юристи, те задължително са прави. Напротив, моята препоръка тук е: сменете си юристите, 
защото те не са прави! Не са прави, когато ме поставят в неудобно положение, в което аз трябва 
да гласувам нещо постфактум, което ще дооправям. Много Ви моля; как ви звучи това? Нямам 

нищо против комплексното административно обслужване. Напротив, аз съм един от хората, 
които са задавали много пъти въпроса, как може една институция или администрация да 
изисква от гражданите информация, с която тя разполага, и след това да ги задължаваме да 
плащат. Да,  факт е, че имаме промени в тази посока, но тя няма нищо общо с въпросите, които 
аз поставям от тази трибуна. 

Г-жа МИНА ИЛИЕВА: Г-н Димитров, Вие изглежда не ме разбрахте. Аз обясних, че 
комплексното административно обслужване е въведено в община Велико Търново много преди 

25 март. Сега вкарваме тези 52 услуги, на които сме направили реинженеринг. Ние можем да ги 

вкараме след един месец или до края на годината. Ние сме първата община, която ги вкарва в 
България. Колегите чакат, за да можем да споделим практика и опит. Съжалявам, че не искате 
да разберете, колко не сте прав в този случай.  

Аз благодаря на всички общински съветници, че разбраха закона и ще гласуват по закон. 

Г-н КАМЕН АЛЕКСИЕВ: Предлагам да прекратим дебата. 
Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ: Не съм съгласен с предложението за прекратяване на дебата 

и имам право да се изкажа. 
За тези, които ръкопляскат: прочетете си законите, прочетете си нормите и тогава се 

поддавайте на емоции, защото моите въпроси са много конкретни по начина, по който аз ги 

задавам.  

Аман от тези, които толкова много разбират, а ме поставят в положение да нямам 

полезен ход. А аз нямам полезен ход, защото не искам да съм в разрез с нормите. Прочетете 
промяната, както е формулирана в Административно-процесуалния кодекс и ще видите, че там 

имаме срок за влизане в действие. В момента начинът, по който ви се презентира, начинът по 
който се видоизменя същността на въпросите, които задавам, няма нищо общо. Просто се 
движим по периферията и говорим едно и също. Аз задавам конкретни въпроси, на които не 
получих отговори, и затова препоръчвам да си смените юристите!.  

Предложението за прекратяване на дебата беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с 24 „за”, 8 „против”, „въздържал се” няма. 
Предложението по точка 10 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Деян Хаджийски - 

за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев - за, Божидар Ангелов - за, 
Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов - за, 
Лидия Прокопова - за, Желка Денева - за, Петко Тюфекчиев – за, Стоян Витанов - за, Станислав 
Рашков - за, Йордан Грозданов - за, Любен Велчев - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – 

за, Ваня Павлова - за, Пламен Радонов - за, Николай Николов - за, Румен Димитров - против, 
Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за, Мирослав Трифонов – за. 

Предложението беше прието с 27 „за”, 1 „против”, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1469 

 



Протокол № 82  от заседание на Вeликотърновски общински съвет – 26.03.2015 год. 

31 

 

На основание чл. 21, ал.2, предложение 4 от ЗМСМА, във връзка с чл.13а, вр. с  
§ 12 от Заключителните разпоредби на ЗИД на АПК /ДВ бр.27/2014г./, Великотърновски 

общински съвет реши: 

 

I. Общинска администрация Велико Търново въвежда КОМПЛЕКСНО 

АДМИНИСТРАТИВНО ОБСЛУЖВАНЕ /КАО/ при предоставяне на административни услуги, 

съобразено със срока визиран в § 12, ал. (1) от АПК. 

II.Предоставянето на услуги по комплексно административно обслужване от община 
Велико Търново се извършва по следните начини: 

1. На гише в ЦУИГ в сградата на община Велико Търново, в ЦУИГ- в Мол Велико Търново и 

в ЦУИГ в квартал „Чолаковци“ 

2. Устно заявление 
3. По пощата с лицензиран пощенски оператор 
4. По електронен път 
Неразделна част от настоящото решение е приложен списък с 52 услуги по КАО. 

 

Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ (отрицателен вот): Само да подскажа на колегите и да 
докажа твърденията си, че тези формулировки и обяснения, които бяха дадени, не граничеха с 
истинността. И когато някой твърди, че от еди-коя си година вече са въведени комплексни 

административни услуги, аз ще ви задам един риторичен въпрос. Даже ще ви помоля след 

приключването на сесията да отидете до административното бюро и да се възползвате от тази 

услуга, която, виждате ли, според твърденията на някого е вече факт. Отивате и изисквате 
информация за нещо, да видим дали ще ви обслужат по начина, по който коментираме в 
момента и който вие гласувате, или има разлика от това, което досега е съществувало като 
форма на административно обслужване. Да видим дали ще ви искат пари, за което аз твърдя, че 
ще ви изискат пари, както досега са искали пари. 

Някои хора имаха претенции за добро поведение и обноски. Нека да спазваме етичния 
кодекс, който стои на страницата на община Велико Търново ,и да се придържаме към същата 
норма! Мен ако не ме уважавайте, поне уважавайте институцията и това, което стои на 
страницата на Велико Търново!  

Много неща бяха изопачени, много неща бяха деформирани и се излезе от контекста на 
това, което аз се опитва да ви представя. 

 

ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промяна в Правилника за организация и 

дейността на Общинско предприятие „Общинско кабелно радио – Велико Търново“, Вх. № 

3249/27.02.2015 г. 
 

Предложението по точка 11 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, , Михаил Харалампиев – за, Валентин Ламбев 
- за, Стефан Антонов - за, Лидия Прокопова - за, Желка Денева - за, Петко Тюфекчиев – за, 
Йордан Грозданов - за, Любен Велчев - за, Калина Широкова - за, Иван Александров - за, Радка 
Крумова – за, Ваня Павлова - за, Николай Илчев – за, Пламен Радонов - за, Николай Николов - 
за, Румен Димитров – въздържал се, Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за, Мирослав 
Трифонов – за. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против”няма, 1 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1470 
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На основание чл.21, ал.1, т.23 и ал.2 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет дава 
съгласие за допълване и промяна в Правилника за организацията и дейността на Общинско 

предприятие “Общинско кабелно радио – Велико Търново”, както следва:  
Било:                           

Чл. 3. /1/ Създаване и разпространение на собствени радио програми, в това число предавания, 
новинарски емисии, реклами и други, на абонати от гр. Велико Търново и селищата от 
Общината посредством жичната или кабелна радиофикационна мрежа. 
Става: 
Чл. 3. /1/   Създаване и разпространение на собствени радио програми, в това число предавания, 
новинарски емисии, реклами и други, чрез наземно радиоразпръскване и посредством 

кабелната радиофикационна мрежа. 
Било: 

Чл. 3 /2/    Разпространяване програмите на Българското национално радио. 

Става: 
Чл. 3 /2/    Разпространяване програмата на Българското национално радио чрез кабелната 
радиофикационна мрежа. 
Било: 

Чл.3 /4/ Предоставяне на кабелно радиовреме срещу заплащане по тарифи за реклами и външни 

продукции. 

Става: 
Чл.3 /4/    Предоставяне на кабелно и ефирно радиовреме срещу заплащане по цени определени 

в Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на 
територията на Община Велико Търново 

Било: 

Чл.4.  Организира ефективното функциониране на кабелната радиосистема чрез: 
/1/  Организиране на процедурите по включване на абонатите. 
Става: 
Чл. 4  Организира ефективното функциониране на кабелната радиосистема и наземното 

радиоразпръскване чрез: 
/1/  Организиране на процедурите по включване и изключване на абонатите на кабелната 
радиосистема. 
Създава се нова ал.4 на чл. 4: 

Чл.4 /4/ Организира и спазва заложените параметри в Разрешителното за наземно 

радиоразпръскване издадено от КРС 

Било: 

Чл. 5. Организира сключването на договори с абонати, външни и съвместни продукции и 

реклами и събирането на съответните такси. 

Става: 
Чл. 5. Организира сключването на договори с абонати, външни и съвместни продукции и 

реклами по цени определени в  Наредбата за определянето и администрирането на местните 
такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново.  

Било: 

Чл. 7. Процедурата за включване на абонатите изисква: 
• за нови абонати - молба до Управителя на ОП; 

• за съществуващи абонати - служебно прехвърляне на абонамента от БТК. 

 

Става:   
Чл. 7. Процедурата за включване и изключване на абонатите изисква: 

• молба до Управителя на ОП; 

• сключване на договор с Управителя на предприятието за ползване на радиоуслугата  
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Било: 

Чл. 9. Процедурата по работа с външни продукции и реклами се осъществява на базата на 
сключени договори и изисква: 
представяне на комплект документи: 

- молба до Управителя на ОП 

- концепция на продукцията или рекламата описваща вида, целта, времетраенето и желаното 

часовото време на излъчване 
- копие от продукта за излъчване на подходящ носител 
- разрешение и одобрение от Управителя за излъчване на продукцията или рекламата 
 

Става: 
Чл. 9. Процедурата по работа с външни продукции се осъществява на базата на сключени 

договори и изисква представяне на комплект документи: 

- молба до Управителя на ОП 

- концепция на продукцията описваща вида, целта, времетраенето и желаното часовото време 
на излъчване 
- копие от продукта за излъчване на подходящ носител 
- разрешение и одобрение от Управителя за излъчване на продукцията  
Било: 

Чл. 11 Организиране на събирането на таксите включва: 
• събиране на такса от абонатите чрез звено "Местни данъци и такси" на Община Велико 

Търново. 

• събиране на такси от външни продукции и реклами по тарифи определени в Наредбата за 
местните такси и услуги. 

 

Става: 
Чл. 11 Организиране на събирането на годишната цена на абонатите включва: 

• събиране на годишната цена на абонатите със сключен договор по цени определени в 
Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на 
територията на Община Велико Търново 

• събиране на средства от реклами и външни продукции по цени  определени в Наредбата за 
определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 
Община Велико Търново. 

ПО ДВАНЕДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промяна в правилника за организацията и 

управлението на дейността на ОП „Зелени системи“, Вх. № 3263/05.03.2015 г. 
 

Предложението по точка 12 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Валентин Ламбев - 
за, Стефан Антонов - за, Лидия Прокопова - за, Желка Денева - за, Петко Тюфекчиев – за, Стоян 

Витанов - за, Йордан Грозданов - за, Любен Велчев - за, Калина Широкова - за, Иван 

Александров - за, Радка Крумова – за, Ваня Павлова - за, Драгош Методиев – за, Николай Илчев 
– за, Пламен Радонов - за, Николай Николов - за, Румен Димитров - за, Мариян Кенаров - за, 
Мирослав Трифонов – за. 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против”няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1471 
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На основание чл. 21, ал. 1 т. 2 и т. 23 от ЗМСМА, чл. 52 ал. 4 от ЗОС във вр. чл. 15 от 
Правилника за организацията и управлението на дейността на ОП „Зелени системи“, 

Великотърновски общински съвет: 
І. Изменя чл. 22 ал. 2 от Правилника за организацията и управлението на дейността на ОП 

„Зелени системи“ както следва: 
БИЛО: Численият състав на Предприятието е 80 /осемдесет/ щатни бройки. 

СТАВА: Численият състав на Предприятието е 132 /сто тридесет и две/ щатни бройки. 

ІІ. Утвърждава структура и числен състав на предприятието съгласно Приложение № 1, като 

същото на осн чл. 22 ал.1 от Правилника за организацията и управлението на дейността на ОП 

„Зелени системи“, става неразделна част от него. 

Приложения: 
Приложение №1 – Структура на ОП „Зелени системи“ 

ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Валентин Ламбев – Председател на 
група съветници от БСП, Вх. № 3304/12.03.2015г. 

 

Г-н ВАЛЕНТИН ЛАМБЕВ прочете питането си относно „Предоставяне на информация 
относно собствеността на УПИ VІ в кв. 1792, с адрес: улица „Киприян”, № 12 „а”, с 
идентификатор по кадастралната карта на град Велико Търново”. 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ прочете отговор на питането. 

 

ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Николай Илчев – общински 

съветник от група съветници АБВ, Вх. № 3351/17.13.2015 г. 
 

Г-н НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ: Питането ми беше провокирано от коментираните преди 

няколко дена действия на фирмата, която извършва сметосъбирането и почистването на 
улиците на град Велико Търново, а именно отказа, и декларираните от представители на 
Общинската администрация възможности да се реализира икономия на финансови средства при 

трансформирането на тези дейности по сметосъбирането.  

Г-н Илчев прочете питането си и добави: Помолих отговорът да ми бъде предоставен 

писмено и това, което ме интересува, го намирам в отговора, а то е, че финансовата икономия за 
оптимизиране на дейностите по сметосъбиране и почистване ще бъде, като разчети, в размер на 
357 217 лв.  

Считам, че съм получил нужния отговор и няма нужда да се чете отговор от трибуната 
на Общинския съвет. 
 

ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на годишен план за развитие на 
социалните услуги за 2016 година към Стратегия за развитие на социалните услуги на Община 
Велико Търново /2011-2015 г./, Вх. № 3334/16.03.2015 г. 

 

Предложението по точка 15 беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с 19 „за”, „против”няма, 1 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1472 

 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 12 от ЗМСМА, чл. 19, ал. 2 и ал. 3 от Закона за социално 

подпомагане и във връзка с чл. 36б, ал. 4 от Правилника за прилагане на закона за социално 
подпомагане, Великотърновски Общински съвет приема: 
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1. Годишен план за развитие на социалните услуги на Община Велико Търново за 2016 г. 
за изпълнение на Стратегия за развитие на социалните услуги в Община Велико Търново /2011 

– 2015 г./.   
 

ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промяна на вида на специализираната 
институция за предоставяне на социалните услуги за деца от Дом за деца, лишени от 
родителска грижи „Христо Смирненски“, с. Балван, Вх. № 3335/16.03.2015 г. 

 

Предложението по точка 16 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Деян Хаджийски - за, Тихомир Георгиев - за, 

Красимир Калчев - за, Николен Стойнов - за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов - за, Лидия 
Прокопова - за, Желка Денева - за, Стоян Витанов - против, Йордан Грозданов - за, Любен 

Велчев - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, Николай Илчев – въздържал се, Пламен 

Радонов - за, Николай Николов - за, Румен Димитров – въздържал се, Мариян Кенаров – 

въздържал се, Камен Алексиев – за, Мирослав Трифонов – за. 
Предложението беше отхвърлено с 18 „за”, 1 „против”, 3 „въздържал се”. 

 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (отрицателен вот): Първо, съжалявам, че това решение не 
беше взето като решение; един глас не стигна. 

Защо гласувах „против”? Припомням ви, че през януари 2008 г. се взема решение за 
инвестиции в Дома за деца с условието пет години след завършване на обекта да не бъде 
променяно предназначението. Завършен е през 2011 г. Тези пет години завършват през 2016 г. и 

най-малкото заради това, чисто законово основание, гласувах „против”. Даже от една страна се 
колебая и си казвам, че това трябваше да мине, от друга страна пък законово не се допуска да 
мине, защото утре може да ни направят спънка и да кажат:  „Вие променяте предназначението”.  

Именно затова гласувах „против”, съжалявайки, че тази точка не мина. 
 

ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Увеличаване на капацитета на социалната 
услуга, предоставяна в общността „Център на социална рехабилитация и интеграция“ за деца и 

младежи с увреждания и техните семейства, Вх. № 3256/27.02.2015 г. 
 

Предложението по точка 17 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев - за, Божидар 

Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов - за, Лидия 
Прокопова - за, Желка Денева - за, Петко Тюфекчиев – за, Стоян Витанов - за, Йордан 

Грозданов - за, Любен Велчев - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, Драгош 

Методиев – за, Николай Илчев – за, Пламен Радонов - за, Николай Николов - за, Румен 

Димитров - за, Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за. 
Предложението беше прието с 26 „за”, „против”няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1473 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА,  чл. 18, ал. 1, т. 2 от Закона за социално 

подпомагане, чл. 36в, ал. 3, т. 1 от Правилника за прилагане на закона за социално подпомагане 
и в изпълнение на заложените в Общинската стратегия за социални услуги /2011 – 2015 г./, 
специфична цел 1.8. Осигуряване на условия за развитие на децата с увреждания, отглеждани в 
семейството, мярка 1.8.2. Разширяване на услугите, предоставени за деца с увреждания, 
Великотърновски общински съвет: 
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1.   Дава съгласие за увеличаване на капацитета на социалната услуга, предоставяна в 
общността „Център за социална рехабилитация и интеграция” за деца и младежи с увреждания 
и техните семейства, бул. „България” № 24, гр. Велико Търново, от 40 на 50 места, считано от 
01.10.2015 г. 

   2.     Финансирането на социалната услуга, предоставяна в общността „Център за 
социална рехабилитация и интеграция” за деца и младежи с увреждания и техните семейства, 
бул. „България” № 24, гр. Велико Търново, с капацитет 50 места, считано от 01.10.2015 г., да се 
осъществява по единни разходни стандарти за издръжка на социалната услуга от държавния 
бюджет чрез общинския бюджет, определяни ежегодно с Решение на Министерски съвет. 

3.       С увеличаване на капацитета на социалната услуга, предоставяна в общността, да 
се увеличи и числеността на персонала, в съответствие с Методика за определяне длъжностите 
на персонала в специализираните институции и социалните услуги в общността, утвърдена със 
Заповед № РД 01-864/ 30.10.2012 г. на Министъра на труда и социалната политика. 

4.         Възлага на Кмета на Община Велико Търново да представи Решението на 
Великотърновски общински съвет за увеличаване на капацитета на социалната услуга, 
предоставяна в общността „Център за социална рехабилитация и интеграция” за деца и 

младежи с увреждания и техните семейства, бул. „България” № 24, гр. Велико Търново, от 40 на 
50 места, считано от 01.10.2015 г. пред Регионална дирекция за социално подпомагане гр. 

Велико Търново за продължаване на процедурата в съответствие с разпоредбите на Правилника 
за прилагане на Закона за социално подпомагане.  

 

 

ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА  ОТНОСНО: Увеличаване на капацитета на социалната 
услуга, предоставяна в общността „Център за обществена подкрепа“ за деца, Вх. № 

3257/27.02.2015 г. 
 

Предложението по точка 18 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов - за, 
Лидия Прокопова - за, Желка Денева - за, Петко Тюфекчиев – за, Стоян Витанов - за, Йордан 

Грозданов - за, Любен Велчев - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, Драгош 

Методиев – за, Николай Илчев – за, Пламен Радонов - за, Николай Николов - за, Румен 

Димитров – въздържал се, Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за. 
Предложението беше прието с 26 „за”, „против”няма, 1 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1474 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА,  чл. 18, ал. 1, т. 2 от Закона за социално 

подпомагане, чл. 36в, ал. 3, т. 1 от Правилника за прилагане на закона за социално подпомагане 
и в изпълнение на заложените в Общинската стратегия за социални услуги /2011 – 2015 г./, 
специфична цел 1.2. Осигуряване на подкрепа на уязвимите семейства и децата за социално 
включване, за превенция на рисково поведение и неглижиране на децата, мярка 1.2.1. 

Разширяване на услугите в общността за подобряване на родителския капацитет и за превенция 
на неглижирането на децата, отглеждани в семейна среда, Великотърновски общински съвет: 

 

1.        Дава съгласие за увеличаване на капацитета на социалната услуга, предоставяна в 
общността „Център за обществена подкрепа” за деца, бул. „България” № 24, гр. Велико 

Търново, от 60 на 80 места, считано от 01.10.2015 г. 
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   2.        Финансирането на социалната услуга, предоставяна в общността „Център за 
обществена подкрепа” за деца, бул. „България”     № 24, гр. Велико Търново, с капацитет 80 

места, считано от 01.10.2015 г., да се осъществява по единни разходни стандарти за издръжка 
на социалната услуга от държавния бюджет чрез общинския бюджет, определяни ежегодно с 
Решение на Министерски съвет. 
 

4.       С увеличаване капацитета на социалната услуга, предоставяна в общността, да се 
увеличи и числеността на персонала, в съответствие с Методика за определяне длъжностите на 
персонала в специализираните институции и социалните услуги в общността, утвърдена със 
Заповед № РД 01-864/ 30.10.2012 г. на Министъра на труда и социалната политика. 
 

4.       Възлага на Кмета на Община Велико Търново да представи Решението на 
Великотърновски общински съвет за увеличаване на капацитета на социалната услуга, 
предоставяна в общността „Център за обществена подкрепа” за деца, бул. „България” № 24, гр. 

Велико Търново, от 60 на 80 места, считано от  01.10.2015 г. пред Регионална дирекция за 
социално подпомагане гр. Велико Търново за продължаване на процедурата в съответствие с 
разпоредбите на Правилника за прилагане на Закона за социално подпомагане.  

 

Г-н ТИХОМИР ГЕОРГИЕВ: (от името на групата на ГЕРБ) Видях, че стана някакво 

недоразумение и ще помоля да се прегласува точка № 16. Правя принципно предложение 
Администрацията да разясни и ако вие сте съгласни, да подложим точка № 16 на прегласуване. 

Г-н НИКОЛАЙ АШИКОВ: Не можем да я подложим на прегласуване в момента, тъй 

като вече приключихме с точката. Има една възможност – ако се стигне до откриване на нова 
сесия. 

Г-н ВАЛЕНТИН ЛАМБЕВ: (от името на групата на БСП) На празника на нашия град 

нашият хандбален клуб „Етър” стана за дванадесети пореден път носител на купата „България” 

и аз мисля, че ние като институция и като Общински съвет е редно ние да ги поздравим с един 

поздравителен адрес за високите резултати и постоянството, с което те работят и постигат 
успехи. След като не им помогнахме финансово, поне една морална подкрепа и признание за 
техния труд и за техните високи спортни постижения. Това е моето предложение от името на 
групата. 

Г-н НИКОЛАЙ АШИКОВ: Аз се ангажирам с това. Ще изготвим поздравителен адрес. 
 

ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приема на Отчет за изпълнение на Програма за 
детето за 2014 г. към Стратегия за детето на Община Велико Търново 2012-2015 г. и Програма 
за детето за 2015 година, Вх. № 3312/13.03.2015 г. 

 

Предложението по точка 19 беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с 26 „за”, „против”няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1475 

 

На основание чл.21, ал.1, т. 12 от ЗМСМА и чл.3, ал.1 от ППЗЗД  Великотърновски 

Общински съвет приема: 
 

1. Отчет по изпълнение на Програма за детето за 2014 г. към Стратегия за детето на 
Община Велико Търново 2012 г. - 2015 г  
 

2. Програма за  детето за  2015 г. към Стратегия за детето на Община Велико Търново 

2012 г. - 2015 г..  
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ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на Отчет на План за действие за 2014 г. и 

План за действие за 2015 г. към Стратегия за осигуряване на равни възможности за хората с 
увреждания в Община Велико Търново /2012-2015 г./, Вх. № 3311/13.03.2015 г. 

 

Предложението по точка 20 беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с 27 „за”, „против”няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1476 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 12 от ЗМСМА, Великотърновски Общински съвет  приема : 
 

1. Отчет на Плана за действие за 2014 г. към Стратегия за осигуряване на равни възможности 

за хората с увреждания в Община Велико Търново 2012 – 2015 г. 
2. План за 2015 г. към Стратегия за осигуряване на равни възможности за хората с 

увреждания в Община Велико Търново 2012 – 2015 г. 
 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на План за действие през 2015 

година в изпълнение на Стратегията за подобряване на психичното здраве на Община Велико 

Търново /2013-2016 г./, Вх. № 3301/12.03.2015 г. 
 

Предложението по точка 21 беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с 25 „за”, „против”няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1477 

 

На основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА Великотърновски общински съвет  
1. Приема План за действие през 2015 година в изпълнение  на Стратегията за подобряване на 

психичното здраве на Община Велико Търново (2013-2016 г.). 
 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на Информация за дейността по 

Програма СИНДИ и Детската компонента „Здрави деца и здрави семейства“ през 2014 година и 

Финансов план за дейности по Детската компонента „Здрави деца и здрави семейства“ на 
Програма СИНДИ през 2015 година, Вх. № 3295/12.03.2015 г. 

 

Предложението по точка 22 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Стефан Антонов - за, Лидия Прокопова - за, Желка Денева - за, Йордан Грозданов - за, 
Любен Велчев - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, Драгош Методиев – за, Николай 

Илчев – за, Пламен Радонов - за, Николай Николов - за, Румен Димитров - за, Мариян Кенаров - 
за. 

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1478 

 

На основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет  
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1. Приема Информация за дейността по програма СИНДИ и Детската компонента “Здрави 

деца в здрави семейства” през 2014 година. 
 

2. Приема Финансов план за дейностите по Детската компонента  “Здрави деца в здрави 

семейства” на Програма СИНДИ през 2015 година.  
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на План за действие на Общински 

съвет по наркотични вещества през 2015 година и отчет за дейността на Общински съвет по 
наркотични вещества за 2014 година,  Вх. № 3313/13.03.2015 г. 

 

Предложението по точка 23 беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с 25 „за”, 2 „против”, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1479 

 

На основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет приема: 
 

1. Отчет за дейността на Общинския съвет по наркотични вещества за 2014 г.  
 

2. План за действие на Общинския съвет по наркотични вещества за 2015 г. 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение на Решение № 

830/18.02.2010 г. на ВТОбС, Вх. № 3314/ 13.03.2015 г. 
 

Предложението по точка 24 беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1480 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и във връзка с точка 3 от Решение 
№222/29.07.2004 г., Великотърновски общински съвет приема следните изменения на точка 2-

ра от Решение №830/18.02.2010 г. 
 

 т. 2. Общественият съвет е в състав от 9 /девет/ души, поименно както следва: 
  

1. Д-р Николен Веселинов Стойнов – общински съветник, Председател на ПК 

„Здравеопазване и социални дейности“, определен от ПК „Здравеопазване и социални 

дейности“; 

2. Стелияна Николова Драганова – главен експерт в отдел „Социална закрила“, 

определена от Дирекция „Социално подпомагане“ Община Велико Търново; 

3. Росица Тодорова Димитрова – Директор Дирекция „Социални дейности и 

здравеопазване“, определена от общинска администрация Велико Търново; 

4. Благовеста Колева Факирова – председател на дарителско сдружение „Св. Иван 

Рилски“, с. Балван; 

5. Светла Георгиева Недева – председател на сдружение „Център за социални и здравни 

грижи“ гр. Велико Търново; 

6. Кристина Георгиева Иванова – социален работник във фондация „Международна 
социална служба – България“ гр. Велико Търново; 

7. Маринела Иванова Пенчикова – председател на сдружение „Виктория 04“ гр. Велико 

Търново, местна структура на БАЛИЗ; 
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8. Силвия Митева Боянова – представител на Център за междуетнически диалог и 

толерантност „Амалипе“; 

9. Иван Христофоров Иванов – Директор на „SOS Детски селища“ гр. Трявна, 
представител на Сдружение „SOS Детски селища България.“ 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Откриване на процедура за приватизация на 
общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. Шемшево, Вх. № 3361/18.03.2015 

г. 
 

Предложението по точка 25 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов - за, Лидия Прокопова - за, Желка Денева - за, Петко 

Тюфекчиев – за, Стоян Витанов - за, Йордан Грозданов - за, Любен Велчев - за, Иван 

Александров - за, Радка Крумова – за, Ваня Павлова - за, Драгош Методиев – за, Николай Илчев 
– за, Пламен Радонов - за, Николай Николов - за, Румен Димитров - за, Мариян Кенаров - за, 
Камен Алексиев – за. 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
РЕШЕНИЕ № 1481 

 

І. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от  ЗМСМА, чл. 3, ал. 3, т. 2 и чл. 4, ал.4 от ЗПСК, 

Великотърновски общински съвет реши: 

1. Открива процедура за приватизация на общински нежилищен имот, със стопанско 

предназначение, представляващ: „Застроен УПИ ХІV от кв.85 по ПУП-ПР на с.Шемшево, 

заедно с построени в него сгради” - собственост на Община Велико Търново. 

2.Забранява извършването на разпоредителни сделки с имота, сключването на договори с 
предмет имота по т. 1: за придобиване дялово участие, за наем, за съвместна дейност, за кредит, 
за обезпечаване на вземания и поемане на менителнични задължения, освен с разрешение на 
Общинския съвет. 

3.Възлага на Общинската агенция за приватизация да подготви и осъществи 

приватизационната сделка за имота по установения от закона ред и приетите решения от 
Общинския съвет. 

 

ІІ. Възлага на общинската администрация при актуализация на Инвестиционната 
програма на Община Велико Търново към обектите с източник на финансиране от „Специален 

фонд за инвестиции и дълготрайни активи” да бъдат включени обекти на територията на 
с.Шемшево на стойност до 30 % от постъпленията от продажбата на описания в т. 1 обект . 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Намаляване на начална цена за продажба на 
общински нежилищен имот, гр. Велико Търново, Вх. № 3362/18.03.2015 г. 

 

Предложението по точка 26 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Валентин Ламбев – въздържал се, Стефан Антонов – въздържал се, Лидия Прокопова – 

въздържал се, Желка Денева – въздържал се, Стоян Витанов – въздържал се, Йордан Грозданов 
- за, Любен Велчев - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, Ваня Павлова - за, Драгош 

Методиев – за, Николай Илчев – за, Пламен Радонов - за, Николай Николов - за, Румен 

Димитров - против, Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за. 



Протокол № 82  от заседание на Вeликотърновски общински съвет – 26.03.2015 год. 

41 

 

Предложението беше прието с 23 „за”, 1 „против”, 5 „въздържал се”. 

РЕШЕНИЕ № 1482 

 

На основание чл. 3, ал.3, т. 2, чл.4 , ал. 4, чл. 31, ал. 1 и чл. 32, ал.3, т.1 от ЗПСК, чл. 21, ал. 

1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 45 от ЗДДС, чл. 5, чл. 6 и чл. 14, ал. 4 от Наредбата за търговете и 

конкурсите и във връзка със свое решение № 1325 / 20.11.2014 г. (ДВ, бр.100/ 2014 г.), 
Великотърновски общински съвет: 

1.Намалява с 10 (десет) на сто приетата с решение № 1325/20.11.2014 г. (ДВ, бр.100/ 2014 

г.) на ВТОбС начална цена и определя нова начална цена в размер на 828 103 лева, в която не е 
включена стойността на дължимия ДДС, за продажба на общински нежилищен имот, със 
стопанско предназначение, представляващ: „Поземлен имот с идентификатор 10447.517.177 по 
КККР на гр.В. Търново, с площ 11 675 кв.м., заедно с построените в него едноетажна сграда с 
идентификатор 10447.517.177.1, двуетажна сграда с идентификатор 10447.517.177.2, 

едноетажна сграда с идентификатор 10447.517.177.3, едноетажна сграда с идентификатор 
10447.517.177.4 и едноетажна сграда с идентификатор 10447.517.177.5” - собственост на 
Община Велико Търново. Сделката се облага частично с ДДС. 

 2.Определя начин за продажба на посочения в т.1 обект чрез публичен търг с явно 
наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 82 500 лева . 
 3.Търгът да се проведе при следните условия : дата на търга – на 17-тия ден след датата 
на обнародване на това решение в "Държавен  вестник", като в случай че 17-тия ден съвпада с 
неработен ден търгът ще се проведе в първия следващ работен ден; начало на търга - 14,00 часа; 
място на търга - стая 419 в сградата на Община Велико Търново . 

 4.Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за обекта. Определя цена за 
продажба на комплект тръжна документация в размер на 300 лева (с ДДС). Цената на тръжната 
документация да се заплаща по сметка № BG 95 SOMB 9130 3124 7614 00 на Общинска агенция 
за приватизация (ОбАП) при “Общинска банка”АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB 

BGSF.Тръжната документация да се получава след представяне в ОбАП на документ за 
извършено плащане - стая 419 в сградата на Община В. Търново, всеки работен ден и до 10,00 

ч. на деня, предхождащ датата на търга. 
 5.За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в размер на 248 430 

лева. Депозитът да бъде внесен по сметка № BG59 SOMB 9130 3324 7614 01 на ОбАП при 

“Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF- до 16,00 ч. на деня , 

предхождащ датата на търга. 
6.Заплащането на договорената цена и сключването на договор за продажба да се 

извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне на купувач. Дължимата сума, 
заедно с начисления ДДС и представляваща разлика между договорената цена и внесения 
депозит да се заплати в български лева по сметка № BG95 SOMB 9130 3124 7614 00 на ОбАП, 

при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. Непарични платежни 

средства не се приемат. 
За обекта се допуска и разсрочено плащане при следните условия: начална вноска – не 

по-малка от 30 на сто от достигнатата на търга продажна цена (без ДДС), срок за издължаване 
на остатъка от продажната цена - до 24 месеца, считано от датата на сключване на договора, на 
равни вноски, всяка от които е дължима през не повече от шест месеца, считано от предходната 
вноска по разсроченото плащане. 

7.Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12,00 часа на деня, предхождащ 

датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния 
работен ден, предхождащ датата на търга.  

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на Община В.Търново - 

всеки работен ден и до 17,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга, като в случай че този ден 

съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния работен ден, предхождащ датата на търга. 
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9.Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта по установения от 
закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10.При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни след датата на търга, 
при същите условия, като в случай че така определеният ден съвпада с неработен ден, търгът 
ще се проведе в първия следващ работен ден.  

11.В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да се проведат 
последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената датата за съответния повторен търг, 
при условията на настоящото решение, като в случай че така определеният ден съвпада с 
неработен ден, търгът се провежда в първия следващ работен ден. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне на Община Велико Търново 
на безвъзмездно право на управление върху имот публична държавна собственост, Вх. № 

3326/16.03.2015 г. 
 

Предложението по точка 27 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов - за, Лидия Прокопова - за, Желка Денева - за, Петко 

Тюфекчиев – за, Стоян Витанов - за, Йордан Грозданов - за, Любен Велчев - за, Иван 

Александров - за, Радка Крумова – за, Ваня Павлова - за, Драгош Методиев – за, Николай Илчев 
– за, Пламен Радонов - за, Николай Николов - за, Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за. 

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1483 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет дава 
съгласие за предоставяне на община Велико Търново на безвъзмездно право на управление по 
чл.15 ал.1 и ал.2 от ЗДС и чл.6 ал.2 от ППЗДС върху имот публична държавна собственост, 
представляващ незастроен урегулиран поземлен имот ІІІ, отреден «за археологически 

разкопки», с площ от 1 518 кв.м., от стр. кв.213 по ПУП на гр. Велико Търново, за срок, равен 

на остатъка от 10-годишния срок по т.2 от РМС №386/17.05.2012 г. 
2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите действия по 

предоставяне на община Велико Търново на безвъзмездно право на управление върху имот 
публична държавна собственост, представляващ незастроен урегулиран поземлен имот ІІІ, 
отреден «за археологически разкопки», с площ от 1 518 кв.м., от стр. кв.213 по ПУП на гр. 

Велико Търново, а именно до 13.08.2022 г. 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Преобразуване на имот в публична общинска 
собственост, Вх. № 3329/16.03.2015 г. 

 

Предложението по точка 28 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Александър Чокойски – за, Деян Хаджийски - 

за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев - за, Божидар Ангелов - за, 
Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - за, Валентин Ламбев - за, 
Стефан Антонов - за, Лидия Прокопова - за, Желка Денева - за, Петко Тюфекчиев – за, Стоян 

Витанов - за, Йордан Грозданов - за, Любен Велчев - за, Иван Александров - за, Радка Крумова 
– за, Ваня Павлова – въздържал се, Драгош Методиев – за, Николай Илчев – за, Пламен Радонов 
- за, Румен Димитров - за, Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за. 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
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РЕШЕНИЕ № 1484 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 3, ал. 2 т.3 и чл.6 ал.2 от ЗОС, чл. 2, ал. 1 от 
Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски 
общински съвет обявява за публична общинска собственост недвижим имот, представляващ  

урегулиран поземлен имот ІІІ /три римско/, с площ от 1 180 /хиляда сто и осемдесет/ кв.м., от 
стр. кв. 99 /деветдесет и девет/, по плана на с. Шемшево, община Велико Търново, заедно с 
построената в него сграда – Кметство с. Шемшево, в която се помещават и „Клуб за 
пенсионери” и „Младежки дом” на населеното място. 

 

2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички необходими 

административни действия по съставяне на акт за публична общинска собственост за 
недвижимия имот, съгласно разпоредбите на Закона за общинска собственост и Наредбата за 
реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Учредяване на безвъзмездно право на 
ползване върху недвижим имот частна общинска собственост, с. Хотница, Вх. 

№3354/17.03.2015 г. 
 

Предложението по точка 29 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов - за, Лидия Прокопова - за, Желка Денева - за, Петко 

Тюфекчиев – за, Стоян Витанов - за, Йордан Грозданов - за, Любен Велчев - за, Иван 

Александров - за, Радка Крумова – за, Ваня Павлова – въздържал се, Драгош Методиев – за, 
Николай Илчев – за, Пламен Радонов - за, Румен Димитров - за, Мариян Кенаров - за, Камен 

Алексиев – за. 
Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

РЕШЕНИЕ № 1485 

 

1.  На основание чл. 21, ал. 1, т.23 от ЗМСМА,  чл.8, ал.9 от ЗОС, включва в годишната 
програма за управление и  разпореждане с имоти общинска собственост за 2015 година 
недвижим имот общинска собственост, представляващ читалищна сграда със ЗП 539 кв.м. 

състояща се от: 
- сутерен: маза със светла площ 57 кв.м. и стълбищна клетка; 

 - І – ви етаж: Източен вход: зала и склад, Северен вход: зала и склад, Централен вход: 

антре, фоайе, каса, салон, две гримьорни, тоалетна с коридор и сцена със самостоятелен вход от 
север; 

 - ІІ - ри етаж: стълбищна клетка, два коридора, стая-бибилиотека, зала-музейна сбирка 
със склад, тераса, стая-библиотека за деца със склад и коридор, балкон към киносалона, 
попадаща в УПИ І от кв. 51-А по плана на с. Хотница,  актуван с АОС №6000 от 05.02.2015 г. 
 2. На основание чл.39, ал.4 от ЗОС, чл.59 ал.1, ал.3, т.2, ал.4 и ал.8 от НРПУРОИ, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие за учредяване на безвъзмездно право на 
ползване за срок от 10 /десет/ години върху недвижим имот общинска собственост, 
представляващ читалищна сграда със ЗП 539 кв.м. състояща се от: 

- сутерен: маза със светла площ 57 кв.м. и стълбищна клетка; 
 - І – ви етаж: Източен вход: зала и склад, Северен вход: зала и склад, Централен вход: 

антре, фоайе, каса, салон, две гримьорни, тоалетна с коридор и сцена със самостоятелен вход от 
север; 
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 - ІІ - ри етаж: стълбищна клетка, два коридора, стая-бибилиотека, зала-музейна сбирка 
със склад, тераса, стая-библиотека за деца със склад и коридор, балкон към киносалона, 
попадаща в УПИ І от кв. 51-А по плана на с. Хотница,  актуван с АОС №6000 от 05.02.2015 г. 
в полза на Народно читалище „Светлина - 1895” с. Хотница, представлявано от Председателя на 
Настоятелството – Десислав Янчев Йорданов. 
 3. Всички текущи разходи, както и разходите по поддръжка и ремонт на сградата са за 
сметка на Читалищното настоятелство. 

 4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички необходими 

административни действия съгласно изискванията на ЗОС и НРПУРОИ. 

 

 

ПО ТРИДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, Вх. № 

3321/16.03.2015 г. 
 

Предложението по точка 30 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
– въздържал се, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, 
Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов - за, Лидия Прокопова - за, Желка Денева - за, Петко 
Тюфекчиев – за, Стоян Витанов - за, Станислав Рашков - за, Йордан Грозданов - за, Любен 

Велчев – въздържал се, Иван Александров – въздържал се, Радка Крумова – въздържал се, Ваня 
Павлова – въздържал се, Драгош Методиев – за, Николай Илчев – за, Пламен Радонов - за, 
Румен Димитров - за, Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за. 

Предложението беше прието с 24 „за”, „против” няма, 5 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1486 

 

1. На основание чл. 21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.36 ал.1 т.2 от ЗОС, чл.49 ал.1 т.3 от 
Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, 

Великотърновски Общински съвет дава съгласие за прекратяване на съществуваща 
съсобственост чрез продажба на общинската част от недвижим имот:  

- общинско място с площ от 281 /двеста осемдесет и един/ кв.м., актувано с акт за частна 
общинска собственост №5987/05.12.2014 г., представляващо 281/881 идеални части от 
недвижим имот, землище гр. Велико Търново, местност „Козлуджа”, представляващ друг вид 

трайно насаждение - поземлен имот с идентификатор №10447.520.620 /едно нула четири четири 

седем точка пет две нула точка шест две нула/ по КККР на землище гр. Велико Търново, шеста 
категория, целият с площ от 881 /осемстотин осемдесет и един/ кв.м., останалата част от който е 
собственост на Йордан Кирилов Иларионов с адрес гр. Велико Търново, ул. „Сергей Румянцев” 

№2А. 

 

2. Определя стойност въз основа експертната оценка,  изготвена от оценител на 
недвижими имоти,  на общинско място с площ от 281 /двеста осемдесет и един/ кв.м., актувано 

с акт за частна общинска собственост №5987/05.12.2014 г., представляващо 281/881 идеални 

части от недвижим имот, землище гр. Велико Търново, местност „Козлуджа”, представляващ 

друг вид трайно насаждение - поземлен имот с идентификатор №10447.520.620 /едно нула 
четири четири седем точка пет две нула точка шест две нула/ по КККР на землище гр. Велико 
Търново, шеста категория, целият с площ от 881 /осемстотин осемдесет и един/ кв.м., в размер 

на 1 260 /хиляда двеста и шестдесет/ лева без начислен ДДС, които следва да бъдат заплатени 

по сметка на Община Велико Търново IBAN BG43 SОMB 9130 8424761244 код 44 56 00 BIC 

SOMBBGSF при „Общинска банка” АД клон Велико Търново. Всички необходимо присъщи 

разходи по сделката – данък добавена стойност, режийни разноски, местен данък, стойност на 
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експертната оценка, такса вписване, са за сметка на Йордан Кирилов Иларионов с адрес гр. 

Велико Търново, ул. „Сергей Румянцев” №2А.   

 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите действия по 

прекратяване на съсобствеността в съответствие с разпоредбите на Закона за общинската 
собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество.  

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварителен договор по чл. 15, ал. 3 и ал. 

5 от ЗУТ и чл. 43 от НРПУРОИ, Вх. № 3325/16.03.2015 

 

Предложението по точка 31 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Александър Чокойски – за, Деян Хаджийски – 

въздържал се, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев – въздържал се, Красимир Калчев – 

въздържал се, Божидар Ангелов – въздържал се, Николен Стойнов – въздържал се, Михаил 
Харалампиев – въздържал се, Атанас Атанасов - за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов - за, 
Лидия Прокопова - за, Желка Денева - за, Петко Тюфекчиев – за, Стоян Витанов - за, Йордан 

Грозданов - за, Любен Велчев – въздържал се, Иван Александров – въздържал се, Радка 
Крумова – въздържал се, Ваня Павлова – въздържал се, Драгош Методиев – за, Николай Илчев 
– за, Румен Димитров – въздържал се, Мариян Кенаров – въздържал се, Камен Алексиев – 

въздържал се. 
Предложението беше отхвърлено с 14 „за”, „против” няма, 13 „въздържал се”. 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по реда на чл. 29, 

ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Леденик, Вх. № 3328/16.03.2015 г. 
 

Предложението по точка 32 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов - за, Лидия Прокопова - за, Желка Денева - за, Петко 

Тюфекчиев – за, Стоян Витанов - за, Станислав Рашков - за, Йордан Грозданов - за, Любен 

Велчев - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, Ваня Павлова – въздържал се, Драгош 

Методиев – за, Николай Илчев – за, Пламен Радонов - за, Румен Димитров - за, Мариян Кенаров 
- за, Камен Алексиев – за. 

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1487 

 

1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл.29 ал.1 от ЗОЗЗ, във връзка с чл. 25 ал.1, 

чл.25 ал.3 т.1 и чл.25 ал.5 от ЗСПЗЗ, Великотърновски общински съвет дава предварително 
съгласие за промяна предназначението на части от имоти публична общинска собственост, 
както следва:  

- имот №43253.0.231 в землището на с. Леденик, с площ от 2,490 дка, вид територия: 
транспорт, НТП: местен път – дължина на трасето в засегнатия имот – 2,57 л.м., площ на 
сервитута в засегнатия имот – 13,70 кв.м.; 

- имот №43253.0.240 в землището на с. Леденик, с площ от 11,359 кв.м., вид 

територия: селско стопанство, НТП: пасища, мери – дължина на трасето в засегнатия имот – 

91,93 л.м., площ на сервитута в засегнатия имот – 364,28 кв.м.; 
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- новообособен имот с проектен идентификатор №43253.204.555 в землището на с. 
Леденик, с площ от 1 197 кв.м., образуван от ПИ №000240 – собствен на Община Велико 
Търново, предвиден за път – подход към имота; 

във връзка с проект за подробен устройствен план – план за застрояване за промяна 
предназначението на земеделски имот за неземеделски нужди – за „обществено обслужване” 

ПИ №204065 в землището на с. Леденик, местност „Баира” и парцеларен план за линеен обект – 

външно ел. захранване на обект „Склад за съхранение на промишлени стоки” в ПИ №204065 и 

план-схема за ел. към ПУП – план за застрояване. Проектът е разгледан и приет с решение 
№103 по протокол №8 от 24.09.2014 г. на Експертен съвет по устройство на територията при 

Община Велико Търново.  

Определя срок на валидност на предварителното съгласие - до влизане в сила на 
решението на Комисията за земеделските земи. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.29 ал.3 от ЗОЗЗ, Великотърновски 

общински съвет дава предварително съгласие за учредяване на ограничени вещни права на 
„Автомаркет” ЕООД, гр. Велико Търново, ул. „Ал. Батенберг” №2, върху имота по т.1, след 

влизане в сила на ПУП. 

 3. „Автомаркет” ЕООД, гр. Велико Търново, ул. „Ал. Батенберг” №2, да извърши за своя 
сметка процедурите по ЗОЗЗ за утвърждаване на площадка /трасе/ на обекта по т.1, а след 

влизането в сила на ПУП и учредяването на правата по т.2 – и по промяната на 
предназначението на земята. 
 

Г-н НИКОЛАЙ АШИКОВ: Тъй като вече е 13 часа, съгласно Правилника на 
Общинския съвет имаме право да удължим сесията с два часа или до приключване на дневния 
ред. Подлагам предложението за удължаване на сесията на гласуване. 

Предложението беше прието с 22 „за”, 2 „против”, 6 „въздържал се”. 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне на имоти – полски пътища, 
включени в заповедите по чл. 37в, ал. 4 от ЗСПЗЗ, Вх. № 3355/17.03.2015 г. 

 

Предложението по точка 33 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов - за, Лидия Прокопова - за, Желка Денева - за, Петко 

Тюфекчиев – за, Стоян Витанов - за, Любен Велчев - за, Калина Широкова - за, Иван 

Александров - за, Радка Крумова – за, Николай Илчев – за, Румен Димитров - за, Мариян 

Кенаров - за. 
Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 1488 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 37в, ал. 16 от ЗСПЗЗ, във връзка с § 15 от ПЗР 

на ЗСПЗЗ, Великотърновски Общински съвет приема списък на имотите – полски пътища по землища, 
включени в масивите за ползване, за които следва да се сключат едногодишни договори за наем за 
стопанска 2014/2015 година, съгласно Приложения от № 1 до № 31 към настоящото решение.  

  

2. Възлага на Кмета на Община В. Търново да извърши всички необходими 

административни действия по изпълнение на настоящото Решение при спазване на действащата 
нормативна уредба.  
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ПО ТРИДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА  ОТНОСНО: Утвърждаване на промени в годишния 
план за ползване на дървесина от горските територии, собственост на Община Велико Търново 

за 2015 г. и приемане начина за нейното ползване, Вх. № 3292/10.03.2015 г. 
 

Предложението по точка 34 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов - за, Лидия Прокопова - за, Желка Денева - за, Петко 

Тюфекчиев – за, Стоян Витанов - за, Любен Велчев - за, Калина Широкова - за, Иван 

Александров - за, Радка Крумова – за, Николай Илчев – за, Румен Димитров - за, Мариян 

Кенаров - за. 
Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 1489 

 

   1.На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и чл.7, 

ал.1 от НУРВИДГТДОСПДНГП, Великотърновският Общински съвет утвърждава промени в 
годишния план за ползване на дървесина от горските територии, собственост на Община 
Велико Търново за 2015 год., както следва: 

1.1. Приема в подотдели 528 „в”, 528 „г”, 528 „е”, 528 „л”, 528 „м” и 529 „к” в землището 

на с. Арбанаси да бъде възложена процедура „почистване на площи за залесяване” съгласно 

чл.10, ал (1), т.6 от НУРВИДГТДОСПДНГП. 

1.2.В годишния план за ползване на дървесина от горските територии, собственост на 
Община Велико Търново се включват следните имоти: 

 

  

   2.На основание чл.112, ал.1, от ЗГ и чл.5, ал.1, от НУРВИДГТДОСПДНГП 

Великотърновският Общински съвет приема следните начини за ползване на дървесина от 
Общинския горски фонд съгласно Горскостопанския план на горите, собственост на Община 
Велико Търново: 

   Ползването на дървесина в утвърдения в т.1.2 списък с подотдели от общинския горски фонд 

за 2015 г. да се осъществи чрез продажба на стояща дървесина на корен. 

2. Възлагам на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе процедурите по 
възлагане на дейности и ползване на дървесина съгласно Закона за горите и в съответствие с 
разпоредбите на действащото законодателство.  

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне на гаражна клетка за ползване 
от ОП „Горско стопанство“, Вх. № 3350/17.03.2015 г. 

 

Предложението по точка 35 беше подложено на поименно гласуване. 

№ 

по 

ред 

Кметство № на 

имот по  

КВС 

Подотдел  

по ГСП 

от 

2013 г 

Площ 

на 

под-

отдела  

(ха) 

Вид 

гори 

Запас 

 

 

пл.м³/ха 

Общ 

запас 

 

(пл.м³) 

Предви-

дено 

ползване 

по ГСП  

 (пл.м³) 

8. Войнежа 000883 45 д  3.3  Игл.  235  880  620  

9. Въглевци 000954 120 ф 8.3 Нис. 104 940 940 

 Общо:        1560 
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Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов - за, Лидия Прокопова - за, Желка Денева - за, Петко 

Тюфекчиев – за, Стоян Витанов - за, Йордан Грозданов - за, Любен Велчев - за, Калина 
Широкова - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, Николай Илчев – за, Пламен 

Радонов - за, Румен Димитров - за, Мариян Кенаров - за. 
Предложението беше прието с 27 „за”, „против”няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 1490 

 

   На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет дава 
съгласие управителя на „Инвестстрой – 92“ ЕООД да предостави безвъзмездно гаражна клетка 
№ 2 с площ 14, 50 кв. м.  за ползване по предназначение от ОП „Горско стопанство“, като 

текущите разходи да са за сметка на Общинското предприятие и се разчитат между търговското 

дружество и общинското предприятие на база първични разходни документи. 

 

Г-н ВАЛЕНТИН ЛАМБЕВ: Съгласно нашия Правилник от името на Групата на БСП 

искаме почивка. 
В 13.35 беше обявена 10-минутна почивка. 
 

ПО ТРИДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост, с. Самоводене, Вх. № 3324/16.03.2015 г. 

 

Председателят на Общинския съвет съобщи, че кметът на с. Самоводене присъства в 
залата и има становище, с което подкрепя предложението. 

Предложението по точка 36 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Петко Тюфекчиев – въздържал се, Стоян Витанов - против, Йордан Грозданов - за, Любен 

Велчев - за, Калина Широкова - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, Ваня Павлова - 
против, Драгош Методиев – за, Николай Илчев – за, Пламен Радонов - за, Николай Николов - 
за, Румен Димитров - за, Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за, Мирослав Трифонов – за. 

Предложението беше прието с 25 „за”, 1 „против”, 2 „въздържал се”. 

РЕШЕНИЕ № 1491 

 

1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество Великотърновски общински съвет дава 
съгласие за отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, намиращ се в с. 
Самоводене, стр. кв. 104, по плана на населеното място, съгласно схема, представляващ част от 
площадно пространство, с обща площ от 100,00 кв.м. /в т.ч. два броя паркоместа от по 16,00 

кв.м. едното/ за срок от 3 /три/ години при начална тръжна цена 52,00 лв. на месец . 

 2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе публичен 

търг с явно наддаване за отдаване под наем на временното съоръжение при условия и ред, 

определени в гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество.  

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (отрицателен вот): Длъжен съм да споделя мотивите си. Те 
бяха казани и в началото от друг колега. Първо, и то за протокола, който надявам се, че ще го 

чете областният управител; и да го чете правилно: предложението е входирано в нарушение на 
нашите правила, входирано е след срока – 13 март.  
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Второ, след като колегите, странно на каква основа, за готови пари, 9000 лв., които щяха 
да влязат в общината, гласуваха „въздържал се”, без да изпитват каквато и грижа, че в 
общината няма да влязат пари, аз какво да кажа; все пак управляващото мнозинство не го е 
грижа.  

Г-н НИКОЛАЙ АШИКОВ: Председателят си е свършил работата. Съгласно чл. 73, ал. 

1 от Правилника на Общинския съвет, когато постъпи някакво предложение, председателят е 
длъжен в тридневен срок да го прати. Вие, ако сте искали, е можело да го спрете в комисии, на 
Председателски съвет. Всичко това е минало, нямало е никакви обструкции и сега отново 

почвате да правите политика. 
 

ПО ТРИДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот частна 
общинска собственост, с. Вонеща вода, Вх. № 3332/16.03.2015 г. 

 

Предложението по точка 37 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов - за, Лидия Прокопова - за, Желка Денева - за, Петко 

Тюфекчиев – за, Стоян Витанов - за, Станислав Рашков - за, Йордан Грозданов - за, Любен 

Велчев - за, Калина Широкова - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, Ваня Павлова – 

въздържал се, Драгош Методиев – за, Николай Илчев – за, Пламен Радонов - за, Николай 

Николов - за, Румен Димитров - за, Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за, Мирослав 
Трифонов – за. 

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

РЕШЕНИЕ № 1492 

 

1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал.6     от Закона за общинска 
собственост, чл.17, ал.1  от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и във връзка с молба вх. № 5300-1385/27.02.2015 г. ЕТ ИППМП - д-р 

Кристина Иванова, Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем за 
срок от 3 /три/ г. на част от имот частна общинска собственост, намиращ се в с.Вонеща вода, 
сградата на Кметството, с обща площ  - 58,00 кв.м., при месечна наемна цена   31,00 лв., с 
предназначение лекарски кабинет. 

 

 2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за наем по реда на 
Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА  ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот частна 
общинска собственост, с. Шереметя, Вх. № 3236/20.02.2015 г. 

 

Предложението по точка 38 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов - за, Лидия Прокопова - за, Желка Денева - за, Петко 

Тюфекчиев – за, Стоян Витанов - за, Станислав Рашков - за, Йордан Грозданов - за, Любен 

Велчев - за, Калина Широкова - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, Ваня Павлова - 
за, Драгош Методиев – за, Николай Илчев – за, Пламен Радонов - за, Николай Николов - за, 
Румен Димитров - за, Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за, Мирослав Трифонов – за. 

Предложението беше прието с 33 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 1493 

 

1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал.6 от Закона за общинска 
собственост, чл.17, ал.1  от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и във връзка с молба вх. № 94-НН-205/12.02.2015 г., от д-р Нина 
Тодорова, Управител на ЕТ ,,АИППМП лек.к-т д-р Нина Тодорова”  гр.Велико Търново, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем за срок от 3 /три/ г. на 
част от имот частна общинска собственост, намиращ се в с.Шереметя / сградата на бивше 
училище/, с обща площ - 36,00 кв.м., при месечна наемна цена 20,00 лв. с предназначение 
лекарски кабинет. 

 

 2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за наем по реда на 
Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост, с. Пчелище, Вх. № 3279/ 10.03.2015 г. 

 

Предложението по точка 39 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов - за, Лидия Прокопова - за, Желка Денева - за, Петко 

Тюфекчиев – за, Стоян Витанов – въздържал се, Станислав Рашков - за, Йордан Грозданов - за, 
Любен Велчев - за, Калина Широкова - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, Ваня 
Павлова - за, Драгош Методиев – за, Николай Илчев – за, Пламен Радонов - за, Николай 

Николов - за, Румен Димитров - за, Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за, Мирослав 
Трифонов – за. 

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1494 

 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава 
съгласие за отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, намиращ се в с. 
Пчелище Община Велико Търново, сградата на Кметството, представляващ помещение с площ 

10,00 кв.м /в т.ч 2,00 кв.м склад/ за срок от 5 /пет/ години при начална тръжна цена 93,00 лв. на 
месец. 

 ІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе публичен търг 
с явно наддаване за отдаване на имота под наем при условия и ред, определени в гл. VІІ от 
Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

 

ПО ЧЕТИРДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 3280/10.03.2015 г. 

 

Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ: Това, че аз наистина искам да бъда принципен и наистина 
искам да следвам закона, ми дава основанието да не подкрепям всички тези предложения, които 

са в разрез с нормите. Но за мое съжаление всичко това, което аз съм изнесъл от тази трибуна, 
аз се оказвам в по-голяма степен прав.  
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В конкретния случай, по точката: преди няколко месеца имаше подобно предложение, 
само че от другата страна, точно пред входа на община Велико Търново, за отдаване под наем, 

където аз ви помолих да проявите далновидност и да променим предмета на действието. Там, 

където е упомената формата,  да подменим „търговска дейност”, защото „търговска дейност” е 
общо понятие,  и да го заменим само с разпространение на печатни и рекламни изделия. Вие не 
се съгласихте.  

Неслучайно ви казах, че се оказах прав и всички тези стотици левове, които вие 
очаквахте да влязат, направете си труда да видите, кой се яви, за колко пари и как се случиха 
нещата и кой в момента ще бъде настанен срещу стълбите на общината. Отговорите ще видите 
както вие, така и цялата великотърновска общественост, и няма нужда да ни питат, защото 
всичко ще бъде на показ. По-голямата част от вас отхвърлиха моето предложение, в което беше 
анонсирано да бъдат направени съотношенията между инвестиция и срок. А сега какво има? С 

малка инвестиция получават огромен бонус в рамките на пет години, но няма да го коментирам 

сега; ще му дойде времето.  

В момента случаят е същият. Умолявам ви, проявете далновидност, поне за това ме 
послушайте: да променим в частта, където е записано, само да имат право за разпространение 
на рекламни и печатни изделия. Това е моето предложение - да бъде заменено.   

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Преди десетина години, чисто законодателно, имаше една 
политика чрез ЗТСУ, тогава, сега ЗУТ, да бъдат елиминирани временните съоръжения – 

павилионите, и тогава излезе право, без да участват на търг, тези хора, които са наематели, да 
построят съответните масивни постройки със съответните сервитути. Нещо повече, 
тогавашният Общинския съвет с правилото „Брайнова” увеличи срока за подаване на молби с 
шест месеца. Вие видяхте колко нови, хубави сгради се появиха на мястото на тези ламаринени 

бараки.  Справка на ул. „Ниш”, справка над болницата и ред други. Т.е. стана естетически по-

добре, стана в интерес на собствениците и на наемателите, стана в интерес на Велико Търново. 

Това беше политика.  
Ние тук откриваме от 13 пет нови павилиона и казваме: „Ще развиваме павилионна 

дейност”. Да,  в публичното пространство върви такава тревога. И аз не се изненадвам за едно 

странно присъствие, което рядко се случва - по никое време толкова много хора. Ние сме били 

много дисциплинирани винаги, но  някои, които зная, че изчезват още на първия вираж, са тук, 

в залата. Ще си отговорим вероятно на въпроса: „Кой?”. Ще се върна на основната си мисъл и 

тревога, която гражданите споделят – че тук ще дойде „Лафка” и те ще овладеят пазара и това 
ще бъде  в ущърб на нашите съграждани, които развиват някакъв дребен бизнес.  

Ето, това аз споделям  и ние, като група на БСП, споделяме тази тревога. И като навържа 
едно странно присъствие тук по никое време, аз си давам отговор на въпроса и даже не питам: 

„Кой?”.  Ще се наложи хората, които подкрепят, да обяснят. Ще дойде време за обяснение; то 

предстои много скоро.  

Нямам основание да подкрепя нито един от тези павилиони, още повече, след като по 
странни причини колегите от ГЕРБ и други с лекота отхвърлиха 9000 лева, които да влязат в 
хазната. 

Г-н НИКОЛАЙ АШИКОВ: Едно уточнение, г-н Димитров: Това предложение само за 
този павилион ли важи, или за всички? 

Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ: Сега сме в тази точка и правя предложение за него. 

Г-н КАМЕН АЛЕКСИЕВ: За да мога да взема информиран избор, искам за всяка от 
тези следващи точки Общинската администрация да казва досега имало ли е там павилион, или 

гласуваме нов обект, ново място и разкриване на нов павилион на нова точка.  
 

Предложението на г-н Димитров относно промяна на текста в предложение № 3280 от 
10.03.2015 г., а именно: да бъде заменен текстът в частта на предназначението с отпадане на 
основния текст: „търговска дейност и услуги”, с: „предназначение за разпространение на 
рекламни материали и печатни изделия”, беше подложено на гласуване. 
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Предложението беше отхвърлено с 14 „за”, „против” няма, 18 „въздържал се”. 

Предложението по точка 40 беше подложено на поименно гласуване: 
Николай Ашиков – въздържал се, Тодор Тодоров - въздържал се, Йорданка Стефанова – 

въздържал се, Александър Чокойски – въздържал се, Деян Хаджийски - против, Петя Илиева - 
въздържал се, Тихомир Георгиев - въздържал се, Красимир Калчев - въздържал се, Божидар 

Ангелов - въздържал се, Николен Стойнов - въздържал се, Михаил Харалампиев – въздържал 

се, Атанас Атанасов - въздържал се, Валентин Ламбев - против, Стефан Антонов - против, 
Лидия Прокопова - против, Желка Денева - против, Стоян Витанов - против, Станислав Рашков 
- въздържал се, Йордан Грозданов - против, Любен Велчев - въздържал се, Калина Широкова - 
въздържал се, Иван Александров - въздържал се, Радка Крумова – въздържал се, Ваня Павлова - 
въздържал се, Драгош Методиев – въздържал се, Николай Илчев – въздържал се, Пламен 

Радонов - въздържал се, Николай Николов - въздържал се, Румен Димитров - против, Мариян 

Кенаров - против, Камен Алексиев – за, Мирослав Трифонов – против. 
Предложението беше отхвърлено с 1 „за”, 10 „против”, 21 „въздържал се”. 

Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ (отрицателен вот): Колеги, благодаря ви за разбирането, 

благодаря ви за далновидността в посока да съхраним авторитета и имиджа на Общинския 
съвет!  

Бях си подготвил контрапункт, за да докажа на някои от коментарите, които бяха 
възпроизведени: че само от рекламна дейност и от разпространение на печатни изделия не 
можело да се печели. Бях си казал, че ако това мине,  щях да участвам – това беше едната 
алтернатива; а другата ми теза е да го съборя. Уверявам ви, има състав на порок в самите 
предложения. Всеки един, който бъде ощетен от решението на процедурата, е в пълното си 

право да жали и ще спечели, колкото си пъти иска. 
Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ (отрицателен вот): Аз искам да се обърна към 

уважавания от мен г-н Румен Димитров и към моя приятел Стоян Витанов: Колеги, не 
подценявайте Общинския съвет, не подценявайте хората в Общинския съвет!  

Г-н Димитров, аз наистина за много неща Ви уважавам, но често чувам от Вас през 
последните седем години и половина: „аз, аз, аз”; „Аз предложих това, останалите общински 

съветници се съгласиха с мен”; „добре че се съгласихте с мен”. Това е мнение на всеки един от 
нас и когато мненията ни се разминават, това не означава винаги, че Вие сте прав. И когато Вие 
предлагате нещо, това не означава, че останалите се съгласяваме, защото Вие сте го 

предложили. Позволете ни да имаме свое мнение и да го отстояваме!  
И към г-н Витанов: уважаеми г-н Витанов, приятелю Витанов, докато не си заминал за 

Сибир,където те пращам от няколко години, ти се обърна преди гласуването на Общинския 
съвет да ни заклеймиш за решение, което ние още не бяхме взели.  

В Общински съвет Велико Търново участват само интелигентни хора. Аз не познавам 

нито един глупак или идиот от колегите. Много Ви моля, приятели, не подценявайте колегите 
си от Общинския съвет! Ние не ядем бонбоните със станиолите и не сме чак такива идиоти, за 
каквито ни мислите. 

Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ: Когато четете протоколите от които и да са заседания; дори 

в цитирания от Вас период – седем години и половина, предложенията от тази трибуна не се 
правят от няколко човека. Когато се прояви далновидност, в която има целесъобразен разум в 
полза на всички граждани, а Вие се противопоставяте, как мога да застана под един знаменател? 

Как да дам отговор на хората, които ще питат: „Какво прави „Лафка” отпред, пред общината?  

Това е разграничителната линия, в която аз няма да допусна да ме поставите под един 

знаменател с вас, с тези, които подкрепят тези предложения, които са против обществения 
интерес и намеренията на хората. 

Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ: Г-н Димитров, аз никога не съм Ви слагал под един 

общ знаменател със себе си. Ние сме толкова различни хора. Много Ви уважавам като колега и 

като човек, но нека да не се слагаме под един знаменател!  
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Молбата ми беше, и отново ще я отправя, за да ме разберете правилно: тогава когато 

отправяте предложения оттук за неща, за които в комисиите има 80-90 % съгласие, това не 
означава, че това предложение е само Ваше и при подкрепа от страна на колегите, ние сме 
подкрепили Вас. Дебело искам да подчертая, че всеки един от нас, надявам се, гласува според 

своята съвест. 
ПО ЧЕТИРДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 3281/10.03.2015 г. 

 

Изказвания не бяха направени.  

Предложението по точка 41 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов – 

въздържал се, Валентин Ламбев - против, Стефан Антонов - против, Лидия Прокопова - против, 
Желка Денева - против, Стоян Витанов - против, Станислав Рашков - за, Йордан Грозданов – 

въздържал се, Любен Велчев - въздържал се, Калина Широкова - въздържал се, Иван 

Александров - въздържал се, Ваня Павлова - въздържал се, Драгош Методиев – въздържал се, 
Николай Илчев – въздържал се, Пламен Радонов - за, Румен Димитров - против, Мариян 

Кенаров - въздържал се, Камен Алексиев – за, Мирослав Трифонов – за. 
Предложението беше отхвърлено с 15 „за”, 6 „против”, 9 „въздържал се”. 

 

ПО ЧЕТИРДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 3282/10.03.2015 г. 

 

Изказвания не бяха направени. 

Предложението по точка 42 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков – въздържал се, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, 

Александър Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - въздържал се, Тихомир 
Георгиев - за, Красимир Калчев - въздържал се, Божидар Ангелов - въздържал се, Николен 

Стойнов - въздържал се, Михаил Харалампиев – въздържал се, Атанас Атанасов - въздържал се, 
Валентин Ламбев - против, Стефан Антонов - против, Лидия Прокопова - против, Желка Денева 
- против, Петко Тюфекчиев – въздържал се, Стоян Витанов - против, Станислав Рашков - 

въздържал се, Йордан Грозданов - въздържал се, Калина Широкова - въздържал се, Иван 

Александров - въздържал се, Радка Крумова – въздържал се, Ваня Павлова - въздържал се, 
Драгош Методиев – въздържал се, Николай Илчев – въздържал се, Николай Николов - 

въздържал се, Румен Димитров - против, Мариян Кенаров - въздържал се, Камен Алексиев – 

против, Мирослав Трифонов – против. 
Предложението беше отхвърлено с 5 „за”, 8 „против”, 18 „въздържал се”. 

Г-н КАМЕН АЛЕКСИЕВ (отрицателен вот): Помолих ви да се ориентираме къде са 
тези обекти. Квартал 602 на мен нищо не ми говори. Улица „Н. Габровски” е толкова 
дълга…Тук е главният архитект, имаше въпрос, кое къде точно се намира. 

 

ПО ЧЕТИРДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 3283/10.03.2015 г. 

 

Изказвания не бяха направени.  

Предложението по точка 43 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков – въздържал се, Тодор Тодоров - въздържал се, Йорданка Стефанова – 

въздържал се, Александър Чокойски – въздържал се, Деян Хаджийски - въздържал се, Петя 
Илиева - въздържал се, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев - за, Божидар Ангелов - 

въздържал се, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – въздържал се, Атанас Атанасов - 
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въздържал се, Валентин Ламбев - против, Стефан Антонов - против, Лидия Прокопова - против, 
Желка Денева - против, Петко Тюфекчиев – въздържал се, Стоян Витанов - против, Станислав 
Рашков - за, Йордан Грозданов - против, Калина Широкова - против, Иван Александров - 

въздържал се, Радка Крумова – въздържал се, Ваня Павлова - въздържал се, Драгош Методиев – 

против, Николай Николов - въздържал се, Румен Димитров - против, Мариян Кенаров - 

въздържал се, Камен Алексиев – въздържал се, Мирослав Трифонов – против. 
Предложението беше отхвърлено с 4 „за”, 10 „против”, 16 „въздържал се”. 

 

ПО ЧЕТИРДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 3284/10.03.2015 г. 

 

Изказвания не бяха направени. 

Предложението по точка 44 беше подложено на поименно гласуване: 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров – въздържал се, Йорданка Стефанова – за, 

Александър Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, 
Красимир Калчев - за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, 
Атанас Атанасов - за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов - против, Лидия Прокопова - 

против, Желка Денева - против, Петко Тюфекчиев – въздържал се, Стоян Витанов – въздържал 

се, Станислав Рашков - за, Йордан Грозданов - за, Иван Александров – въздържал се, Радка 
Крумова – въздържал се, Ваня Павлова - за, Николай Николов - за, Румен Димитров - против, 
Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за, Мирослав Трифонов – за. 

Предложението беше прието с 19 „за”, 4 „против”, 5 „въздържал се”. 

РЕШЕНИЕ № 1495 

 

 І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, Великотърновски 

общински съвет включва в Годишната програма за управление и разпореждане с имоти 

общинска собственост за 2015 год. част от имот публична общинска собственост - място №48 

от схемата за разполагане на временни съоръжения за 2014год., намиращо  се в гр.Велико 

Търново в кв.350 УПИ Х – парк „Бузлуджа“, представляващо терен с площ 60,00 кв.м за 
поставяне на временно съоръжение. 

ІІ. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост, чл. 14 ал. 1 и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество във връзка с чл.56 от ЗУТ, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, място №48 от схемата за разполагане на временни съоръжения за 
2014год.,  намиращо се в гр. Велико Търново в кв.350 УПИ Х – парк „Бузлуджа“, съгласно виза 
на Гл. архитект на Община Велико Търново, представляващо терен от 60,00 кв.м, за срок от 5 

(пет) години, с предназначение - търговска дейност и услуги, при начална тръжна цена 500,00 

лв. на месец. 

 ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе публичен търг 
с явно наддаване за отдаване на имота под наем, при условия и ред съгласно изискванията на 
гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество и при следните допълнителни условия: 
 1.При провеждането на търга да се представи проект на временното съоръжение, 
одобрен от Гл.архитект на Община Велико Търново. 

 2.Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на временното съоръжение, както и 

демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са изцяло за сметка на наемателя. 
 

ПО ЧЕТИРДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 3285/10.03.2015 г. 
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Изказвания не бяха направени. 

Предложението по точка 45 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов – въздържал се, Лидия Прокопова – въздържал се, 
Желка Денева – въздържал се, Петко Тюфекчиев – въздържал се, Стоян Витанов – въздържал 

се, Станислав Рашков - за, Йордан Грозданов - за, Любен Велчев - за, Иван Александров - за, 
Радка Крумова – за, Ваня Павлова – въздържал се, Николай Николов - за, Румен Димитров - 
против, Мариян Кенаров – въздържал се, Камен Алексиев – въздържал се, Мирослав Трифонов 
– за. 

Предложението беше прието с 20 „за”, 1„против”, 8 „въздържал се”. 

РЕШЕНИЕ № 1496 

 

 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, Великотърновски 

общински съвет включва в Годишната програма за управление и разпореждане с имоти 

общинска собственост за 2015 год. част от имот публична общинска собственост - място №17 

от схемата за разполагане на временни съоръжения за 2014год., намиращо  се в гр.Велико 

Търново в кв.360 УПИ ІХ – ул.“Венета Ботева“ №1, представляващо терен с площ 35,00 кв.м за 
поставяне на временно съоръжение. 

ІІ. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост, чл. 14 ал. 1 и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество във връзка с чл.56 от ЗУТ, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, място №17 от схемата за разполагане на временни съоръжения за 
2014год.,  намиращо се в гр. Велико Търново в кв.360 УПИ ІХ – ул.“Венета Ботева“ №1, 

съгласно виза на Гл. архитект на Община Велико Търново, представляващо терен от 35,00 кв.м, 

за срок от 5 (пет) години, с предназначение - търговска дейност и услуги, при начална тръжна 
цена 300,00 лв. на месец. 

 ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе публичен търг 
с явно наддаване за отдаване на имота под наем, при условия и ред съгласно изискванията на 
гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество и при следните допълнителни условия: 
 1.При провеждането на търга да се представи проект на временното съоръжение, 

одобрен от Гл.архитект на Община Велико Търново. 

 2.Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на временното съоръжение, както и 

демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са изцяло за сметка на наемателя. 
 

ПО ЧЕТИРДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 3286/10.03.20125 г. 

 

Изказвания не бяха направени. 

Предложението по точка 46 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов – въздържал се, Лидия Прокопова – въздържал се, 
Желка Денева – въздържал се, Стоян Витанов – въздържал се, Станислав Рашков - за, Йордан 

Грозданов - за, Калина Широкова - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, Ваня 
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Павлова – въздържал се, Николай Илчев – за, Николай Николов - за, Румен Димитров - против, 
Мариян Кенаров – въздържал се, Камен Алексиев – въздържал се, Мирослав Трифонов – за. 

Предложението беше прието с 21 „за”, 1 „против”, 7 „въздържал се”. 

РЕШЕНИЕ № 1497 

 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, Великотърновски 

общински съвет включва в Годишната програма за управление и разпореждане с имоти 

общинска собственост за 2015 год. част от имот публична общинска собственост - място №23 

от схемата за разполагане на временни съоръжения за 2014год., намиращо  се в гр.Велико 

Търново до кв.232 – ул.“Георги Бакалов“ №1, представляващо терен с площ 17,00 кв.м за 
поставяне на временно съоръжение. 

ІІ. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост, чл. 14 ал. 1 и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество във връзка с чл.56 от ЗУТ, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, място №23 от схемата за разполагане на временни съоръжения за 
2014год.,  намиращо се в гр. Велико Търново до кв.232 – ул.“Георги Бакалов“№1, съгласно виза 
на Гл. архитект на Община Велико Търново, представляващо терен от 17,00 кв.м, за срок от 5 

(пет) години, с предназначение - търговска дейност и услуги, при начална тръжна цена 160,00 

лв. на месец. 

 ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 
публичен търг с явно наддаване за отдаване на имота под наем, при условия и ред съгласно 

изискванията на гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и при следните допълнителни условия: 

 1.При провеждането на търга да се представи проект на временното съоръжение, 
одобрен от Гл.архитект на Община Велико Търново. 

 2.Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на временното съоръжение, 
както и демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са изцяло за сметка на 
наемателя. 
  

ПО ЧЕТИРДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 3287/10.03.2015 г. 

 

Изказвания не бяха направени. 

Предложението по точка 47 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Валентин Ламбев – въздържал се, Стефан Антонов – въздържал се, Лидия Прокопова – 

въздържал се, Желка Денева – въздържал се, Петко Тюфекчиев – за, Стоян Витанов – 

въздържал се, Станислав Рашков - за, Йордан Грозданов - за, Калина Широкова - за, Иван 

Александров - за, Радка Крумова – за, Ваня Павлова - за, Николай Илчев – за, Николай Николов 
- за, Румен Димитров - против, Мариян Кенаров – въздържал се, Камен Алексиев – за, 
Мирослав Трифонов – за. 

Предложението беше прието с 23 „за”, 1 „против”, 6 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1498 

 

 І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, Великотърновски 

общински съвет включва в Годишната програма за управление и разпореждане с имоти 

общинска собственост за 2015 год. част от имот публична общинска собственост - място №20 
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от схемата за разполагане на временни съоръжения за 2014год., намиращо  се в гр.Велико 

Търново в кв.61  УПИ V– ул.“Васил Левски“ №23 , представляващо терен с площ 6,00 кв.м за 
поставяне на временно съоръжение. 

ІІ. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост, чл. 14 ал. 1 и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество във връзка с чл.56 от ЗУТ, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, място №20 от схемата за разполагане на временни съоръжения за 
2014год.,  намиращо се в гр. Велико Търново в кв.61  УПИ V – ул.“Васил Левски“ №23, 

съгласно виза на Гл. архитект на Община Велико Търново, представляващо терен от 6,00 кв.м, 

за срок от 5 (пет) години, с предназначение - търговска дейност и услуги, при начална тръжна 
цена 80,00 лв. на месец. 

 ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе публичен търг 
с явно наддаване за отдаване на имота под наем, при условия и ред съгласно изискванията на 
гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество и при следните допълнителни условия: 
 1.При провеждането на търга да се представи проект на временното съоръжение, 
одобрен от Гл.архитект на Община Велико Търново. 

 2.Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на временното съоръжение, както и 

демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са изцяло за сметка на наемателя. 
 

ПО ЧЕТИРДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 3288/10.03.2015 г. 

 

Изказвания не бяха направени. 

Предложението по точка 48 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов – въздържал се, Лидия Прокопова - за, Желка Денева 
– въздържал се, Петко Тюфекчиев – против, Стоян Витанов – въздържал се, Станислав Рашков - 
за, Йордан Грозданов - за, Калина Широкова - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, 
Ваня Павлова - за, Драгош Методиев – за, Николай Илчев – за, Николай Николов - за, Румен 

Димитров - против, Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за, Мирослав Трифонов – за. 
Предложението беше прието с 26 „за”, 2 „против”, 3 „въздържал се”. 

РЕШЕНИЕ № 1499 

 

 І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, Великотърновски 

общински съвет включва в Годишната програма за управление и разпореждане с имоти 

общинска собственост за 2015 год. част от имот публична общинска собственост - място №33 

от схемата за разполагане на временни съоръжения за 2014год., намиращо  се в гр.Велико 

Търново в кв.109 УПИ ІХ – ул.“Мармарлийска“ , представляващо терен с площ 7,00 кв.м за 
поставяне на временно съоръжение. 

ІІ. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост, чл. 14 ал. 1 и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество във връзка с чл.56 от ЗУТ, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, място №33 от схемата за разполагане на временни съоръжения за 
2014год.,  намиращо се в гр. Велико Търново в кв.109 – УПИ ІХ ул.“Мармарлийска“, съгласно 
виза на Гл. архитект на Община Велико Търново, представляващо терен от 7,00 кв.м, за срок от 
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5 (пет) години, с предназначение - търговска дейност и услуги, при начална тръжна цена 85,00 

лв. на месец. 

 ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе публичен търг 
с явно наддаване за отдаване на имота под наем, при условия и ред съгласно изискванията на 
гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество и при следните допълнителни условия: 
 1.При провеждането на търга да се представи проект на временното съоръжение, 
одобрен от Гл.архитект на Община Велико Търново. 

 2.Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на временното съоръжение, както и 

демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са изцяло за сметка на наемателя. 
 

ПО ЧЕТИРДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 3289/10.03.2015 г. 

 

Изказвания не бяха направени. 

Предложението по точка 49 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев - за, Божидар 

Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - за, Валентин 

Ламбев - за, Стефан Антонов – въздържал се, Лидия Прокопова - против, Желка Денева – 

въздържал се, Петко Тюфекчиев – въздържал се, Стоян Витанов – въздържал се, Станислав 
Рашков - за, Йордан Грозданов - за, Калина Широкова - за, Иван Александров - за, Радка 
Крумова – за, Ваня Павлова - за, Драгош Методиев – за, Николай Илчев – за, Пламен Радонов - 
за, Николай Николов - за, Румен Димитров - против, Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за, 
Мирослав Трифонов – за. 

Предложението беше прието с 25 „за”, 2 „против”, 4 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1500 

 

 

 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, Великотърновски 

общински съвет включва в Годишната програма за управление и разпореждане с имоти 

общинска собственост за 2015 год. част от имот публична общинска собственост - място №3 от 
схемата за разполагане на временни съоръжения за 2014год., намиращо  се в гр.Велико Търново 
в кв.3705  УПИ І– ул.“Стоян Михайловски“, представляващо терен с площ 36,00 кв.м за 
поставяне на временно съоръжение. 

ІІ. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост, чл. 14 ал. 1 и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество във връзка с чл.56 от ЗУТ, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, място №3 от схемата за разполагане на временни съоръжения за 
2014год.,  намиращо се в гр. Велико Търново в кв.3705 УПИ І – ул.“Стоян Михайловски“, 

съгласно виза на Гл. архитект на Община Велико Търново, представляващо терен от 36,00 кв.м, 

за срок от 5 (пет) години, с предназначение - търговска дейност и услуги, при начална тръжна 
цена 335,00 лв. на месец. 

 ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе публичен търг 
с явно наддаване за отдаване на имота под наем, при условия и ред съгласно изискванията на 
гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество и при следните допълнителни условия: 
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 1.При провеждането на търга да се представи проект на временното съоръжение, 
одобрен от Гл.архитект на Община Велико Търново. 

 2.Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на временното съоръжение, както и 

демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са изцяло за сметка на наемателя. 
 

 

ПО ПЕТДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 3290/10.03.2015 г. 

 

Изказвания не бяха направени. 

Предложението по точка 50 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев - за, Божидар 

Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - за, Валентин 

Ламбев - за, Стефан Антонов – въздържал се, Лидия Прокопова – въздържал се, Желка Денева – 

въздържал се, Петко Тюфекчиев – въздържал се, Стоян Витанов – въздържал се, Станислав 
Рашков - за, Йордан Грозданов - за, Калина Широкова - за, Радка Крумова – за, Ваня Павлова - 
за, Драгош Методиев – за, Николай Илчев – за, Пламен Радонов - за, Николай Николов - за, 
Румен Димитров - против, Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за, Мирослав Трифонов – за. 

Предложението беше прието с 24 „за”, 1 „против”, 5 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1501 

 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, Великотърновски 

общински съвет включва в Годишната програма за управление и разпореждане с имоти 

общинска собственост за 2015г. год. част от имот публична общинска собственост - място №43 

от схемата за разполагане на временни съоръжения за 2014год., намиращо  се в гр.Велико 

Търново до кв.351 – ул.“Георги Измирлиев“ №15, представляващо терен с площ 25,00 кв.м за 
поставяне на временно съоръжение. 

ІІ. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост, чл. 14 ал. 1 и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество във връзка с чл.56 от ЗУТ, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, място №43 от схемата за разполагане на временни съоръжения за 
2014год.,  намиращо се в гр. Велико Търново до кв.351 – ул.“Георги Измирлиев“ №15, съгласно 

виза на Гл. архитект на Община Велико Търново, представляващо терен от 25,00 кв.м, за срок 
от 5 (пет) години, с предназначение - търговска дейност и услуги, при начална тръжна цена 
210,00 лв. на месец. 

 ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе публичен търг 
с явно наддаване за отдаване на имота под наем, при условия и ред съгласно изискванията на 
гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество и при следните допълнителни условия: 
 1.При провеждането на търга да се представи проект на временното съоръжение, 

одобрен от Гл.архитект на Община Велико Търново. 

 2.Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на временното съоръжение, както и 

демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са изцяло за сметка на наемателя. 
 

ПО ПЕТДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 3291/10.03.2015 г. 

 

Изказвания не бяха направени. 
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Предложението по точка 51 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев - за, Божидар 

Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - за, Валентин 

Ламбев - против, Стефан Антонов – въздържал се, Лидия Прокопова - против, Желка Денева – 

въздържал се, Петко Тюфекчиев – против, Стоян Витанов - против, Станислав Рашков - за, 
Йордан Грозданов - за, Калина Широкова - против, Радка Крумова – въздържал се, Ваня 
Павлова - против, Драгош Методиев – за, Николай Илчев – за, Пламен Радонов - за, Николай 

Николов - за, Румен Димитров - против, Мариян Кенаров - за, Камен Алексиев – за, Мирослав 
Трифонов – за. 

Предложението беше прието с 20 „за”, 7 „против”, 3 „въздържал се”. 

РЕШЕНИЕ № 1502 

 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, Великотърновски 

общински съвет включва в Годишната програма за управление и разпореждане с имоти 

общинска собственост за 2015 год. част от имот публична общинска собственост - място №51 

от схемата за разполагане на временни съоръжения за 2014год., намиращо  се в гр.Велико 

Търново в кв.356 УПИ ІІІ – ул.“Георги Измирлиев“ №16, представляващо терен с площ 

30,00кв.м за поставяне на временно съоръжение. 
ІІ. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 

собственост, чл. 14 ал. 1 и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество във връзка с чл.56 от ЗУТ, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, място №51 от схемата за разполагане на временни съоръжения за 
2014год.,  намиращо се в гр. Велико Търново в кв.356 УПИ ІІІ – ул.“Георги Измирлиев“ №16, 

съгласно виза на Гл. архитект на Община Велико Търново, представляващо терен от 30,00 кв.м, 

за срок от 5 (пет) години, с предназначение - търговска дейност и услуги, при начална тръжна 
цена 150,00 лв. на месец. 

 ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе публичен търг 
с явно наддаване за отдаване на имота под наем, при условия и ред съгласно изискванията на 
гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество и при следните допълнителни условия: 
 1.При провеждането на търга да се представи проект на временното съоръжение, 

одобрен от Гл.архитект на Община Велико Търново. 

 2.Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на временното съоръжение, както и 

демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са изцяло за сметка на наемателя. 
 

ПО ПЕТДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 3322/16.03.2015 г. 

 

Изказвания не бяха направени. 

Предложението по точка 52 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Петя Илиева - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев 
- за, Божидар Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - 
за, Валентин Ламбев - за, Стефан Антонов – въздържал се, Лидия Прокопова – въздържал се, 
Желка Денева – въздържал се, Стоян Витанов – въздържал се, Станислав Рашков - за, Йордан 

Грозданов - за, Калина Широкова - за, Иван Александров - за, Радка Крумова – за, Ваня 
Павлова – въздържал се, Николай Илчев – за, Николай Николов - за, Румен Димитров - против, 
Мариян Кенаров – въздържал се, Камен Алексиев – въздържал се, Мирослав Трифонов – за. 

Предложението беше прието с 21 „за”, 1 „против”, 7 „въздържал се”. 
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РЕШЕНИЕ № 1503 

 

 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, Великотърновски 

общински съвет включва в Годишната програма за управление и разпореждане с имоти 

общинска собственост за 2015 год. част от имот публична общинска собственост – място №16 

от схема за разполагане на временни съоръжения за 2014год., намиращо се в гр.Велико Търново 

в кв.19 – ул.“Тодор Балина“, представляващо терен с площ 30,00 кв.м за поставяне на временно 
съоръжение. 

 ІІ. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост, чл. 14 ал. 1 и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, във връзка с чл.56 от ЗУТ, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост – място №16, от схема за разполагане на временни съоръжения за 2014г., 
намиращо се в гр. В.Търново в кв.19 – ул.“Тодор Балина“,, съгласно виза на Главния архитект 
на Община Велико Търново представляващо терен от  30,00 кв.м, за срок от 5 (пет) години, с 
предназначение - търговска дейност и услуги, при начална тръжна цена  300.00 лв. на месец. 

 ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе публичен търг 
с явно наддаване за отдаване на имота под наем, при условия и ред съгласно изискванията на 
гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество и при следните допълнителни условия: 
 1.При провеждането на търга да се представи проект на временното съоръжение, 

одобрен от Гл.архитект на Община Велико Търново. 

 2.Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на временното съоръжение, както и 

демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са изцяло за сметка на наемателя. 
 

 

ПО ПЕТДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 3330/16.03.2015 г. 

 

Изказвания не бяха направени. 

Предложението по точка 53 беше подложено на поименно гласуване. 
Николай Ашиков - за, Тодор Тодоров - за, Йорданка Стефанова – за, Александър 

Чокойски – за, Деян Хаджийски - за, Тихомир Георгиев - за, Красимир Калчев - за, Божидар 

Ангелов - за, Николен Стойнов - за, Михаил Харалампиев – за, Атанас Атанасов - за, Валентин 

Ламбев - против, Стефан Антонов - против, Лидия Прокопова - против, Желка Денева - против, 
Петко Тюфекчиев – въздържал се, Стоян Витанов - против, Станислав Рашков - за, Йордан 

Грозданов - за, Калина Широкова - против, Иван Александров - за, Радка Крумова – въздържал 

се, Ваня Павлова – въздържал се, Драгош Методиев – за, Николай Илчев – за, Пламен Радонов - 
за, Румен Димитров - против, Мариян Кенаров – въздържал се, Камен Алексиев – за, Мирослав 
Трифонов – за. 

Предложението беше прието с  19„за”, 7 „против”, 4 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1504 

 

 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, Великотърновски 

общински съвет включва в Годишната програма за управление и разпореждане с имоти 

общинска собственост за 2015 год. част от имоти публична общинска собственост – място №58 

и място №59  от схема за разполагане на временни съоръжения за 2014год., намиращи се в 
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гр.В.Търново – в кв.3705    УПИ І – ул.“Стоян Михайловски“, представляващи терени с обща 
площ от по 20.00 кв.м за поставяне на временни съоръжения /павилиони/. 

 ІІ. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост, чл. 14 ал. 1 и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество във връзка с чл.56 от ЗУТ, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем на част от имоти 

публична общинска собственост – място №58 и място №59,  от схемата за разполагане на 
временни съоръжения за 2014 г., намиращи се в гр. В.Търново – в кв.3705 УПИ І – ул.“Стоян 

Михайловски“  съгласно визи  на Главния архитект на Община Велико Търново, 

представляващи терени от по 20.00 кв.м, за срок от 5 (пет) години, с предназначение - търговска 
дейност и услуги, при начална тръжна цена185.00 лв. на месец за всяко от местата 

 ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе публични 

търгове с явно наддаване за отдаване на имотите под наем, при условия и ред съгласно 

изискванията на гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и при следните допълнителни условия: 

 1.При провеждането на търга да се представи проекти на временните съоръжения, 
одобрени от Гл.архитект на Община Велико Търново. 

 2.Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на временното съоръжение, както и 

демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са изцяло за сметка на наемателя. 
 

 

 

Г-н РУМЕН ДИМИТРОВ (отрицателен вот): Колеги, току-що с вашето гласуване вие 
отнехте и малкото зелено пространство в този район; няколко павилиона с по 20 км.м. Някой от 
вас, ако е ходил, знае, че това е една малка отсечка, която дава свежест там, и вие в момента им 

я отнемате. Това нещо трябва да се знае и да се помни.  

 

 

 

ПО ПЕТДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание и 

даване разрешение за изработване на проект за частично изменение на Подробния устройствен 

план – план за регулация и план за застрояване, гр.Велико Търново, местност Козлуджа, Вх. № 

3300/12.03.2015 г. 
 

Изказвания не бяха направени. 

Г-н Николай Ашиков обяви, че няма да участва в гласуването поради конфликт на 
интереси. 

Предложението по точка 54 беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с  29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 1505 

 

   На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА, чл.124, ал.1 ЗУТ, във връзка с чл. 125, ал.1 и ал. 2 и чл. 

124а, ал. 1 от ЗУТ  и  писмо изх.№182/21.01.2015 г. на РИОСВ -Велико Търново, 

Великотърновският общински съвет реши : 

1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ от „АВТОЧОЙС” 

ЕООД с управител Цвета Димитрова Ашикова, за изработване на проект за частично изменение 
на подробния устройствен план – план за регулация и план за застрояване, с цел промяна на 
границата между ПИ 10447.161.3 и ПИ № 10447.6.101 по Кадастралната карта на гр.Велико 
Търново, местност „Козлуджа”. 

2. Разрешава изработване на проект за частично изменение на подробния устройствен 

план – план за регулация за промяна на границата между ПИ 10447.161.3 и ПИ № 10447.16.101 
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по Кадастралната карта на гр.Велико Търново, местност „Козлуджа”, като ПИ 10447.161.3 се 
разширява в западна посока за сметка на ПИ № 10447.16.101- полски път общинска 
собственост. 
 3. Разрешава изработване на проект за частично изменение на подробния устройствен 

план – план за застрояване за ПИ 10447.161.3 „ за обществено обслужване”. 

 

ПО ПЕТДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Даване разрешение за изработване на проект 
за ПУП, местност „Пишмана”, гр. Велико Търново, Вх № 3296/12.03.2015 г. 

 

Изказвания не бяха направени. 

Предложението по точка 55 беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с  26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 1506 

 

На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА, чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 ЗУТ, чл.124-б, 

ал.1 ЗУТ , чл.125, ал.1 ЗУТ във връзка с чл.12, ал.2 ЗУТ, заявление с вх. регистрационен индекс 
и дата 94 ВВ-267 от 12.02.2015г., от Валерия Пламенова Димитрова, от гр. В.Търново, ул. „ 

Народни будители” № 33 и писмо с изх.№ 405 от 04.02.2015г. на РИОСВ – Велико Търново, 

Великотърновският общински съвет реши: 

1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ от Валерия 
Пламенова Димитрова, за изработване на подробен устройствен план – план за застрояване за 
поземлен имот с индентификатор 10447.519.52, местност „Пишмана” по плана на гр. Велико 
Търново за промяна предназначението на земеделска земя за жилищни нужди.           

2. Дава разрешение за изработване на: 
     - подробен устройствен план – план за застрояване за имот с индентификатор 

10447.519.52, местност „Пишмана” по плана на гр. Велико Търново за определяне ново 

конкретно предназначение на имота за „ жилищно строителство”.             

 

ПО ПЕТДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Даване разрешение за изработване на 
проект за частично изменение на ПУП, с. Присово и одобряване на планово задание за 
изработване на проект за частично изменение на ПУП, Вх. № 3297/12.03.2015 г. 

 

Изказвания не бяха направени. 

Предложението по точка 56 беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с  27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 1507 

 

             На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА, чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 ЗУТ, чл.124-б, 

ал.1 ЗУТ , чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ, заявление с вх. регистрационен индекс и дата 94 КК-57 от 
19.01.2015г. от Красимир Дианов Димитров и писмо с изх.№ 112 от 14.01.2015г. на РИОСВ – 

Велико Търново, Великотърновският общински съвет реши : 

- Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ от Красимир Дианов 
Димитров  за изработване на подробен устройствен план – план за регулация за УПИ I за 
„обществено и жилищно строителство”, кв.42  по плана на с Присово, община Велико Търново- 

създаване на  три нови  УПИ, закриване на част от нереализирана на място улица между ОК ОК 

138-139-140, обединяване на квартали № 42 и №42а в един общ квартал № 42, преномериране 
на част от парцелите в кв.42. 

 - дава разрешение за изработване на ПУП- план за регулация за УПИ I за „обществено и 

жилищно строителство”, кв.42  по плана на с Присово, община Велико Търново- създаване на  
три нови  УПИ, закриване на част от нереализирана на място улица между ОК ОК 138-139-140, 
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обединяване на квартали № 42 и №42а в един общ квартал № 42, преномериране на част от 
парцелите в кв.42. 

 

ПО ПЕТДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Даване разрешение за изработване на 
проект за ПУП, местност Чуката, землището на с. Буковец и одобряване на техническо задание 
за изработване на проект за ПУП – план за застрояване, Вх. № 3298/12.03.2015 г 

Изказвания не бяха направени. 

Предложението по точка 57 беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с  27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 1508 

 

                   На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА, чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 ЗУТ,чл.124-б, 

ал.1 ЗУТ ,чл.125, ал.1 ЗУТ, постъпило писмено заявление / вх. регистрационен индекс и дата 
5300-621 /27.01.15 от „Теленор България” ЕАД, Великотърновският общински съвет реши : 

                 1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ от „Теленор 

България” ЕАД, за изработване на проект за подробен устройствен план – план за застрояване 
за промяна предназначението на част от ПИ №052002,местност „Чуката”,землище на 
с.Буковец,община Велико Търново от земеделска земя в земя за неземеделски нужди и 

отреждането и му за ”техническа инфраструктура”. 

                2. Дава разрешение за изработване на проект за подробен устройствен план – план за 
застрояване за промяна предназначението на част от ПИ №052002,местност „Чуката”,землище 
на с.Буковец, община Велико Търново от земеделска земя в земя за неземеделски нужди и 

отреждането и за ”техническа инфраструктура”. 

 

ПО ПЕТДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО:  Даване разрешение за изработване на проект 
за ПУП,  с. Малки чифлик и одобряване на планово задание за изработване на подробен 

устройствен план, Вх. № 3299/12.03.2015 г. 
Изказвания не бяха направени. 

Предложението по точка 58 беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с  27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 1509 

 

На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА, чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 ЗУТ, чл.124-б, 

ал.1 ЗУТ , чл.125, ал.1 ЗУТ във връзка с чл.12, ал.2 ЗУТ, заявление с вх. регистрационен индекс 
и дата 94 ММ-3144 от 02.12.2014г. от Мирослав Янчев Стойчев, от гр.В.Търново, 

ул.”П.Ю.Тодоров” №12,ет.3 и писмо с изх.№ 2425 от 22.07.2014г./. на РИОСВ – Велико 
Търново, с което са определени приложимите процедури по реда на глава шеста от Закона за 
опазване на околната среда /ЗООС/, Великотърновският общински съвет реши : 

                 1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ от Мирослав 
Янчев Стойчев, за изработване на подробен устройствен план – план за регулация и план за 
застрояване за поземлен имот № 005038 по КВС, с. Малки чифлик общ.Велико Търново, 

местност „Варгеля” за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди, 

разделяне на имота на два парцела и застрояването му с нискоетажна жилищна сграда и гараж. 

                2. Дава разрешение за изработване на: 
                 - подробен устройствен план – план за регулация № 005038 по КВС, с. Малки 

чифлик,общ.В.Търново за разделяне на имота на два парцела 
                - подробен устройствен план – план за застрояване за  поземлен имот № № 005038 по 

КВС, с. Малки чифлик” , начин на трайно ползване –нива, категория на земята - осма, за  
определяне ново конкретно предназначение на имота за „жилищно строителство”.              
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ПО ПЕТДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване проект за ПУП в землището на 
гр. Дебелец, Вх. № 3306/13.03.2015 г. 

Изказвания не бяха направени. 

Предложението по точка 59 беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с  27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 1510 

 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА и чл.129, ал.1 от ЗУТ, във връзка с чл. 110, 

ал.1,т.3 и т.5 от ЗУТ, чл. 108, ал.2 от ЗУТ, Решение №66 от Протокол №6 от 25.06.2014 г. на 
Експертния съвет по устройство на територията и Решение № КЗЗ-22 от 12.12.2014 г. на 
Комисия за земеделските земи при Министерство на земеделието и храните, 
Великотърновският общински съвет одобрява: 
                - Подробен устройствен план – план за застрояване за ПИ № 084005, местност 
„Дръндарски мочур” в землището на с.Дебелец, община Велико Търново- промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди- за „жилищно застрояване”, при 

следните устройствени показатели: височина - 10м, плътност на застрояване – 60%; коефициент 
на застрояване /Кинт/- 1,2; необходима  озеленена площ - min 40%, линиите на застрояване  и 

разположението на сервитутните зони са съгласно графичната част на проекта; начин на 
застрояване- свободно. 

                - Подробен устройствен план- парцеларен план за елементите на техническата 
инфраструктура- трасе за външно електрозахранване и трасе за външно водоснабдяване на ПИ 

№ 084005: трасето на ел.кабела преминава през ПИ № 000461, ПИ № 084004, ПИ № 084007- 

полски път, общинска публична собственост, ПИ № 000457-местен път, общинска публична 
собственост и навлиза в ПИ № 084005, трасето на външния водопровод преминава през имоти 

ПИ № 000334- общинска публична собственост, ПИ № 000457- местен път, общинска публична 
собственост, ПИ № 084007- полски път , общинска публична собственост и навлиза в ПИ № 

084005 

- План – схеми за водоснабдяване и канализация и електрификация 
към ПУП– план за застрояване 

На основание чл.215 ЗУТ решението подлежи на обжалване в 30-дневен срок от 
обнародването в „Държавен вестник” чрез община Велико Търново пред Великотърновския 
административен съд. 

 

ПО ШЕСТДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Даване разрешение за изработване на проект за 
ПУП, с. Ново село, местност, Вх. №3331/16.03.2015 г. 

 

Изказвания не бяха направени. 

Предложението по точка 60 беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с  27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 1511 

 

          На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА, чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 ЗУТ, чл.124-б, ал.1 

ЗУТ , чл.125, ал.1 ЗУТ, чл.12, ал.2 ЗУТ, заявление с вх. регистрационен индекс и дата 5300 -

1065 от17.02.2015г. от „Биолик” ЕООД, от гр.Велико Търново, ул.” Княз Ал. Батенберг” № 4 и 

Решение № ВТ-02-ПР/2015 г. на РИОСВ – Велико Търново, Великотърновският общински 

съвет реши : 

          1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ от „БИОЛИК” 

ЕООД, за изработване на подробен устройствен план – парцеларни планове за външни трасета 
за електрозахранване и водоснабдяване на  имоти № 312002, 31003, 31006 и 312018,  в 
землището на с. Ново село, местност „Прилеп”, община Велико Търново.               

2. Дава разрешение за изработване на: 
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             - подробен устройствен план – парцеларни планове за външни трасета за 
електрозахранване и водоснабдяване на  имоти №312002, 31003, 31006 и 312018,  в землището 

на с. Ново село, местност „Прилеп”, община Велико Търново                

            - план- схеми за водоснабдяване , канализация и електрозахранване 
 

 

ПО ШЕСДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Даване на разрешение за изработване на 
проект за частично изменение на ПУП, с. Арбанаси, Вх. № 3336/16.03.2015 г. 

 

Изказвания не бяха направени. 

Предложението по точка 61 беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с  26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1512 

 

            На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА, чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 ЗУТ, чл.124-б, 

ал.1 ЗУТ , чл.125, ал.1 ЗУТ и във връзка с чл.12, ал.2 ЗУТ, заявление с вх. регистрационен 

индекс и дата 94 СС-5685/ 05.11.2014г. от Стефан Стефанов Стоянов, гр.Велико Търново, 

ул.”Хан Аспарух” № 17; Снежана Живкова Цанева , гр.Трявна, ул.„ Д. Горов ” № 7; Свилен 

Иванов Маслянков, гр.Велико Търново, бул.”България” № 15; Николай Тодоров Манолов, с. 
Арбанаси, ул. „Софроний Врачански” № 48 и писмо изх. № 2980 от 10.09.2014г. на РИОСВ – 

Велико Търново, Великотърновският общински съвет реши : 

1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ за изработване на 
проект за частично изменение на подробен устройствен план- ПР, ПЗ и ПП за  разделяне на 
УПИ XI-2 , кв.47 на две нови УПИ : УПИ XII и УПИ XIII с отреждане ”за жилищни нужди”; 

проектиране на нова улица, осигуряваща транспортна връзка между улица с ОК 356-ОК 366 до 

улица с ОК 363-ОК 364; промяна предназначението на ПИ 00583.51.14 за жилищни нужди; 

план за застрояване за УПИ XIII „за жилищни нужди” и за ПИ 00583.51.14; парцеларен план за 
трасета за ел.захранване и водоснабдяване на ПИ 00583.51.14 ; ел. и ВиК схеми. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за: 
- частично изменение на ПУП – план за регулация и застрояване /ПРЗ/ за  разделяне на 

УПИ XI-2 , кв.47 на две нови УПИ : УПИ XII и УПИ XIII с отреждане ”за жилищни нужди”; 

проектиране на нова улица, осигуряваща транспортна връзка между улица  с ОК 356-ОК 366 до 

улица с ОК 363-ОК 364; промяна предназначението на ПИ 00583.51.14 за жилищни нужди и 

включване в регулационните граници на с.Арбанаси ; план за застрояване за УПИ XIII „за 
жилищни нужди” и за ПИ 00583.51.14 

-парцеларен план за трасета за ел.захранване и водоснабдяване на ПИ 00583.51.14 

- ел. и ВиК схеми  

3. Изработеният проект за ЧИ на ПУП –ПР, ПЗ и ПП преди провеждане процедури по 

обявяване и одобряване, съгласно изискванията на ЗУТ, да се съгласува с НИНКН – София. 
 

 

ПО ШЕСТДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Доклад на работна група образувана с 
Решение № 1353, Вх. № 3319/13.03.2015 г. 

 

Изказвания не бяха направени. 

Предложението по точка 62 беше подложено на гласуване. 
Предложението беше прието с  27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1513 
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            На основание чл.21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет удължава 
срока за работа на работната група образувана с Решение № 1353/18.12.2014г. на ВТОбС до 

редовната сесия през септември 2015 г. – Проект на документ уреждащ международните 
отношения на Община Велико Търново. 

 

 

 

Поради изтичане на времето, заседанието беше закрито в 15.00 часа. 
 

 

       

НИКОЛАЙ АШИКОВ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ 

ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ  

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

 

ТОДОР ТОДОРОВ            

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ    

 

РУМЕН ДИМИТРОВ 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 

МИРОСЛАВ МАРИНОВ 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 

ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 

 

ПРОТОКОЛИРАЛ 

                                   /Диляна Милева/ 


